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PLE  DE L'AJUNTAMENT ACTA NÚM: 4

En data 7 d'abril de dos mil sis . Es reuneix el PLE DE L'AJUNTAMENT, a Calafell, sota la
presidència del SR. JOAN OLIVELLA I RICART, i amb l'assistència dels regidors anomenats a
continuació, assistits pel secretari  de la Corporació SRA. MÒNICA BERNAL DE BARBARÀ, amb
l'objecte de celebrar sessió ordinaria de primera convocatòria.

ASSISTENTS:

SR JOAN OLIVELLA I RICART
SR. JOSEP PARERA I RIBELL
SR. JOAN MARIA TRIADO I JUAN
SR. MIQUEL ROSO I CLAVER
SR. ENRIC VAQUE I FONT
SR. JOAQUÍN OJEDA VIVAS
SRA. SANDRA BOU VERA
SRA. SANDRA SUAREZ PLANA
SRA. RAMONA TORRICO GARCIA
SR. JORDI SANCHEZ I SOLSONA
SR. EUDALD TORRES ROBERT
SRA. MARIA YOLANDA ALMAGRO CARDENETE
SR. RAMON FERRÉ I SOLÉ
SRA. MARIA JOSEPA SANS I OLMEDO
SR. JOAN CARLES ROBERT I POYATOS
SR. JORDI ALCARAZ I CARRILLO

ABSENTS:

SR. JACOB BALAGUER I MESTRE

I a les 09:15, el Sr President obre la sessió i s'inicia a continuació el desenvolupament dels
assumptes inclosos en l'ordre del dia que seguidament s'indiquen:

Sr. Olivella: el sr. Jacob Balaguer, va comentar ahir que no podria venir, i per tant el disculpem en
principi i si arriba ja s'incorporarà.

1. APROVACIÓ ACTA 18 DE DATA 24 DE NOVEMBRE DE 2005

Sr. Sànchez: nosaltres la deixem pel proper Ple.

Sra. Secretaria: es pot decidir ajornar-la o votar-la.

Sr. Olivella: l'ajornem pel proper Ple i us la llegiu.

2. RESOLUCIÓ DE LES AL.LEGACIONS PRESENTADES A L'APROVACIÓ INICIAL DEL
PRESSUPOST 2006 I APROVACIÓ DEFINITIVA DEL MATEIX

En sessió ordinària del Ple de data disset de febrer de 2006, va ésser aprovat inicialment el
pressupost d'aquesta Corporació.
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En data 22 de febrer de 2006, va resultar publicat en el Butlletí Oficial de la Província de
Tarragona, l'anunci d'exposició pública de l'esmentat acord.

En data 11 de març d'enguany finalitzava el termini d'exposició pública abans esmentat.

En el tràmit d'exposició pública de l'acord d'aprovació inicial ha estat presentada la reclamació per
part del Sr. Jordi Sánchez i Solsona, en data 10 de març d'enguany i amb núm. de registre
d'entrada 4.832.

ATÈS que el Text refós de la Llei d'Hisendes Locals aprovat mitjançant RDL 2/2004, de 5 de març,
en els seus articles 162 a 171 i el Reial Decret 900/90, de 20 d 'abril, regulen el règim
pressupostari de les Corporacions Locals.

ATÈS que l'article 90 de la Llei 7/85 de 2 d'abril, de Bases de Règim Local, estableix que
correspon a cada Corporació Local aprovar anualment, a través del Pressupost, la Plantilla, la qual
haurà de comprendre tots els llocs de treball reservats a funcionaris, personal laboral i eventual i
en el mateix sentit es pronuncia l'article 291 de la Llei 8/87 de 15 d'abril, Municipal i de Règim
Local de Catalunya

ATÈS que, el tinent d'alcalde d'Hisenda, en virtut de les delegacions conferides mitjançant Decret
núm. 4.525 de 27 d'octubre de 2005, complint les disposicions esmentades, i amb les assistències
tècniques necessàries, ha confeccionat el Pressupost General per l'any 2006 integrat pels
Pressupostos del propi Ajuntament, del Patronat Municipal del Castell i del Patronat Municipal de
Turisme; també ha confeccionat el Pressupost Consolidat.

En virtut de l'esposat, aquesta Comissió Informativa proposa a l'Ajuntament Ple l'adopció dels
següents acords:

Vistos els informes núms.936/06 i 938/06  emesos per l'Interventor Municipal.

La Comissió Informativa de Serveis Interns, Promoció Econòmica i Turisme amb el vot a favor dels
membres de CIU i ADMC,. l'abstenció del membre del PPC i el vot en contra dels membres del
PSC-PM, proposa al Ple de la Corporació:

PRIMER.- Estimar parcialment la reclamació presentada pel Sr. Jordi Sánchez i Solsona, en
concret el punt 4 i 6, i modificar les previsions de les partides que tot seguit es detallen:

Partides de despeses

C. Org. C. Func. C. Econ Descripció partida Consignació inicial Consignació definitiva Diferència
100 11111 1000001 RETRIBUCIONS

CÀRRECS ELECTES
412.665,82 409.288,60 -3.377,22

120 12121 1110001 RETRIBUCIONS
COMPLEMENTARIES

148.211,98 155.677,91 7.465,93

120 12131 1110001 RETRIBUCIONS
COMPLEMENTARIE
S

35.213,76 35.796,83 583,07

200 45111 1110001 RETRIBUCIONS
COMPLEMENTARIE
S

46.593,79 48.162,41 1.568,62

411 43211 1110001 RETRIBUCIONS
COMPLEMENTARIE
S

11.380,02 12.387,02 1.007,00

422 44111 1110001 RETRIBUCIONS
COMPLEMENTARIE
S

35.213,76 37.197,06 1.983,30

100 11112 1300101 COMPLEMENTS 16.804,14 18.053,10 1.248,96
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SALARIALS
120 12131 1300101 COMPLEMENTS

SALARIALS
88.381,89 92.728,35 4.346,46

200 45112 1300101 COMPLEMENTS
SALARIALS

48.527,83 50.595,70 2.067,87

220 42211 1300101 COMPLEMENTS
SALARIALS

15.863,46 17.317,02 1.453,56

230 45131 1300101 COMPLEMENTS
SALARIALS

19.910,90 21.622,32 1.711,42

230 45134 1300101 COMPLEMENTS
SALARIALS

16.234,39 17.829,55 1.595,16

240 45211 1300101 COMPLEMENTS
SALARIALS

22.087,84 23.349,50 1.261,66

240 45222 1300101 COMPLEMENTS
SALARIALS

49.428,30 53.220,23 3.791,93

263 31311 1300101 COMPLEMENTS
SALARIALS

53.588,44 57.297,95 3.709,51

263 31341 1300101 COMPLEMENTS
SALARIALS

50.421,53 54.809,03 4.387,50

263 31352 1300101 COMPLEMENTS
SALARIALS

15.667,43 16.733,84 1.066,41

270 32231 1300101 COMPLEMENTS
SALARIALS

53.946,51 57.125,08 3.178,57

281 75114 1300101 COMPLEMENTS
SALARIALS

81.783,15 87.508,76 5.725,61

282 32211 1300101 COMPLEMENTS
SALARIALS

10.297,84 11.190,35 892,51

284 62211 1300101 COMPLEMENTS
SALARIALS

9.922,39 10.658,13 735,74

320 12341 1300101 COMPLEMENTS
SALARIALS

42.049,56 44.932,36 2.882,80

320 12346 1300101 COMPLEMENTS
SALARIALS

13.019,52 13.906,71 887,19

332 61141 1300101 COMPLEMENTS
SALARIALS

9.955,45 10.832,84 877,39

333 61162 1300101 COMPLEMENTS
SALARIALS

9.955,45 10.798,11 842,66

333 61165 1300101 COMPLEMENTS
SALARIALS

29.866,35 32.498,52 2.632,17

350 22111 1300101 COMPLEMENTS
SALARIALS

45.811,87 49.219,85 3.407,98

350 22112 1300101 COMPLEMENTS
SALARIALS

20.253,46 21.295,57 1.042,11

370 22214 1300101 COMPLEMENTS
SALARIALS

13.929,78 15.068,48 1.138,70

413 43242 1300101 COMPLEMENTS
SALARIALS

15.332,47 16.292,58 960,11

413 43244 1300101 COMPLEMENTS
SALARIALS

9.955,45 10.832,84 877,39

414 43251 1300101 COMPLEMENTS
SALARIALS

24.084,24 25.697,07 1.612,83

421 43311 1300101 COMPLEMENTS
SALARIALS

17.864,87 19.402,36 1.537,49

421 43314 1300101 COMPLEMENTS
SALARIALS

281.931,80 299.182,71 17.250,91

421 44311 1300101 COMPLEMENTS
SALARIALS

57.450,47 59.874,40 2.423,93
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422 41311 1300101 COMPLEMENTS
SALARIALS

7.931,73 8.729,87 798,14

422 44111 1300101 COMPLEMENTS
SALARIALS

33.931,33 36.105,18 2.173,85

220 42221 1310001 COMPLEMENTS
SALARIALS

105.523,36 110.158,45 4.635,09

220 42211 1310101 PERSONAL
LABORAL
TEMPORAL

15.296,90 16.032,64 735,74

263 31311 1310101 PERSONAL
LABORAL
TEMPORAL

17.856,91 18.675,95 819,04

263 31352 1310101 PERSONAL
LABORAL
TEMPORAL

15.424,69 16.079,89 655,20

350 22112 1310101 PERSONAL
LABORAL
TEMPORAL

17.856,91 18.675,95 819,04

350 22213 1310101 PERSONAL
LABORAL
TEMPORAL

106.017,60 110.481,40 4.463,80

413 43242 1310101 PERSONAL
LABORAL
TEMPORAL

17.856,91 17.874,33 17,42

321 31411 1500001 PRODUCTIVITAT 605.828,52 953.012,52 347.184,00
321 31411 1510001 GRATIFICACIONS 228.581,49 377.767,65 149.186,16
100 11111 1600001 QUOTA

EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

102.214,47 100.197,98 -2.016,49

100 11112 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

8.000,34 8.327,74 327,40

120 12121 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

54.484,71 54.648,32 163,61

120 12131 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

53.610,22 55.001,08 1.390,86

200 45111 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

31.169,84 31.589,12 419,28

200 45112 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

42.945,96 44.246,87 1.300,91

220 42211 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

32.968,88 34.176,95 1.208,07

220 42221 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT

33.286,87 33.888,96 602,09
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SOCIAL
230 45131 1600001 QUOTA

EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

16.143,70 16.972,11 828,41

230 45134 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

10.257,41 10.337,05 79,64

240 45211 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

12.445,87 12.700,93 255,06

240 45221 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

4.537,66 4.637,98 100,32

240 45222 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

35.156,04 36.453,44 1.297,40

250 46411 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

11.114,21 11.241,98 127,77

263 31311 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

35.433,27 36.109,64 676,37

263 31312 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

9.263,57 9.718,25 454,68

263 31341 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

30.347,19 31.388,31 1.041,12

263 31352 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

13.256,04 13.806,95 550,91

270 32231 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

34.210,53 34.809,21 598,68

281 75114 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

72.044,64 74.269,02 2.224,38

282 32211 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

5.805,59 6.091,19 285,60

284 62211 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

18.683,51 19.512,09 828,58
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310 12111 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

34.411,30 35.258,85 847,55

320 12342 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

22.056,55 23.097,21 1.040,66

320 12344 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

18.823,12 19.872,01 1.048,89

320 12346 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

17.652,34 18.566,87 914,53

321 12412 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

25.496,69 26.209,05 712,36

323 12321 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

20.577,12 20.806,21 229,09

330 61111 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

21.084,06 21.259,80 175,74

331 61131 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

15.597,20 16.231,46 634,26

332 61141 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

22.635,88 23.197,40 561,52

333 61162 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

5.822,98 6.092,63 269,65

333 61163 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

9.436,47 9.832,66 396,19

333 61164 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

13.225,15 13.766,85 541,70

333 61165 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

35.594,10 37.209,88 1.615,78

350 22111 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

33.136,35 34.078,47 942,12

350 22112 1600001 QUOTA 45.909,98 47.385,53 1.475,55
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EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

350 22213 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

34.985,81 36.413,90 1.428,09

370 22211 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

142.448,94 142.449,84 0,90

370 22212 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

80.706,61 80.812,63 106,02

370 22214 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

388.261,50 501.965,29 113.703,79

411 43211 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

45.197,00 45.519,24 322,24

411 43212 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

14.758,03 15.295,16 537,13

413 43242 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

29.819,04 30.393,93 574,89

413 43243 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

16.057,70 16.384,23 326,53

413 43244 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

23.377,79 23.931,52 553,73

414 43251 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

17.117,92 17.904,42 786,50

421 43311 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

17.020,18 17.473,33 453,15

421 43314 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

155.125,98 160.387,20 5.261,22

421 44311 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

33.115,49 33.891,15 775,66

422 41311 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL

4.842,04 5.097,44 255,40
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SEGURETAT
SOCIAL

422 44112 1600001 QUOTA
EMPRESARIAL
SEGURETAT
SOCIAL

5.626,77 5.958,87 332,10

422 44131 2270301 CONTRACTE
SERVEI D'AIGUA

2.306.917,28 2.106.917,28 -200.000,00

422 43341 2271101 CONTRACTE
MANTENIMENT
ENLLUMENAT

667.442,89 367.442,89 -300.000,00

360 51321 2273301 CONTRACTE
SERVEI
TRANSPORTS

916.125,03 674.795,61 -241.329,42

100 11111 2330001 ASSISTÈNCIA
TRIBUNALS I
ÒRGANS
COL·LEGIATS

108.320,98 103.818,10 -4.502,88

+++
9.021.819,05 9.021.819,05 0,00

SEGON.- Aprovar definitivament el Pressupost General de l’any 2006 integrat pels Pressupostos
del propi ajuntament, del  Patronat del Castell i Patronat de Turisme, per les Bases d’Execució,
segons el següent detall:

PRESSUPOST DE L’AJUNTAMENT

ESTAT D’INGRESSOS

INGRESSOS Euros
I Impostos directes 16.199.518,97
II Impostos indirectes 1.946.152,76
III Taxes i altres ingressos 12.053.134,88
IV Transferències corrents 3.547.566,15
V Ingressos patrimonials 44.786,82

Total ingressos corrents 33.791.159,58
VI Alienació d'inversions reals 8.570.000,00
VII Transferències de capital 3.954.081,86

Total ingressos de capital 12.524.081,86
VIII Variació actius financers 24,04
IX Variació passius financers 8.510.421,91

Total ingressos financers 8.510.445,95
TOTAL ESTAT D’INGRESSOS 54.825.687,39

ESTAT DE DESPESES

I. CLASSIFICACIÓ FUNCIONAL

Grups Euros
0 Deute Públic 3.330.751,74
1 Serveis de caràcter general 5.460.408,41
2 Protecció Civil i Seguretat Ciutadana 4.367.532,56
3 Seguretat, Protecció i Promoció Social 2.486.772,69
4 Producció de Béns Públics de caràcter social 26.753.892,25
5 Producció de Béns de caràcter econòmic 10.217.471,57
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6 Regulació econòmica de caràcter general 1.220.243,98
7 Regulació econòmica de sectors productius 998.614.19

TOTAL ESTAT DE DESPESES 54.825.687,39

II. CLASSIFICACIÓ ECONÒMICA

DESPESES Euros
I Despeses de personal 10.786.915,55
II Compra de béns corrents i serveis 15.830.669,66
III Interessos 870.749,70
IV Transferències corrents 1.292.682,02

Total despeses corrents 28.781.016,93
VI Inversions reals 20.334.276,55
VII Transferències de capital 3.238.347,59

Total despeses de capital 23.572.624,14
VIII Variació actius financers 12.044,28
IX Variació passius financers 2.460.002,04

Total despeses financeres 2.472.046,32
TOTAL ESTAT DE DESPESES 54.825.687,39

PRESSUPOST DEL PATRONAT DEL CASTELL

ESTAT D’INGRESSOS

INGRESSOS Euros
I Impostos directes
II Impostos indirectes
III Taxes i altres ingressos 126,21
IV Transferències corrents 122.532,91
V Ingressos patrimonials 15.046,88

Total ingressos corrents 137.706,00
VI Alienació d'inversions reals
VII Transferències de capital 120.000,00

Total ingressos de capital 120.000,00
VIII Variació actius financers
IX Variació passius financers

Total ingressos financers
TOTAL ESTAT D’INGRESSOS 257.706,00

ESTAT DE DESPESES

I. CLASSIFICACIÓ ECONÒMICA

DESPESES Euros
I Despeses de personal 37.383,62
II Compra de béns corrents i serveis 97.310,36
III Interessos 12,02
IV Transferències corrents 3.000,00

Total despeses corrents 137.706,00
VI Inversions reals 120.000,00
VII Transferències de capital

Total despeses de capital 120.000,00
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VIII Variació actius financers
IX Variació passius financers

Total despeses financeres
TOTAL ESTAT DE DESPESES 257.706,00

PRESSUPOST DEL PATRONAT DE TURISME

ESTAT D’INGRESSOS

INGRESSOS Euros
I Impostos directes
II Impostos indirectes
III Taxes i altres ingressos 36.072,75
IV Transferències corrents 562.733,23
V Ingressos patrimonials 18,03

Total ingressos corrents 598.824,01
VI Alienació d'inversions reals
VII Transferències de capital 91.818,58

Total ingressos de capital 91.818,58
VIII Variació actius financers
IX Variació passius financers

Total ingressos financers
TOTAL ESTAT D’INGRESSOS 690.642,59

ESTAT DE DESPESES

II. CLASSIFICACIÓ ECONÒMICA

DESPESES Euros
I Despeses de personal
II Compra de béns corrents i serveis 592.818,00
III Interessos 6,01
IV Transferències corrents 6.000,00

Total despeses corrents 598.824,01
VI Inversions reals 91.818,58
VII Transferències de capital

Total despeses de capital 91.818,58
VIII Variació actius financers
IX Variació passius financers

Total despeses financeres
TOTAL ESTAT DE DESPESES 690.642,59

TERCER.- S'aprova l’Estat de Consolidació del Pressupost de l’any 2006 de l’Ajuntament amb els
de tots els Organismes Autònoms dependents, d’ell, per un import a ingressos i despeses de
cinquanta quatre milions vuit-centes setanta set mil set-centes vuit coma cinquanta sis
(54.877.708,56 EUROS) segons el següent detall per capítols:
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Estat de consolidació

ESTAT D’INGRESSOS

INGRESSOS Euros
I Impostos directes 16.199.518,97
II Impostos indirectes 1.946.152,76
III Taxes i altres ingressos 12.089.333,84
IV Transferències corrents 3.548.323,45
V Ingressos patrimonials 59.851,73

Total ingressos corrents 33.843.180,75
VI Alienació d'inversions reals 8.570.000,00
VII Transferències de capital 3.954.081,86

Total ingressos de capital 12.524.081,86
VIII Variació actius financers 24,04
IX Variació passius financers 8.510.421,91

Total ingressos financers 8.510.445,95
TOTAL ESTAT D’INGRESSOS 54.877.708,56

ESTAT DE DESPESES

III. CLASSIFICACIÓ ECONÒMICA

DESPESES Euros
I Despeses de personal 10.824.299,17
II Compra de béns corrents i serveis 16.250.798,02
III Interessos 870.767,73
IV Transferències corrents 617.173,18

Total despeses corrents 28.833.038,10
VI Inversions reals 20.546.095,13
VII Transferències de capital 3.026.529,01

Total despeses de capital 23.572.624,14
VIII Variació actius financers 12.044,28
IX Variació passius financers 2.460.002,04

Total despeses financeres 2.472.046,32
TOTAL ESTAT DE DESPESES 54.877.708,56

QUART.- Aprovar la modificació de programes plurianuals de l’exercici 2005, segons es detalla tot
seguit:

TOTAL ANUAL 2005 ANUAL 2006
350 22111 60604 SENYALITZACIÓ

INFORMATIVA URBANA
(PLU-2005-1)

593.896,07 305.000,00 288.896,07

412 43233 60800 PARC DE LA SÍNIA (PLU
2005-2)

1.904.308,93 714.045,02 1.190.263,91

TOTAL 2.498.205,00 1.019.045.02 1.479.159,98

CINQUÈ.- Aprovar el programa plurianual de l’exercici 2006, segons es detalla tot seguit:



12

ANUAL 2006 ANUAL 2007 ANUAL 2008 ANUAL 2009

421 51111 6010201 URBANITZACIÓ

PASSEIG MARÍTIM DE

SEGUR (PLU 2006-1)

4.846.239,17 3.634.679,38 1.211.559,79

421 51111 6010301 URBANITZACIÓ

PASSEIG MARÍTIM DE

CALAFELL (PLU 2006-

2)

2.361.356,41 1.695.292,60 666.063,81

412 43233 6020301 URBANITZACIÓ

SECTOR OEST

CALAFELL PLATJA

(PLU 2006-3)

1.385.546,16 1.385.546,16

422 43331 6190001 REHABILITACIÓ

MASIA VILARENC

(PLU 2006-4)

799.252,00 629.347,32 169.904,68

Total Capítol 6 9.392.393,74 7.344.865,46 2.047.528,28 0,00 0,00

421 51111 7500001 TRANSF.CAPITAL

APORTACIO

GENERALITAT  TRAV.

SEGUR  (PLU 2006-5)

2.800.000,00 1.200.000,00 600.000,00 500.000,00 500.000,00

440 51311 7700001 TRANSF.CAPITAL

APORTACIO

SOCIETAT PORT

(PLU 2006-6)

2.347.934,32 586.983,58 586.983,58 586.983,58 586.983,58

Total Capítol 7 5.147.934,32 1.786.983,58 1.186.983,58 1.086.983,58 1.086.983,58

TOTAL 14.540.328,06 9.131.849,04 3.234.511,86 1.086.983,58 1.086.983,58

SISÈ.-  Facultar l’Interventor Municipal per adequar els registres pressupostaris de l’exercici.

SETÈ.- Incorporar en el pressupost definitiu  els expedients d'autorització de creació de partides
de resolució núms. 335 i 808.

VUITÈ.- Incorporar en el pressupost definitiu de l’Ajuntament els expedients de modificació
pressupostària de majors ingressos núms. 5,6,8 i 9, així com el núm. 7 de transferències entre
partides i els núms. 1 i 2 de partides ampliables.

NOVÈ.- S’acorda als efectes previstos a l’article 169.3 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de
març i l’article 20 del Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, el Pressupost general s’exposarà al
públic resumit per capítols de cadascun dels pressupostos que ho integren, mitjançant la inserció
de l’anunci corresponent en el Butlletí Oficial de la Província,

DESÈ.-  Facultar al tinent d’alcalde de Serveis Interns Joan Maria Triadó  i Joan o qui legalment el
substitueixi, per a poder fer aquelles gestions i signar la documentació necessària per poder dur a
terme els acords anteriors.

Sr. Torres: bé, sr. Alcalde, si em permet, li agrairia si pogués demanar a la Secretaria que pogues
llegir les al·legacions que entenc que són de l'interés de tota la gent que està aquí almenys.

Sra. Secretraria: L’Alcalde- President de l’Ajuntament de Calafell, Sr. Jordi Sànchez i Solsona, com
a portaveu del grup municipal PSC-PM a l’Ajuntament de Calafell exposa:
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Atès que el Ple de la Corporació Municipal en sessió ordinaria realitzada el 17 de febrer de 2006
va aprovar el pressupost general de l’exercici 2006 essent publicat en el BOP el 22 de febrer,
reclama:

Primer: Que prèvia valoració per part dels serveis tècnics corresponents d’aquest Ajuntament
s’inclogui amb partida suficient dotació econòmica per fer front a la compra dels baixos de la futura
edificació que es pugui  construir a l’anomenat antic solar de la guàrdia civil  ubicat a la
urbanització de l’estany, per tal de destinar-lo  als equipaments necessaris pel barri.

Segon: Que prèvia valoració per part dels serveis tècnics corresponents d’aquest Ajuntament
s’inclogui una partida amb suficient dotació econòmica per fer front a la compra del solar de l’antic
Hotel Segur per tal de destinar-lo a equipaments necessaris pel barri.

Tercer: Que prèvia valoració per part dels serveis tècnics d’aquest Ajuntament s’inclogui una
partida amb suficient dotació econòmica per fer front a les necessitats urbanístiques que puguin
sorgir de la ubicació del sector 13 Vellamar- Mas Mel de Calafell del futur centre d’investigació del
patrimoni cultural i artístic promogut per la Generalitat de Catalunya.

Quart: Que s’incorporin dins de les despeses de personal els pactes retributius establerts en el
conveni.

Cinquè: Que s’adeqüi el capítol 1 al compliment dels percentatges retributius que s’esmenten al
reial decret legislatiu 861/86 de 25 d’abril, segons la recomanació recollida a l’informe d’intervenció
núm.408/2006.

Sisè: Que s’adeqüi la previsió de les despeses de personals a la renuncia efectuada en ple
ordinari el passat 17 de febrer pel grup municipal socialista sobre l’increment de les retribucions
dels regidors d’aquest Ajuntament.

Setè: Que s’adeqüi la previsió de les despeses de personal a la reorganització interna de la
maquinaria municipal anunciada per l’Alcalde a la memòria del pressupost.

Vuitè: Que s’annexi el document pressupostari a les memòries valorades de totes les inversions
per dotar el document pressupostari d’una major transferència i credibilitat.

Novè: Que s’inclogui dins del pressupost d’inversions el centres cívics compresos en la memòria
d’Alcaldia i en algun cas ja presentat, cas de cinema Iris i l’aula de natura.

Desè: Que s’elabori com a pas previ a l’aprovació definitiva del pressupost esmentat un pla
econòmic financer d’estabilitat pressupostaria, segons les recomanacions de l’interventor
municipal.

Onzè:: Que donat el grau d’endeutament que es planteja assolir es dona un tracte individualitzat i
singular en el tractament econòmic i financer de les següents inversions: Urbanització Passeig
Marítim de Segur, Urb. Passeig Marítim de Calafell, Sector cinquè A Segur de Dalt, Urb. Sector
Oest Calafell Platja, Carretera de l’Estació, Pla de rehabilitació carrers, piscina, equipaments,
altres inversions que es puguin incorporar via al·legacions.

Dotzè: Que es defineixi la utilització del fons de solidaritat programat durant els propers 3
exercicis, la consecució del 0 '7% del pressupost d’aportació als països subdesenvolupats.

Tretzè: Que s’estudií amb major profunditat la racionalitat del capítol 2 de despesa redefinint si cal,
les diferents despeses incorporant exclusivament els increments explícits en els diferents
contractes vigents. Es necessari que no es produeixin variacions injustificades com són els
següents serveis: energia elèctrica, telèfon, despeses especials de funcionament, despeses de
relacions institucionals, escombraries, servei de transport, estudis i treballs tècnics, diferents
contractes de manteniment, especialment enllumenat i clavegueram i altres contractes de serveis i
informació.
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Catorzè: Que es pressuposti prèvia definició i valoració a la recollida pneumàtica contemplada en
la memòria d’Alcaldia.

Quinzè: Que realitzi un pla de millora de finançament de Calafell  Ràdio, previsió d’ingressos per
tal de reduir l’important dèficit que any rera any va acumulant:

Setzè: Que realitzi un pla estratègic del patronat de turisme que defineixi les necessitats
pressupostàries i no funcioni exclusivament com un centre de costos. Cal marcar clarament els
objectius en política turística, aconseguir a curt, llarg i mig termini.

Dissetè: Que s’incorpori al pressupost la dotació inicial per construir les societats per constituir les
societats esmentades a la memòria d’Alcaldia.

Divuitè: Que es dotin les partides necessàries per tal de realitzar una política d’habitatge públic.

Sr. Torres: si em permet, crec que com en altres ocasions hem realitzat amb aquests punts,
doblem el temps d'exposició. En altres moments quan hem parlat del pressupost, doblem el temps
tant per part del ponent com per a la resta de grups a l'hora de fer rèplica.

Sr. Olivella: bé, si és necessari.

Sr. Torres: bon dia a tothom, nosaltres ja els hi vam dir quan es va fer l'aprovació inicial del
pressupost, aquest pressupost que ens han presentat no ens agrada gens. Vàrem fer un esforç en
el seu moment amb l'aportació de tres propostes per escrit a la comissió informativa que no s'han
tingut en compte, almenys és el que nosaltres considerem, tot i que algun altre grup sembla que
ha fet algun "apanyo" per dir-ho d'alguna manera amb alguna d'aquestes propostes, però
continuem dient que aquest pressupost no ens agrada gens.

Miri, el pressupost que estem parlant aquí, és un pressupost que tot i que vostès amb la publicitat
que estan enviant a les cases del nostre municipi, és un pressupost que recull una pujada dels
impostos del 8,93%, respecte a l'any anterior. Això em diran que no seria tan greu si no haguessin
portat ja, d'ençà que portem aquesta legislatura, increments d'impostos superiors al 36% i això no
es diu i això s'amaga i això es passa de puntetes pel tema. D'ençà que vostès estan governant,
tots els ciutadans de Calafell estem pagant la xifra 9,8 milions d'euros més respecte al que
pagàvem a l'any 2003, això s'ha anat fent amb una pujada al 2004 de 4 milions, al 2005 de 3,6
milions, al 2006 que estan proposant de 2 milions més i l'increment acumulat és la xifra que els hi
donava abans de gairebé més de 10 milions d'euros. Aquest pressupost que vostès varen aprovar
inicialment i recollint molt parcialment al·legacions que des d'un punt de vista tècnic que el propi
interventor ja els hi havia posat en el seu informe intervenció, comporta un increment de la
despesa de personal del 16, 33%, aquest increment que és superior al que vàrem aprovar en el
pressupost inicial, s'ha produït per recollir una de les nostres al·legacions tècniques, que insisteixo
és la mateixa que posava l'interventor en el seu informe, per recollir el conveni amb els
treballadors, que sembla que està a punt de signar-se, és una cosa que va sortint de tant en tant,
si es signa o no es signa, es passa al Ple o no. I al que han fet, perquè vegin la credibilitat que té
el pressupost, és dir: ostres, ara ens ha sortit, 740.000 mil euros més que hem de posar, què
farem amb això?. Doncs, molt fàcil, han agafat tres partides del capítol 2, l'aigua, l'enllumenat i el
transport públic i les han tret, ho han tret d'allà. La pregunta és: és que aquestes partides no eren
necessàries? O si sent necessàries, per què les trèiem? O és que el pressupost ni tan sols se'l
creuen vostès? O és que fan un pressupost per anar tirant? Aquesta és la pregunta que ens
haurien de contestar, normalment els pressupostos intenten recollir una realitat, una realitat que en
alguns casos que ja ve donada i una realitat que es vol aconseguir mitjançant de l'acció política i
de la gestió. En aquest cas, el que s'ha produït és que la realitat aquesta la tenen mal recollida o la
recolliran malament ara i ja l'arreglaran com sempre l'anar fent i l'anar passant, però els números
són aquests. Com que hem hagut de pujar les despeses de personal pel conveni que s'ha de
signar amb els treballadors, doncs han fet un "apanyo" més, un "apanyo" més de tants, potser tot
el pressupost és un gran "apanyo", i a vegades em pregunto si l'ajuntament realment dóna serveis
o l'ajuntament el que fa és publicitat sobre els serveis que no dóna, bé, no ve d'aquí, continuem
amb la línia d'aquests gairebé 3 anys que porten governant.
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Altres partides del pressupost que vostès en la memòria d'alcaldia, molt bé han intentat vendre i
amb tota aquesta colla de fulletons que ens inunden les cases, crec que algunes cases aviat
haurem de posar algun cartell que digui "publicitat de l'ajuntament, no" perquè a les bústies ja no hi
cabran més. Doncs, amb aquesta publicitat i amb aquests fulletons, expliquen les moltes
inversions que volen portar a terme, bé, la partida d'inversions té una pujada del 31, 62%. Jo crec
que hi ha gent de molt bona fe, hi ha aquí molta gent que se'ls ha anat creient, però amb aquests
fulletons hi haurien de posar un petit apartat, si ens deixem ja els hi escriurem nosaltres del que
han executat a l'any 2004, el 21%, i el que van fer a l'any 2005, d'aquestes espectaculars
inversions que és el 14% no hi ha prou amb vendre fum. Insisteixo, nosaltres hem fet una part de
les al·legacions que precisament intenten que les coses es puguin portar a terme, que si no va,
doncs ens assentem tots, a mi em sabria molt de greu que acabéssim la legislatura i diguéssim:
hem estat allà a l'ajuntament de regidors i que heu fet? Doncs no sé, fer una llista del que s'ha fet
amb aquests percentatges d'execució, doncs és complicat, la veritat és que és complicat. Però, a
més a més, vostès, sr. Olivella passarà a la història per l'alcalde que ha endeutat fins a límits
insospitats al nostre ajuntament, si es compleix aquests pressuposts, esperem que no es
compleixi, bé, de fet amb la línia que porten en els darrers anys, doncs, tranquils, no hi haurà
problema, però si es compleix, que és el que hauria de ser sempre el pressupost, vostè ens ha
portat a un endeutament de 6400 milions de pessetes, ens hem passat tots els coeficients legals,
d'aquest 110% famós, estarem al 133% i bé, comptant amb 20000 habitants, doncs vostè el que
ha provocat és que cada calafellenc devem a l'ajuntament, la part que ens toca proporcional
320000 pessetes, no està malament, a veure si haurem de demanar també un préstec per
refinançar això i a més a més, el pressupost hem continuat amb aquest invent, que jo no diré que
sigui des d'un punt de vista tècnic de bon funcionament el que hi hagi inversions pluriannuals però
és que les seves inversions no són ja plurianuals, sinó que es van passant i segurament els hi
haurem de fer nosaltres quan governem, perquè ja porten 3 anys, això està a punt d'acabar i amb
aquests plurianuals vostès el que fan és la dita aquesta que els hi havia recordat ja de "pan para
hoy, hambre para mañana", diuen: bé, si no podem pagar ara, ja ho pagarem l'any que ve.

Les al·legacions que nosaltres hem fet i que ha llegit la secretaria tenen diferents continguts. Jo
voldria fer un repàs breu i també voldria explicar el greu que ens sap de què vostès no estimin les
al·legacions, miri, les tres primeres són exactament la proposta que nosaltres vàrem fer, jo diria de
bona voluntat, insisteixo, en un pressupost on no hi ha per on agafar-lo, però amb una bona
voluntat de veure si entre tots podem tirar endavant aquest ajuntament i aquest poble. Insisteixo,
recordar, s'ha llegit abans, el tema de la compra de l'antic solar de la Guàrdia Civil que és un tema
històric, però em sembla recordar que van vendre la moto de què posaven 200 mil euros, es
poden comprar un piset petitet per allà, però crec que no els hi arribarà. El tema de l'Hotel Segur,
ni cas de cap manera. I el tema del projecte del sector 13 del Bellamar -Mas Mel, doncs han posat
allà una partida, em sembla recordar de 200 milions de pessetes i d'impuls poc. Jo de fet en
aquest punt, potser els hi hauríem de proposar que fessin un fulletó i li intentessin vendre la moto a
la Generalitat, li enviessin també el fulletó. Perquè això del màrqueting, l'ajuntament ho fa molt bé.

De les al·legacions que hem fet, hem fet un esforç i hem fet 18 al·legacions en l'apartat del
pressupost, hem parlat d'altres que tenen com objectiu incloure uns criteris de racionalitat amb
aquest pressupost i que any darrera any, almenys d'ençà que jo estic a l'ajuntament, que estem
insistint i ens fan poc cas. Per dir alguna d'aquestes, parlem de reorganització de la maquinària
municipal que vostè mateix, sr. Alcalde, ho diu a la memòria, però que en aquest cas, l'únic que
hem aconseguit amb aquesta reorganització és que la partida de despeses de personal s'hagi
incrementat amb un 16,33% i que entenc que no s'ha fet cap tipus d'esforç per qüestionar, el que
jo alguna vegada els hi he comentat, que tècnicament es diu un pressupost base zero. El que
tenim aquí és un pressupost més, d'anar sumant i d'anar afegint, que no pas un pressupost que hi
hagi darrera una reflexió profunda sobre les necessitats de servei i d'acció, que s'ha de fer a
l'ajuntament i per tant, qüestionar-nos els recursos que ens fan falta, sinó que ha estat un
pressupost de: bé, posi això, tenim aquests 5 aquí, els incrementem i anar tirant. També amb
aquesta línia de racionalitat parlem de memòries valorades, que no hi són, que hi ha projectes
amb un paperot escrit: farem això. També parlem de temes com: moltes despeses importants del
capítol 2 de compres i serveis que porten una inèrcia simplement de funcionament, és a dir, posi
això que és el que hi havia l'any passat, però no s'ha fet un esforç, una reflexió, un qüestionament
de totes aquestes despeses i del que realment es necessari i les alternatives econòmiques i
tècniques que hi ha per portar-les a terme.
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Amb aquesta línia de la racionalitat, doncs estem parlant també d'estudis, de les inversions que es
porten a terme, de valorar les alternatives dels diferents projectes que es poden portar a terme
amb aquestes inversions, bé sembla que tot això els hi entra per una orella i els hi surt per l'altra.
Certament, ens han acceptat alguna de les al·legacions tècniques que havíem fet, com és el
d'incloure els pactes que s'ha arribat amb els treballadors dins d'aquest conveni que han de passar
pel Ple i signar, que també els hi deia, insisteixo, en l'informe d'intervenció i algun altre, més de
petit detall en aquest aspecte. No ens han fet ni cas amb el tema de fons de solidaritat, jo de fet
faria una proposta alternativa i és què valoréssim aquesta partida que tenim de publicitat i
propaganda, que li dic jo, que en els darrers temps sembla que porta un increment exponencial i
penso que només agafant la meitat d'aquesta partida i dedicant-la a aquest fons de solidaritat,
doncs segurament aconseguiríem percentatges elevats.

Jo ahir, per exemple, en el sopar de cloenda que és va fer dels Jocs, allà la gent comentava,
ostres, mira quant de menjar, i com es llença. I realment en aquest aspecte no fem res. Les
nostres propostes també parlen, per exemple, i també ho fa la memòria d'alcaldia, de la política de
l'habitatge públic, però que només se'n parla i no es fa res. Que aquí hi ha, per exemple, de la
constitució de dues empreses públiques, municipals, una, precisament amb el tema  del sòl, i
escolteu, portem 3 anys, hem fitxat gent, els hi hem pagat un dineral per fer-ho i no hi ha res, el
més calent és a l'aigüera d'aquest tema. Vostès no fan cas, no fan cas de res, ni tan sols
rectifiquen algun aspecte de pura coherència per tirar endavant. Ens han acceptat una que és
tècnica, però que té un raso polític, i és que amb la pujada aquesta de sous que es van aprovar en
el darrer Ple, nosaltres hi vam renunciar, bé, la nostra aportació a l'ajuntament de Calafell amb
l'estalvi aquest de la despesa directament i amb el seu pressupost que els hi deixem 9896 euros
més perquè puguin gastar, fins se'ls poden gastar vostès, és poc, bé si coincideix l'exemple i al
millor hi ha sort, però vostès van governant, bé apliquen el rodet, aproven això, fins i tot em fa
l'afecte que han enredat una mica als altres dos companys d'oposició de bona fe, ara no hi són i
en tot cas no podrem comentar el tema i van tirant i el que fan amb el pressupost és el que han
vist realment aquí, és simplement, afegir, sumar, anar tirant, jo crec que aquest pressupost es
podria definir com "algun o altre enterrarà al darrer", tu li poses i ja ho pagarà algú això, tira, home,
tira ". Això no és seriós, això no va i el que haurien d'haver fet amb les al·legacions que nosaltres
els hi hem proposat és fer alguna cosa més, fer una reflexió, fixi's que moltes d'aquestes
al·legacions que fem és simplement unes al·legacions que pretenen que hi hagi una reflexió per fer
les coses millor, simplement això, i tan sols qüestionen algunes inversions, algunes despeses, sinó
com fer les despeses, simplement això. Bé, vostès tenen el seu camí i el que ens sap greu és que
amb aquesta línia que porten qui realment surt perjudicat és el municipi de Calafell. Gràcies sr.
Alcalde.

Sr. Olivella: moltes gràcies. Hi ha alguna intervenció més?

Sr. Triadó: en tot cas seré breu, en primer lloc és agrair als portaveus i als partits polítics que estan
representants en aquesta taula pel fet d'acceptar el que per part meva hi ha hagut una mala
informació complementaria de la que teníem que donar i que s'han compromès a donar-los
pròximament i per tant, us agreixo que hagueu tingut aquest detall i hàgim pogut portar a terme tot
aquest Ple. En segon lloc, entrant una mica més en el tema, si que us vull dir que la propera
vegada que es modifiqui el ROM demanaria que es fes més llarg, perquè quan parla l'Eudald se'm
fa curt el temps que parla ell, perquè ens fa disfrutar i de veritat, a mi em passa ràpid, aquests 18
minuts que ha estat, m'han passat molt ràpid.

A veure el pressupost com tots sabem té les seves problemàtiques, uns faríem un pressupost i els
altres en faríem un altre. Nosaltres quan vam presentar el pressupost inicial doncs el fèiem
conscients de què com tot pressupost té moltes mancances, perquè la il·lusió de tot equip de
govern és fer moltes coses i que ha de recollir una sèrie de voluntats que s'han de compaginar i
tenen que quadrar amb allò que nosaltres volem pel progrés del nostre municipi, perquè penso
que tots els partits polítics volem el mateix, que el nostre poble tiri endavant i fer el possible perquè
això sigui. De les al·legacions que hem acceptat al partit socialista, d'acord que hi ha unes
al·legacions tècniques que realment ajuden a què el pressupost sigui més concret i després hi ha
unes altres que són polítiques i aquestes polítiques és on l'equip de govern ha de decidir que és el
que vol fer, segurament si tinguéssim diners per fer-ho tot, les acceptaríem totes i ho faríem tot,
però altres vegades s'ha de conjugar la voluntat de govern i els camins que volen seguir per tirar
endavant un pressupost. Jo no estic d'acord amb molts dels temes que ha plantejat l'Eudald, en el
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sentit de què per alguna banda ens està dient que no executem el pressupost, però per l'altra ens
diu que gastem massa. Però clar, si executéssim tot el pressupost potser gastaríem massa i
aleshores estaríem més endeutats, per tant, em penso que això hauria de ser una alegria per la
vostra part, perquè d'alguna manera o altra trobareu l'ajuntament sanejat, donat que vam tindre la
valentia durant 2 anys de fer unes ordenances on els impostos van pujar molt i això ho hem
reconegut i ho ha reconegut l'alcalde, inclús en les seves memòries que ha fet de què els
impostos, dos anys endarrere s'han pujat molt, però s'han pujat molt per tindre uns pressupostos
adequats  i poder fer unes inversions i aquí és on ens toca decidir quines són les que fem,
nosaltres n'hem decidit una, que com ja sabeu el pressupost té dues parts, d'aquelles que són
d'obligatori compliment, perquè els contractes, els serveis, el personal s'ha de complir i altres que
són aquelles que són pressupostos, són aquelles que tens la voluntat de fer-ho i de vegades les
aspiracions, sigui per procediments administratius, sigui per procediments econòmics o de
plantejament, no arriben. Estem aquí, nosaltres hem fet el nostre pressupost, hem fet un
pressupost que compleix amb la legalitat, perquè sinó ja ens ho dirien els tècnics de la casa i què
en quant al plantejament polític doncs hem fet el que hem fet, el que hem cregut oportú fer, perquè
les coses que teníem planificades i que teníem compromeses, doncs es puguin tirar endavant, tant
de bo les poguéssim fer totes i quedar endeutats un 30% o el tant per cent que ha dit l'Eudald, tant
de bo, perquè segur que els ciutadans ens ho agrairien, perquè al final la gent el que vol és tenir
els serveis a prop, tindre coses, tindre aquelles comoditats que en altres bandes els hi ofereixen,
perquè els hi toquen i nosaltres sense tocar-nos, els hi estem també oferint, però la corda dóna el
que dona, i les partides pressupostàries s'han de repartir en funció a aquestes voluntats de l'equip
de govern, per tant jo diria que nosaltres mantenim la nostra votació d'aprovació del pressupost i
en tot cas seguirem tota la part reglamentaria que pertoca.

Sr. Roso: aprovem aquesta resol·lució de les al·legacions i l'aprovació inicial del pressupost i
l'aprovació definitiva, evidentment.

Sr. Olivella: alguna cosa més

Sr. Torres: crec que podria fer que sigui més amigable però sempre s'agraeix pel que exposa i per
la gent que ho sent, però el problema és que s'ho passa bé però no em fa ni cas. Jo no sé si ens
ho hem de passar bé, podem anar a fer un cafetó. I a més a més, per exemple, jo els veig en
vostès i paren atenció, però ni cas. També li voldria que amb les propostes que han fet nosaltres,
home, hi ha alguna que evidentment si és incorporar alguna despesa i tal, però és que fins i tot són
propostes d'estalvi, és a dir, són propostes de... per dir-ho d'alguna manera i agafant només un
exemple, no sé si és el millor exemple, el transport urbà, es va incrementant cada any la despesa
en transport urbà, jo no dic que no sigui necessari, segurament ho és, som més habitants,
creixem, però jo encara no he anat mai en cap comissió, no sé si s'ha fet, potser és va fer a
l'anterior legislatura, que ens asseguéssim en una taula i reviséssim el tema del transport urbà en
serio, ja no des d'oposicions o govern, sinó dir alternatives que hi ha, em ve al cap una cosa que
segurament serà una tonteria, hi ha per exemple en algun nucli antic que el transport es fa en una
espècie de microbus més petit, simplement perquè passi, aquí a efectes de cost, això jo no ho sé
si us ho heu plantejat, però mai, simplement cada any diu: va, posa-li 15% més. Clar, això s'ha dit
no ara, s'ha dit els darrers 3 anys almenys, els darrers 3 pressupostos i el pressupost és allò,
agafar el de l'any passat, li afegim aquí 4 històries, parlem amb els molts assessors mundials que
tenim i tal i xuta-li això, suma allò, resta per allà, i diuen: no hi ha prou, més endeutament. Diuen: a
quant anem, a tal, demanen permís, i l'interventor diu: o, haurem de fer un pla. Va ja ho farem, ja el
faràs tu. Fes un pla i el passarem i a correr. Això no pot ser. Jo crec que, sr. Triadó, hi ha hagut
una confusió, per exemple, amb el que jo deia d'execució i d'estalvi. Una cosa és executar les
inversions i l'altra és tota la despesa corrent i la despesa de personal està desbocat el seu
creixement  els darrers anys i tal, clar, reflexionar i dir, aquí l'excusa, en la memòria d'alcaldia,
sempre és: com que som un poble que creix molt i tenim molts habitants, i el govern central no ens
dona diners i els municipis turístics... Jo vaig anar a una reunió també de regidors i vaig pensar,
treure el tema d'això del municipi turístic, que quedaria la mar de bé i em van dir: si, però nosaltres
tenim el problema dels municipis d'alta muntanya. Clar, cadascú té els seus problemes, no dic que
no existeixin, però primer ens hem de mirar a dins a veure si podem fer alguna cosa més d'estalvi,
no hi ha prou dient: és que aquell no em paga, l'altra tampoc. És la política de Convergència, oh!,
no ens donen diners. I vostè que ha fet? Doncs, plorar. Hi ha més coses a fer i de tota manera,
també li volia agrair al sr. Triadó que per les seves paraules m'ha semblat entendre, suposo que
deu ser una confusió que ja ens cedia el govern per a les properes eleccions, dient: els hi
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deixarem un ajuntament sanejat. Des del nostre grup li agraïm de què ens el deixi, de fet nosaltres
som els màxims interessats amb ajudal's a què això vagi com un rellotge, perquè el dia que
nosaltres l'agafem posarem la clau i això anirà com un ferrari. M'entén, moltes gràcies.

Sr. Olivella: passem a la votació.

Sr. Torres: nosaltres votem a favor de les nostres al·legacions i en contra de l'aprovació definitiva.

El Ple de la Corporació amb 9 vots a favor, 4 dels membres de CIU i 5 dels membres d'ADMC, i 6
vots en contra dels membres del PSC-PM; acorda

PRIMER.- Estimar parcialment la reclamació presentada pel Sr. Jordi Sánchez i Solsona, en
concret el punt 4 i 6, i modificar les previsions de les partides que tot seguit es detallen:

Partides de despeses

C. Org. C.
Func.

C.
Econ

Descripció partida Consignació
inicial

Consignació
definitiva

Diferència

100 1111
1

100000
1

RETRIBUCIONS CÀRRECS ELECTES 412.665,82 409.288,60 -3.377,22

120 1212
1

111000
1

RETRIBUCIONS COMPLEMENTARIES 148.211,98 155.677,91 7.465,93

120 1213
1

111000
1

RETRIBUCIONS COMPLEMENTARIES 35.213,76 35.796,83 583,07

200 4511
1

111000
1

RETRIBUCIONS COMPLEMENTARIES 46.593,79 48.162,41 1.568,62

411 4321
1

111000
1

RETRIBUCIONS COMPLEMENTARIES 11.380,02 12.387,02 1.007,00

422 4411
1

111000
1

RETRIBUCIONS COMPLEMENTARIES 35.213,76 37.197,06 1.983,30

100 1111
2

130010
1

COMPLEMENTS SALARIALS 16.804,14 18.053,10 1.248,96

120 1213
1

130010
1

COMPLEMENTS SALARIALS 88.381,89 92.728,35 4.346,46

200 4511
2

130010
1

COMPLEMENTS SALARIALS 48.527,83 50.595,70 2.067,87

220 4221
1

130010
1

COMPLEMENTS SALARIALS 15.863,46 17.317,02 1.453,56

230 4513
1

130010
1

COMPLEMENTS SALARIALS 19.910,90 21.622,32 1.711,42

230 4513
4

130010
1

COMPLEMENTS SALARIALS 16.234,39 17.829,55 1.595,16

240 4521
1

130010
1

COMPLEMENTS SALARIALS 22.087,84 23.349,50 1.261,66

240 4522
2

130010
1

COMPLEMENTS SALARIALS 49.428,30 53.220,23 3.791,93

263 3131
1

130010
1

COMPLEMENTS SALARIALS 53.588,44 57.297,95 3.709,51

263 3134
1

130010
1

COMPLEMENTS SALARIALS 50.421,53 54.809,03 4.387,50

263 3135
2

130010
1

COMPLEMENTS SALARIALS 15.667,43 16.733,84 1.066,41

270 3223
1

130010
1

COMPLEMENTS SALARIALS 53.946,51 57.125,08 3.178,57

281 7511
4

130010
1

COMPLEMENTS SALARIALS 81.783,15 87.508,76 5.725,61
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282 3221
1

130010
1

COMPLEMENTS SALARIALS 10.297,84 11.190,35 892,51

284 6221
1

130010
1

COMPLEMENTS SALARIALS 9.922,39 10.658,13 735,74

320 1234
1

130010
1

COMPLEMENTS SALARIALS 42.049,56 44.932,36 2.882,80

320 1234
6

130010
1

COMPLEMENTS SALARIALS 13.019,52 13.906,71 887,19

332 6114
1

130010
1

COMPLEMENTS SALARIALS 9.955,45 10.832,84 877,39

333 6116
2

130010
1

COMPLEMENTS SALARIALS 9.955,45 10.798,11 842,66

333 6116
5

130010
1

COMPLEMENTS SALARIALS 29.866,35 32.498,52 2.632,17

350 2211
1

130010
1

COMPLEMENTS SALARIALS 45.811,87 49.219,85 3.407,98

350 2211
2

130010
1

COMPLEMENTS SALARIALS 20.253,46 21.295,57 1.042,11

370 2221
4

130010
1

COMPLEMENTS SALARIALS 13.929,78 15.068,48 1.138,70

413 4324
2

130010
1

COMPLEMENTS SALARIALS 15.332,47 16.292,58 960,11

413 4324
4

130010
1

COMPLEMENTS SALARIALS 9.955,45 10.832,84 877,39

414 4325
1

130010
1

COMPLEMENTS SALARIALS 24.084,24 25.697,07 1.612,83

421 4331
1

130010
1

COMPLEMENTS SALARIALS 17.864,87 19.402,36 1.537,49

421 4331
4

130010
1

COMPLEMENTS SALARIALS 281.931,80 299.182,71 17.250,91

421 4431
1

130010
1

COMPLEMENTS SALARIALS 57.450,47 59.874,40 2.423,93

422 4131
1

130010
1

COMPLEMENTS SALARIALS 7.931,73 8.729,87 798,14

422 4411
1

130010
1

COMPLEMENTS SALARIALS 33.931,33 36.105,18 2.173,85

220 4222
1

131000
1

COMPLEMENTS SALARIALS 105.523,36 110.158,45 4.635,09

220 4221
1

131010
1

PERSONAL LABORAL TEMPORAL 15.296,90 16.032,64 735,74

263 3131
1

131010
1

PERSONAL LABORAL TEMPORAL 17.856,91 18.675,95 819,04

263 3135
2

131010
1

PERSONAL LABORAL TEMPORAL 15.424,69 16.079,89 655,20

350 2211
2

131010
1

PERSONAL LABORAL TEMPORAL 17.856,91 18.675,95 819,04

350 2221
3

131010
1

PERSONAL LABORAL TEMPORAL 106.017,60 110.481,40 4.463,80

413 4324
2

131010
1

PERSONAL LABORAL TEMPORAL 17.856,91 17.874,33 17,42

321 3141
1

150000
1

PRODUCTIVITAT 605.828,52 953.012,52 347.184,00

321 3141
1

151000
1

GRATIFICACIONS 228.581,49 377.767,65 149.186,16

100 1111
1

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

102.214,47 100.197,98 -2.016,49

100 1111 160000 QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT 8.000,34 8.327,74 327,40
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2 1 SOCIAL
120 1212

1
160000

1
QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

54.484,71 54.648,32 163,61

120 1213
1

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

53.610,22 55.001,08 1.390,86

200 4511
1

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

31.169,84 31.589,12 419,28

200 4511
2

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

42.945,96 44.246,87 1.300,91

220 4221
1

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

32.968,88 34.176,95 1.208,07

220 4222
1

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

33.286,87 33.888,96 602,09

230 4513
1

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

16.143,70 16.972,11 828,41

230 4513
4

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

10.257,41 10.337,05 79,64

240 4521
1

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

12.445,87 12.700,93 255,06

240 4522
1

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

4.537,66 4.637,98 100,32

240 4522
2

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

35.156,04 36.453,44 1.297,40

250 4641
1

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

11.114,21 11.241,98 127,77

263 3131
1

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

35.433,27 36.109,64 676,37

263 3131
2

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

9.263,57 9.718,25 454,68

263 3134
1

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

30.347,19 31.388,31 1.041,12

263 3135
2

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

13.256,04 13.806,95 550,91

270 3223
1

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

34.210,53 34.809,21 598,68

281 7511
4

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

72.044,64 74.269,02 2.224,38

282 3221
1

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

5.805,59 6.091,19 285,60

284 6221
1

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

18.683,51 19.512,09 828,58

310 1211
1

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

34.411,30 35.258,85 847,55

320 1234
2

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

22.056,55 23.097,21 1.040,66

320 1234
4

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

18.823,12 19.872,01 1.048,89

320 1234
6

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

17.652,34 18.566,87 914,53

321 1241
2

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

25.496,69 26.209,05 712,36

323 1232
1

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

20.577,12 20.806,21 229,09

330 6111
1

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

21.084,06 21.259,80 175,74

331 6113
1

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

15.597,20 16.231,46 634,26
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332 6114
1

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

22.635,88 23.197,40 561,52

333 6116
2

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

5.822,98 6.092,63 269,65

333 6116
3

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

9.436,47 9.832,66 396,19

333 6116
4

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

13.225,15 13.766,85 541,70

333 6116
5

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

35.594,10 37.209,88 1.615,78

350 2211
1

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

33.136,35 34.078,47 942,12

350 2211
2

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

45.909,98 47.385,53 1.475,55

350 2221
3

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

34.985,81 36.413,90 1.428,09

370 2221
1

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

142.448,94 142.449,84 0,90

370 2221
2

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

80.706,61 80.812,63 106,02

370 2221
4

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

388.261,50 501.965,29 113.703,79

411 4321
1

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

45.197,00 45.519,24 322,24

411 4321
2

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

14.758,03 15.295,16 537,13

413 4324
2

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

29.819,04 30.393,93 574,89

413 4324
3

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

16.057,70 16.384,23 326,53

413 4324
4

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

23.377,79 23.931,52 553,73

414 4325
1

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

17.117,92 17.904,42 786,50

421 4331
1

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

17.020,18 17.473,33 453,15

421 4331
4

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

155.125,98 160.387,20 5.261,22

421 4431
1

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

33.115,49 33.891,15 775,66

422 4131
1

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

4.842,04 5.097,44 255,40

422 4411
2

160000
1

QUOTA EMPRESARIAL SEGURETAT
SOCIAL

5.626,77 5.958,87 332,10

422 4413
1

227030
1

CONTRACTE SERVEI D'AIGUA 2.306.917,28 2.106.917,28 -200.000,00

422 4334
1

227110
1

CONTRACTE MANTENIMENT
ENLLUMENAT

667.442,89 367.442,89 -300.000,00

360 5132
1

227330
1

CONTRACTE SERVEI TRANSPORTS 916.125,03 674.795,61 -241.329,42

100 1111
1

233000
1

ASSISTÈNCIA TRIBUNALS I ÒRGANS
COL·LEGIATS

108.320,98 103.818,10 -4.502,88

+++
9.021.819,05 9.021.819,05 0,00
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SEGON.- Aprovar definitivament el Pressupost General de l’any 2006 integrat pels Pressupostos
del propi ajuntament, del  Patronat del Castell i Patronat de Turisme, per les Bases d’Execució,
segons el següent detall:

PRESSUPOST DE L’AJUNTAMENT

ESTAT D’INGRESSOS

INGRESSOS Euros
I Impostos directes 16.199.518,97
II Impostos indirectes 1.946.152,76
III Taxes i altres ingressos 12.053.134,88
IV Transferències corrents 3.547.566,15
V Ingressos patrimonials 44.786,82

Total ingressos corrents 33.791.159,58
VI Alienació d'inversions reals 8.570.000,00
VII Transferències de capital 3.954.081,86

Total ingressos de capital 12.524.081,86
VIII Variació actius financers 24,04
IX Variació passius financers 8.510.421,91

Total ingressos financers 8.510.445,95
TOTAL ESTAT D’INGRESSOS 54.825.687,39

ESTAT DE DESPESES

I. CLASSIFICACIÓ FUNCIONAL

Grups Euros
0 Deute Públic 3.330.751,74
1 Serveis de caràcter general 5.460.408,41
2 Protecció Civil i Seguretat Ciutadana 4.367.532,56
3 Seguretat, Protecció i Promoció Social 2.486.772,69
4 Producció de Béns Públics de caràcter social 26.753.892,25
5 Producció de Béns de caràcter econòmic 10.217.471,57
6 Regulació econòmica de caràcter general 1.220.243,98
7 Regulació econòmica de sectors productius 998.614.19

TOTAL ESTAT DE DESPESES 54.825.687,39

II. CLASSIFICACIÓ ECONÒMICA

DESPESES Euros
I Despeses de personal 10.786.915,55
II Compra de béns corrents i serveis 15.830.669,66
III Interessos 870.749,70
IV Transferències corrents 1.292.682,02

Total despeses corrents 28.781.016,93
VI Inversions reals 20.334.276,55
VII Transferències de capital 3.238.347,59

Total despeses de capital 23.572.624,14
VIII Variació actius financers 12.044,28
IX Variació passius financers 2.460.002,04

Total despeses financeres 2.472.046,32
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TOTAL ESTAT DE DESPESES 54.825.687,39

PRESSUPOST DEL PATRONAT DEL CASTELL

ESTAT D’INGRESSOS

INGRESSOS Euros
I Impostos directes
II Impostos indirectes
III Taxes i altres ingressos 126,21
IV Transferències corrents 122.532,91
V Ingressos patrimonials 15.046,88

Total ingressos corrents 137.706,00
VI Alienació d'inversions reals
VII Transferències de capital 120.000,00

Total ingressos de capital 120.000,00
VIII Variació actius financers
IX Variació passius financers

Total ingressos financers
TOTAL ESTAT D’INGRESSOS 257.706,00

ESTAT DE DESPESES

I. CLASSIFICACIÓ ECONÒMICA

DESPESES Euros
I Despeses de personal 37.383,62
II Compra de béns corrents i serveis 97.310,36
III Interessos 12,02
IV Transferències corrents 3.000,00

Total despeses corrents 137.706,00
VI Inversions reals 120.000,00
VII Transferències de capital

Total despeses de capital 120.000,00
VIII Variació actius financers
IX Variació passius financers

Total despeses financeres
TOTAL ESTAT DE DESPESES 257.706,00

PRESSUPOST DEL PATRONAT DE TURISME

ESTAT D’INGRESSOS

INGRESSOS Euros
I Impostos directes
II Impostos indirectes
III Taxes i altres ingressos 36.072,75
IV Transferències corrents 562.733,23
V Ingressos patrimonials 18,03

Total ingressos corrents 598.824,01
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VI Alienació d'inversions reals
VII Transferències de capital 91.818,58

Total ingressos de capital 91.818,58
VIII Variació actius financers
IX Variació passius financers

Total ingressos financers
TOTAL ESTAT D’INGRESSOS 690.642,59

ESTAT DE DESPESES

II. CLASSIFICACIÓ ECONÒMICA

DESPESES Euros
I Despeses de personal
II Compra de béns corrents i serveis 592.818,00
III Interessos 6,01
IV Transferències corrents 6.000,00

Total despeses corrents 598.824,01
VI Inversions reals 91.818,58
VII Transferències de capital

Total despeses de capital 91.818,58
VIII Variació actius financers
IX Variació passius financers

Total despeses financeres
TOTAL ESTAT DE DESPESES 690.642,59

TERCER.- S'aprova l’Estat de Consolidació del Pressupost de l’any 2006 de l’Ajuntament amb els
de tots els Organismes Autònoms dependents, d’ell, per un import a ingressos i despeses de
cinquanta quatre milions vuit-centes setanta set mil set-centes vuit coma cinquanta sis
(54.877.708,56 EUROS) segons el següent detall per capítols:

Estat de consolidació

ESTAT D’INGRESSOS

INGRESSOS Euros
I Impostos directes 16.199.518,97
II Impostos indirectes 1.946.152,76
III Taxes i altres ingressos 12.089.333,84
IV Transferències corrents 3.548.323,45
V Ingressos patrimonials 59.851,73

Total ingressos corrents 33.843.180,75
VI Alienació d'inversions reals 8.570.000,00
VII Transferències de capital 3.954.081,86

Total ingressos de capital 12.524.081,86
VIII Variació actius financers 24,04
IX Variació passius financers 8.510.421,91

Total ingressos financers 8.510.445,95
TOTAL ESTAT D’INGRESSOS 54.877.708,56

ESTAT DE DESPESES
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III. CLASSIFICACIÓ ECONÒMICA

DESPESES Euros
I Despeses de personal 10.824.299,17
II Compra de béns corrents i serveis 16.250.798,02
III Interessos 870.767,73
IV Transferències corrents 617.173,18

Total despeses corrents 28.833.038,10
VI Inversions reals 20.546.095,13
VII Transferències de capital 3.026.529,01

Total despeses de capital 23.572.624,14
VIII Variació actius financers 12.044,28
IX Variació passius financers 2.460.002,04

Total despeses financeres 2.472.046,32
TOTAL ESTAT DE DESPESES 54.877.708,56

QUART.- Aprovar la modificació de programes plurianuals de l’exercici 2005, segons es detalla tot
seguit:

TOTAL ANUAL 2005 ANUAL 2006
350 22111 60604 SENYALITZACIÓ INFORMATIVA

URBANA (PLU-2005-1)
593.896,07 305.000,00 288.896,07

412 43233 60800 PARC DE LA SÍNIA (PLU 2005-2) 1.904.308,93 714.045,02 1.190.263,91

TOTAL 2.498.205,00 1.019.045.02 1.479.159,98

CINQUÈ.- Aprovar el programa plurianual de l’exercici 2006, segons es detalla tot seguit:

ANUAL
2006

ANUAL
2007

ANUAL
2008

ANUAL
2009

421 51111 6010201 URBANITZACIÓ
PASSEIG MARÍTIM
DE SEGUR (PLU
2006-1)

4.846.239,17 3.634.679,38 1.211.559,79

421 51111 6010301 URBANITZACIÓ
PASSEIG MARÍTIM
DE CALAFELL (PLU
2006-2)

2.361.356,41 1.695.292,60 666.063,81

412 43233 6020301 URBANITZACIÓ
SECTOR OEST
CALAFELL PLATJA
(PLU 2006-3)

1.385.546,16 1.385.546,16

422 43331 6190001 REHABILITACIÓ
MASIA VILARENC
(PLU 2006-4)

799.252,00 629.347,32 169.904,68

Total Capítol 6 9.392.393,74 7.344.865,46 2.047.528,28 0,00 0,00

421 51111 7500001 TRANSF.CAPITAL
APORTACIO
GENERALITAT
TRAV. SEGUR  (PLU

2.800.000,00 1.200.000,00 600.000,00 500.000,00 500.000,00
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2006-5)
440 51311 7700001 TRANSF.CAPITAL

APORTACIO
SOCIETAT PORT
(PLU 2006-6)

2.347.934,32 586.983,58 586.983,58 586.983,58 586.983,58

Total Capítol 7 5.147.934,32 1.786.983,58 1.186.983,58 1.086.983,58 1.086.983,58

TOTAL 14.540.328,06 9.131.849,04 3.234.511,86 1.086.983,58 1.086.983,58

SISÈ.-  Facultar l’Interventor Municipal per adequar els registres pressupostaris de l’exercici.

SETÈ.- Incorporar en el pressupost definitiu  els expedients d'autorització de creació de partides
de resolució núms. 335 i 808.

VUITÈ.- Incorporar en el pressupost definitiu de l’Ajuntament els expedients de modificació
pressupostària de majors ingressos núms. 5,6,8 i 9, així com el núm. 7 de transferències entre
partides i els núms. 1 i 2 de partides ampliables.

NOVÈ.- S’acorda als efectes previstos a l’article 169.3 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de
març i l’article 20 del Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, el Pressupost general s’exposarà al
públic resumit per capítols de cadascun dels pressupostos que ho integren, mitjançant la inserció
de l’anunci corresponent en el Butlletí Oficial de la Província,

DESÈ.-  Facultar al tinent d’alcalde de Serveis Interns Joan Maria Triadó  i Joan o qui legalment el
substitueixi, per a poder fer aquelles gestions i signar la documentació necessària per poder dur a
terme els acords anteriors.

3. PROPOSTA DE RESOLUCIÓ  DE LES AL.LEGACIONS PRESENTADES A L'APROVACIÓ
INICIAL DE LA PLANTILLA I RELACIÓ DE LLOCS DE TREBALL DEL PERSONAL AL SERVEI
DE L’AJUNTAMENT I DEL PATRONAT MUNICIPAL DEL CASTELL, PER L'EXERCICI 2006 I
PROPOSTA D'APROVACIÓ DEFINITIVA DE LA MATEIXA

L'Ajuntament de Calafell en la seva sessió plenària celebrada el dia 28 de juny de 2001, adoptà
l'acord d'aprovar el conveni per la resolució del contracte amb la UTE - AMBIENTALIA - VICENÇ
ORTS, Concessionària del servei de recollida d'escombraries, neteja pública, buidat de papereres,
transport i eliminació de residus.

Que d'acord amb les clàusules d'aquest conveni, se signa una acta de recepció de material
provinent de l'empresa, en la que l'ajuntament declara rebre la totalitat dels vehicles i materials
estipulats.

Que la totalitat d'aquest material se cedeix en ús a la nova concessionària que presta el servei de
recollida d'escombraries i neteja viaria, entre el període comprès entre els dies 1 de juliol de 2001 i
31 d'agost de 2004.

Que en el Plec de clàusules jurídiques, econòmico-administratives i tècniques que regiran el
concurs públic per a la contractació, mitjançant concessió administrativa, dels serveis de recollida
de residus municipals, neteja viaria, transport, tractament i eliminació del rebuig dels residus
recollits al municipi de Calafell, aprovat definitivament pel Ple de la corporació el 6 de maig de
2004 , a l’annex núm. 2  figurava que  part d’aquest material propietat de  l’Ajuntament de Calafell,
se cedia en ús per prestar servei en la nova concessió.

Vist l'informe tècnic, que queda adjuntat, en el que consta tota la maquinària que cal donar de
baixa.
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Atès que la maquinària que cal donar de baixa corresponent a les següents matricules:

MATRICULA ACTIVITAT DATA ANTIGUITAT
T-45840-VE Escombradora d’arrossegament 06-08-1996
B-64159-VE Escombradora sobre xassís  02-06-1982
T-48326-VE Escombradora sobre xassís 03-10-1983
T -43838-VE Escombradora de voreres 21-07-1994
T-8607-AL Cisterna de reg 10-08-1994
T-8530-AL Furgoneta de transport 09-08-1994
T-4765-AS Furgó equipat amb hidroneteja 05-08-1996
T-3725-AJ Motocarro  VESPA 04-01-1993
E -9437- BBJ Tricicle elèctric 02-08-2000
B-4936-SH Camió monoperador 08-03-1993
T-6003-AM Recol·lector compactador 29-12-1994
T-8727-M Land Rover 06-08-1993
L-29473-VE Tractor esbardi-ssador 01-10-1978
T-2851-R Remolc 28-04-1993
T-8062-AM Portacontenidors 28-04-1993

Caixes de transferència

Que per tot el que s'ha exposat s'ha de procedir a donar de baixa aquesta maquinària per la seva
obsolescència, que prèviament a la tramitació de la seva baixa s'haurà d'acreditar haver-lo lliurat a
un gestor autoritzat de vehicles fora d'ús, autoritzar per emmagatzemar, descontaminar i reciclar
vehicles fora d'ús.

La Comissió Informativa de Serveis i Medi Ambient, amb el vot favorable de CIU, ADMC i ERC, i
amb l'abstenció del PSC, es proposa a la Corporació Municipal en Ple, l'adopció del següent
acord:
DISPOSIONS
   PRIMER.- Autoritzar les baixes dels vehicles que tot seguit queden relacionats;

MATRICULA ACTIVITAT DATA ANTIGUITAT
T-45840-VE Escombradora d’arrossegament 06-08-1996
B-64159-VE Escombradora sobre xassís 02-06-1982
T-48326-VE Escombradora sobre xassís 03-10-1983
T -43838-VE Escombradora de voreres 21-07-1994
T-8607-AL Cisterna de reg 10-08-1994
T-8530-AL Furgoneta de transport 09-08-1994
T-4765-AS Furgó equipat amb hidroneteja 05-08-1996
T-3725-AJ Motocarro  VESPA 04-01-1993
E -9437- BBJ Tricicle elèctric 02-08-2000
B-4936-SH Camió monoperador 08-03-1993
T-6003-AM Recol·lector compactador 29-12-1994
T-8727-M Land Rover 06-08-1993
L-29473-VE Tractor esbardi-ssador 01-10-1978
T-2851-R Remolc 28-04-1993
T-8062-AM Portacontenidors 28-04-1993

Caixes de transferència

SEGON.-  Sol·licitar a l'actual empresa concessionaria del servei de recollida d'escombraries
URBASER que tramiti les baixes sol·licitades, donat que és el titular de la documentació.

TERCER.- Aquesta tramitació s'haurà de resoldre de conformitat amb el Decret 217/1999 de 27 de
juliol, sobre la gestió dels vehicles fora d'ús.
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QUART.- L'empresa concessionària haurà de presentar a l'Ajuntament tota la justificació
documental de les tramitacions efectuades.

CINQUE.- Es donarà compte d'aquesta resolució a l'empresa concessionària URBASER, als
departaments d'intervenció i tresoreria.

Sr. Robert: Si, sr. Alcalde, gràcies, si pot fer llegir a la secretaria les al·legacions, si us plau.

Sra. Secretaria: L’Alcalde- President de l’Ajuntament de Calafell, Sr. Jordi Sànchez i Solsona, com
a portaveu del grup municipal PSC-PM, l’Ajuntament de Calafell exposa:

Atès que el Ple de la corporació municipal en sessió ordinària realitzada el 17 de febrer de 2006 va
aprovar la plantilla en relació de llocs de treball del personal dels serveis de l’Ajuntament de
Calafell i el Patronat municipal del Castell l’any 2006, una vegada consultada la legislació vigent
resolució 30 del 12 de 2005 la llei 30/1984 de 2 d’agost Real decret legislatiu 781/1986 de 18
d’abril llei 62/2003 de 30 de desembre llei 7 /1985, decret 214/1990 de 30 de juliol de la Generalitat
de Catalunya, decret 2/2003 de 28 d’abril de la Generalitat de Catalunya i d’altres reclama:

Primer: Que la plantilla no s’adapta a l’actual estructura política aprovada per aquest equip de
govern i menys ara que s’ha creat una àrea nova de medi ambient i per tant reclamem que
s’especifiqui a la relació de llocs de treball cada plaça al departament que està assignada complint
amb l’estructura político-administrativa que actualment té la corporació i amb les intencions de la
memòria d’Alcaldia per aquest exercici.

Segon: que de no complir-se la reclamació anterior es segueixin els criteris  del treball aprovat per
aquesta corporació elaborat per l’empresa “price 4 house” sobre la plantilla i els seus objectius.

Tercer: Que s’apliqui l’article 294 del decret legislatiu 2/2003 de 28 d’abril pel qual s’aprova el text
refós de la llei municipal i de règim local de Catalunya per aplicar la forma de provisió de llocs de
treball pels grups C-D-E és a dir oposició, concurs o concurs-oposició, no en tant d’acord amb com
s’estant cobrint actualment els llocs bacants de forma interina i per màxima urgència.

Quart: Que la relació de llocs de treball no queden reflectides totes les places bacants que hi ha
realment a la corporació i per tant demanem que es relacionin,  es numeri i enumerin totes les
places bacants que hi ha actualment a la plantilla relació de llocs de treball amb el que d’entre
d’altres es complirà l’article 15  del decret legislatiu 214/1990 de 30 de juliol.

Cinquè: Que es doti el capítol 1 del pressupost de despeses de la corporació amb la quantitat
suficient per cobrir les places actualment bacants per prevenir la possible cobertura de les
mateixes durant l’exercici tal i com s’ha fet amb les places de policia local que ha creat precedent.

Sisè: Que s’inclogui una calendarització i proveïment de la realització de  la promoció interna per
aquest exercici.

Setè: Que el capítol 1 del pressupost de despeses de la corporació es detalli i individualitzi la
provisió de complements de productivitat i no de forma global aplicant amb millor criteri el principi
de transparència.

Vuitè: Que no es contempla el capítol 1 de despeses a repercussió i efecte provinent del nou
conveni signat amb els treballadors i per tant cal dotar d’aquest capítol amb l’import adequat.

Novè: Que degut a la situació actual de l’anomenat patronat del Castell, tal i com es fa amb el
patronat de turisme, els llocs de treball s’incloguin a la plantilla i relació llocs de treball de la
corporació, ja que com es detalla ara sembla que sigui un organisme autònom i no ho és.

Desè: Que la plantilla i relació de llocs de treball per l’any 2006 s’ha aprovat i publicat erròniament,
ja que el complement de destí de la plaça del cap de comunicació, reflectint en la relació de llocs
de treball i el reflectit amb l’informe d’intervenció núm. 408/2006 annex 5 no coincideixen i per tant
s’haurien de tornar a publicar una vegada aprovada les rectificacions socio plenària de la
corporació.
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Onzè: Que la plantilla i relació llocs de treball pel 2006 s’ha aprovat i publicat erròniament, ja que
el complement específic de la plaça de cap de comunicació reflectint en la relació de llocs de
treball i el reflectit en l’informe d’intervenció núm.408/2006 annex 5  no coincideixen, per tant el
pressupost no reflexa la realitat en quant a la provisió del capítol 1 de despesa. S’hauria de tornar
a publicar una vegada aprovada la rectificació per sessió plenària de la corporació.

Dotzè: Que si ve a la plantilla reflexa, no surt reflectida la relació de llocs de treball, la nova plaça
creada al departament d’urbanisme amb la denominació lletrat. Segons la descripció que consta
lletrat, una plaça, grup A, escala administració especial, subescala tècnica classe superior, per tant
al no estar ben detallada la relació de llocs de treball s’hauria de tornar a publicar una vegada
aprovada la rectificació per sessió plenària de la corporació. No es compleixen els 16 i següents
del decret legislatiu 1/1997 de 31 d’octubre ni el reial decret 861/1986 de 25 d’abril, entre d’altres
normatives referents a aquestes situacions.

Tretzè: Que s’especifiquin les funcions i tasques concretes que realitzaran les places a les que
s’ha modificat o apujat la retribució, segons el decret legislatiu 861/1986 de 25 d’abril i altres
normatives regulades de la legislació de Catalunya referents a aquestes situacions.

Catorzè: Que s’especifiqui amb concreció el que representa una jornada especial. Ja que la
proposta i aprovació inicial de la plantilla en relació de llocs de treball no es fa esment concret a
aquest tipus de jornada.

Quinzè: Que no es contracti no anomeni personal interí per a places que no s’han inclòs en l’oferta
de treball públic segons Reial Decret  781/1986 de 18 d’abril, títol setè de l’article 128.2.

Setzè: Que no es realitzin contractacions amb caràcter retroactiu a  l '1 de gener de 2006 quan les
modificacions de les bases originals del concurs per proveir places bacants no hagin estat
publicades prèviament en el BOP i en el DOG.

(Sr. Alcaraz s’absenta  del Ple)

Sr. Robert: gràcies, sr. Alcalde. Bon dia a tothom, avui estem aquí davant de l'aprovació definitiva
del que és la plantilla, ja s'ha parlat abastament del tema del pressupost i pel que hem pogut veure
l'únic grup que ha presentat al·legacions per intentar millorar aquesta plantilla de la nostra casa ha
estat el nostre grup. Vostès en una aprovació o en una estimació comentada en la comissió
informativa i pel que es desprèn de l'informe del tècnic de l'àrea de recursos humans, del director
de serveis, ens han estimat 4 al·legacions de 16, això significa un 25%, que ja va millorant-ho
d'altres anys. Ara, jo els vull felicitar, perquè continuen igual de malament  com sempre, vostès
amb aquesta manca de gestió que manifesten contínuament, l'únic que fan és provocar una sèrie
d'errades, cada ple ens trobem amb algun punt en el qual es fa manifest d'aquestes errades. A
veure, concretament amb el tema de la plantilla, vostès tenen al màxim regidor de l'àrea, el sr.
Triadó, i després, concretament la sra. Sandra Suàrez que porta els temes de personal i
l'estimació de les nostres al·legacions, aquestes 4, ja denoten que vostès no es miren les coses, el
meu company Eudald abans ja els hi ha dit, vostès a la comissió fan parlar als tècnics perquè
sembla ser que són els únics que entenen de què va això, vostès com que no s'ho miren i saben
que els tècnics ja els hi trauran les puces de sobre a les comissions, doncs ni es preocupen i què
ha passat? Doncs que hi ha hagut errades i com es desprèn també d'aquest informe, jo vull
remarcar-los que nosaltres que nosaltres si que ens mirem les documentacions i degut que se les
mirem i treballem amb els temes, es quant trobem a faltar, o trobem aquestes errades que vostès
cometen. Han hagut que estimar les al·legacions 10,11, i 12, que venen provinents d'un descuit
clarament atribuïble a vostès dos, els regidors de l'àrea, per donar un exemple i no cansar-los
gaire, en l'al·legació que fa referència a la plaça de lletrat, que vostès la creïn de nova creació, és
una plaça de nova creació i alhora de posar-la en la relació de llocs de treball, no la posen, si
haguessin perdut un administratiu, doncs dius: bé, és una errada de forma, alguna cosa
d'aquestes, però això és una errada del màxim responsable de l'àrea a l'hora de mirar-se la
plantilla, això està claríssim, a més és una plaça de lletrat que no em consta que hi hagi cap més
plaça que s'anomeni igual, hagués estat molt fàcil descobrir que aquesta plaça no l'havien posat.
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En referència a les al·legacions que ens desestimen, que de fet és l'important del dia d'avui,
perquè aquestes de forma, ja que ens les estimen, les trobem bé. Vostès al·leguen, que les
desestimen, perquè no són causa d'impugnació del pressupost, o sigui, perquè no són de caràcter
tècnic, ja ho ha dit abans el regidor de l'àrea el sr. Triadó, que són més aviat de caire polític i clar,
tot el que sigui polític que vingui del nostre grup, vostès ni s'ho escolten ni diuen que s'ho escolten,
però com a dit el company Eudald després, ni en fan cas. No expliquen els motius reals del que
desestimem aquestes al·legacions, vostès les desestimen i ja està. Ja els hi he dit que si jo hagués
vist a la comissió informativa que algun dels dos regidors se'ns hagués adreçat explicant una mica
el que desestimaven això de caire polític, potser hagués estat content, però com que els únics que
van parlar van ser els tècnics, ja ho bec jo que els tècnics desestimen tot el que és tècnic, però en
el tema polític no entren, per tant jo no sé exactament el que desestimen aquestes al·legacions.

Nosaltres sr. Alcalde, creiem que aquesta plantilla seria necessària de veritat que s'adaptés
l'estructura actual de l'ajuntament. Ja els hi vam dir que vam crear inclús una comissió nova i no hi
ha l'estructura adequada per aquesta comissió, no es veu en la plantilla això, no s'adapta aquesta
plantilla a un organigrama concret ni res, estan allà posats i ja està. Jo crec que en qualsevol
empresa amb uns 300 treballadors, doncs seria necessari que la plantilla s'adaptés a l'estructura
d'un organigrama, ja els hi vam dir que si a les al·legacions vostès no si veien en cor, comencessin
a aplicar un sistema que ja va estar aprovat en aquest ajuntament o va estar confeccionat i al
menys entregat i pagat, com és l'empresa Price Waterhouse o podria ser una altra, que no sé si en
tenen alguna més, però comencin a aplicar aquests temes, perquè segurament optimitzaran més
els recursos humans i tot anirà més bé.

Creiem també, sr. Alcalde, que aquest pressupost pel que fa referència a la plantilla i al capítol 1
de personal, seria més real si vostès dotessin les plantilles vacants, totes les que estan vacants
amb una dotació suficient des de l'aprovació del pressupost, que vostès em poden dir que no
saben quan l'aprovaran, però per les dates que estan aquí i les modificacions que hi ha hagut
s'hagués pogut fer, la dotació d'ara fins a final d'any que hagués estat més real, si vostès no doten
això, doncs ja denoten que no saben ni tenen cap intenció o no saben com dotar aquestes places
vacants, no sé sap ben bé quines són, quines volen dotar, quines no volen dotar i doten el mínim
per dir que no estan dotatades i ja està, això em sembla que és una manca de planificació total, el
fet de dotar les places simbòlicament ja denota, com diu el company Eudald: posa aquí quelcom, i
per dir que no posem res i ja veurem, i si convé bé, i sinó ja passarem un altre any i adéu. Jo crec
que més aviat això ho fan perquè temen, si doten això, que el capítol 1, se'ls dispari més del que ja
està i vostès no sé, perquè li tenen una por exagerada amb això, suposo que és per un tema que
més endavant sortirà com els càrrecs de confiança.

En aquestes al·legacions també els hem estat avisant com altres vegades, que nosaltres sr.
Alcalde, apostàvem o apostem i apostarem per la promoció interna i vostès, això no ho fan, vostès
aposten per la contractació a dit, que és el que han estat fent fins ara i entrant a la gent o als
empleats per màxima urgència i cobrint les places segons les seves conveniències, potser no tant
com les conveniències pròpies de la corporació, en aquestes al·legacions ja els hem avisat de que
seria convenient que s'anessin mirant vostès el tema de la planificació de la cobertura de places
buides i vacants, i pel sistema de concurs o promoció pública o com la llei mana. Després, ara que
estem parlant més del personal, de les places i tot això, hem notat que a darrera hora, cosa que no
se'ns va comunicar a la comissió informativa, jo em pregunto: nosaltres, que hem fet ara? Aquest
pressupost, tenim desavinences, no les tenim, o veiem bé, uns si, uns no, com podem fer tot això,
callem tot i ho tirem endavant, i ens pugem el sou. Doncs, vostès s'han pujat el sou, tothom ho
sap, tothom sap el que cobren de més ara, però quina coincidència i quina casualitat que ara a
última hora s'observa, sense dir-nos res, clar, el tècnic això no ho diu, perquè no és una cosa
tècnica, perquè és una cosa política, vostès els hi ha pujat el sou, més encara, als càrrecs de
confiança, més de 12 mil euros i dius ara: escolti'm, i per què els hi ha pujat els sous, a què es deu
això? L'única paraula que he vist per a qui, en la documentació que ens han donat és per
modernització. Jo no sé si és modernització del vestuari, del vehicle que porten, de la imatge o no
sé el que és, del maquillatge. La qüestió és que vostès no especifiquen res, però també li pugen el
sou als seus preferits, als càrrecs de confiança, que no en tenen pocs, els hi recordo que en tenen
10 d'identificats i algun, més encobert pel capítol 2. Vostès, sr. Alcalde, els hi ha pujat el sou a
aquest gent, aplicant l'article 26 que tothom sap quin és.
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Ens desestimen, també, les al·legacions que fan referència a la contractació de personal interí, jo
els hi vull dir que fa gairebé fa 3 anys que vostès estan governant i encara no han realitzat res,
com abans els hi he dit, en qüestió d'oferta pública. L'han publicat, però com que el pressupost
l'aproven tard o no tenen cap intenció, vostès la publiquen i després que fan, doncs l'obliden, aquí
no fa proves ningú tal com la llei requeriria en una legislatura amplia de 4 anys i l'únic que fan és
entrar gent, però no per oferta pública, sinó per oferta personal i això sr. Alcalde, li repeteixo, que
no ens sembla bé, publiquin l'oferta pública i executin-la, si us plau, aquest any. Vaig acabant, sr.
Alcalde. En aquest aspecte no cal que els hi recordi que les seves borses de treball estan
exhaurides fa un munt de temps, vaig sentir a la regidora l'altre dia que deia que havia iniciat una
de nova de personal administratiu i estic content, el que no sé és com funciona, perquè mai ens
donen informació fins que contracten una persona i resulta que era d'una borsa de treball de no sé
quin mes, creada perquè les juntes de governs ens arriben tard, els decrets també i llavors no hi
ha manera de saber com estan.

Per acabar l'exposició inicial, si que els hi diré que el darrer punt que és va parlar a la comissió
informativa sobre les al·legacions, vostès deien que no sabien ben bé que feia referència i jo ho
entenc, perquè si no se l'han mirat i vostès ja donen per fet les contractacions, és impossible que
sàpiguen on han fallat, jo el que li voldria dir és que vostès han fet contractacions durant aquest
any, fent un procediment que no és correcte, no li diré il·legal, perquè aquesta paraula no
m'agrada. Tenen algunes places contractades incorrectament i li agrairia que el nou director de
recursos humans li comentés aquest tema, s'ho mirés bé, si vol més endavant, encara que sigui en
una comissió, li comentaria quines són sinó les troba, però sobretot que les miri, que es miri la
plantilla, tenen suficient personal, han engruixit el personal que està a l'àrea i ho poden trobar,
mirin-s'ho, perquè no crec que estiguin contractats correctament aquesta gent. Nosaltres, si que
ens mirem les coses ho hem detectat i els hi demano que s'ho tornin a mirar. En principi sr.
Alcalde, només per acabar aquesta primera intervenció dir-li que ens sap molt greu que
políticament no ens acceptin cap al·legació de les que els hi hem manifestat, que eren 16 i bé,
pensi que encara que siguin de caire polític segons vostès, algunes fan molta relació al bon
funcionament d'una plantilla que estaria molt més contenta si veies uns horitzons, molt més bonics
per part d'aquest equip de govern i crec que inclús es podria explotar una mica més bé i treure-li
més suc, tenint-los contents. Moltes gràcies.

Sr. Olivella: moltes gràcies a vostè. Convergència i Unió, es vol dir alguna cosa. A les comissions
ja es va explicar, s'ha parlat abastament i sempre anem donant voltes als mateixos temes, cosa
que em sembla correcte però nosaltres ja hem donat les explicacions que calia, per tant, si vols dir
alguna cosa més i passem a la votació.

Sr. Robert: bé, gràcies sr. Alcalde, em sap greu que no em digui més coses, però si que li vull dir
que se'ls hi veu el llautó. I pel que bec avui, en comptes d'un regidor que parla poc, ara hi ha més
d'aquests regidors que no parlen més, però bé, sr. Alcalde, sembla que aquest equip de govern
després de les respostes que vostès ens donen només estan per contractar gent a conveniència i
la gestió de la plantilla, el que és la gestió real d'una plantilla, tal com s'hauria de fer, a vostès els
importa un “pitu”, vull dir, contracten i ja està, han canviat el director de recursos humans, si que li
vull dir, una persona que sembla bastant qualificada, no en dubto gens, però és clar, acaba
d'arribar aquí, s'ha degut trobar una percala important amb tot aquest "tinglado" i ara resulta que
amb el canvi del director de recursos humans ens trobem gairebé com en el canvi d'alcalde, és el
mateix, vostès amb aquest canvi em fan recordar aquella dita que diu: "altres vingueren i..." i la
cua de la dita ja la deu saber vostè, Sr. Alcalde. Vostè sempre ens manifesta que vol ser l'alcalde
de la cordialitat, de la transparència i bé, jo de fet em pregunto, en aquest tema concret que avui
ens ocupa, per exemple, en el tema de la transparència, no publicar les places vacants, només
això ja és una manca de transparència. Vostè veu transparent, no informar-nos en la comissió
informativa de què també li pujaven els sous als seus “enchufats”, als càrrecs de confiança. Això
de transparència, Sr. Alcalde, res. Jo més aviat crec que de transparent res, que vostè el que volia
és que aquest pressupost s'aprovés a tota costa, però ara ens estem donant compte realment de
com ho ha aconseguit vostè de què aquest pressupost s'aprovi. Vostès s'han pujat els sous, han
calmat les discrepàncies amb aquesta acció, li han pujat els sous als càrrecs de confiança, perquè
els treguin de més d'un compromís i ja està, així aproven el pressupost, han pujat els sous a un
munt de gent, inclús ara si que bec on han anat els diners que nosaltres vam rebutjar com a
pujada de sou, que deuen ser aquests que vostès els hi ha donat per modernitat en els seus
càrrecs de confiança. Sr. Alcalde, el conveni, transparència, no sabem ni de què va, no ens ha
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informat en cap comissió, vostès han estat parlant amb els treballadors, diuen que ja el tenen casi
signat, casi no signat, suposo que ja deu estar signat, perquè ja ens han estimat alguna al·legació,
però la qüestió és que no ens han informat de res, com mai, ho sigui que vostè de transparència,
sr. Alcalde, res. Vostè és un "tupido velo" que no deixa passar la llum ni la imatge, per tant, sr.
Alcalde, no li podem aprovar de cap manera l'aprovació definitiva d'aquesta plantilla i votarem en
contra de l'aprovació i a favor de les nostres al·legacions. Gràcies.

Sra. Suarez: una cosa, no tinc veu, però bé, no val la pena estendres gaire, només senzillament
tot això s'ha estat comentant a la comissió informativa, em sembla que o no s'ha entès o no es vol
entendre, sinó s'ha entès sap que estem a la seva disposició, sempre li he dit, que qualsevol
explicació, li donarem i sinó s'ha volgut entendre, doncs seguim amb el mateix tarannà de sempre.
Que no es publiquin les places vacants és mentida, l'oferta pública és publica, és cert que hi ha
hagut errades i realment es reconeixen com no podria ser d'una altra manera i ara mateix s'ha
publicat i s'ha posat oferta pública real de la plaça de l'inspector de policia.

Sr. Joan Carles: No, és que la senyora regidora em diu que s'ha explicat a la Comissió Informativa
i jo li demanaria que em donés les actes de les Comissions Informatives i que m'ensenyin l'acta on
s'ha explicat el conveni dels treballadors que vostès han pactat amb ells. No n'hi ha cap d'acta que
reflexa això perquè no s'ha parlat amb cap Comissió i.... Molt bé aquesta oferta pública senyora
regidora, una de gairebé 300 places. Però escolti'm, vostè té un rati d'excel·lència, la felicito.
Gràcies.

Sr. Olivella: De tota manera el que si que està clar és que el conveni si que no ha passat per la
Comissió encara, però que tot l'altre que t'ha dit la regidora si que ha passat, com totes les coses
que s'han treballat, s'ha intentat treballar en totes les Comissions i en fi ni ha que parlen molt i hem
de fer feina i això és el que toca. Bé anem a la votació.

El Ple de la Corporació amb 9 vots a favor, 4 dels membres de CIU i 5 dels membres d'ADMC, i 6
vots en contra dels membres del PSC-PM; acorda:

PRIMER.- Autoritzar les baixes dels vehicles que tot seguit queden relacionats;

MATRICULA ACTIVITAT DATA ANTIGUITAT
T-45840-VE Escombradora d’arrossegament 06-08-1996
B-64159-VE Escombradora sobre xassís 02-06-1982
T-48326-VE Escombradora sobre xassís 03-10-1983
T -43838-VE Escombradora de voreres 21-07-1994
T-8607-AL Cisterna de reg 10-08-1994
T-8530-AL Furgoneta de transport 09-08-1994
T-4765-AS Furgó equipat amb hidroneteja 05-08-1996
T-3725-AJ Motocarro  VESPA 04-01-1993
E -9437- BBJ Tricicle elèctric 02-08-2000
B-4936-SH Camió monoperador 08-03-1993
T-6003-AM Recol·lector compactador 29-12-1994
T-8727-M Land Rover 06-08-1993
L-29473-VE Tractor esbardi-ssador 01-10-1978
T-2851-R Remolc 28-04-1993
T-8062-AM Portacontenidors 28-04-1993

Caixes de transferència

SEGON.-  Sol·licitar a l'actual empresa concessionaria del servei de recollida d'escombraries
URBASER que tramiti les baixes sol·licitades, donat que és el titular de la documentació.

TERCER.- Aquesta tramitació s'haurà de resoldre de conformitat amb el Decret 217/1999 de 27 de
juliol, sobre la gestió dels vehicles fora d'ús.
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QUART.- L'empresa concessionària haurà de presentar a l'Ajuntament tota la justificació
documental de les tramitacions efectuades.

CINQUE.- Es donarà compte d'aquesta resolució a l'empresa concessionària URBASER, als
departaments d'intervenció i tresoreria.

4. DONAR COMPTE DECRET D'ALCALDIA NÚM. 1.293 DE 27 DE MARÇ DE 2006
D'APROVACIÓ DE LA LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST 2005 DEL PATRONAT DE TURISME

Donar compte decret d'alcaldia núm. 1.293/06 d'aprovació de la liquidació del pressupot
2005 de Patronat de Turisme.

DECRET NUM: 2.006/1.293

"ANTECEDENTS

1. Formada per la intervenció la liquidació del pressupost de l'exercici 2005 del Patronat de
Turisme essent a 31 de desembre de 2005 el següent resultat:

A)Respecte al Pressupost de despeses:
1- Exercici en curs:
Pressupost inicial de despeses: 513.005,43
Modificacions de despeses: 16.886,45
Pressupost definitiu de despeses: 529.891,8

8
Despeses autoritzades: 512.308,8

7
Despeses compromeses: 512.308,8

7
Obligacions reconegudes: 488.326,0

2
Despeses ordenades: 482.326,0

2
Pagaments líquids: 457.154,8

6
Obligacions pendents de pagament: 31.171,16
2-  Exercicis tancats:
Obligacions pendents de pagament corresponents als pressupostos de despeses
d’exercicis tancats:

987,37

Saldos dels comptes de creditors no pressupostaris: 1.721,95
Pagaments realitzats pendents d’aplicació: 13.117,26
B) Respecte al Pressupost d’ingressos:
1- Exercici en curs:
Pressupost inicial d’ingressos: 513.005,4

3
Modificacions d’ingressos: 16.886,45
Pressupost definitiu d’ingressos: 529.891,8

8
Drets reconeguts: 513.367,8

6
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Drets anul·lats: 0,00
Devolució d’ingressos: 0,00
Recaptació neta: 507.367,8

6
Drets pendents de cobrament: 6.000,00
2- Exercicis tancats:
Drets pressupostaris liquidats en exercicis anteriors pendents de cobrament: 0,00
Saldo dels comptes de deutors no pressupostaris: 0,00
Ingressos realitzats pendents d’aplicació: 0,00

C)Resultat pressupostari de l’exercici:
Drets reconeguts nets: 513.367,8

6
- Obligacions reconegudes netes: 488.326,0

2
RESULTAT PRESSUPOSTARI: 25.041,84
-  Desviacions positives de finançament: 0,00
+ Desviacions negatives de finançament: 0,00
+ Despeses finançades amb romanents líquids de tresoreria: 2.581,53
+ Resultat d’operacions comercials: 0,00
RESULTAT PRESSUPOSTARI AJUSTAT: 27.623,37

D) Romanents de crèdit:
El total de romanents de crèdit  ascendeix a un total de 23.982,85

- Incorporació obligatòria (art.182.3 del RDL 2/2004): 0,00
- Incorporació voluntària (art. 182.3 del RDL 2/2004): 23.982,85

E) Romanent de tresoreria:
El romanent de tresoreria, segons l’estat financer que figura a continuació:

DEUTORS PENDENTS DE COBRAMENT A FINAL DE L’EXERCICI
De pressupostos d’ingressos. Exercici en curs 6.000,00
De pressupostos d’ingressos. Pressupostos tancats 0,00
D’altres operacions no pressupostàries 0,00
- Ingressos realitzats pendents d’aplicació definitiva 0,00
- Saldo dubtós cobrament 0,00

+CREDITORS PENDENTS DE PAGAMENT A FINAL DE L’EXERCICI
De pressupostos de despeses. Exercici corrent 31.171,16
De pressupostos de despeses. Pressupostos tancats 987,37
De pressupostos d’ingressos 0,00
D’operacions comercials 0,00
D’altres operacions no pressupostàries 1.721,95
- Pagaments realitzats pendents d’aplicació definitiva 13.117,26
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+ FONS LÍQUIDS A LA TRESORERIA A FINALS DE L’EXERCICI 66.029,21

- ROMANENT DE TRESORERIA AFECTAT A DESPESES AMB FINANÇAMENT
FINALISTA

0,00

ROMANENT DE TRESORERIA TOTAL 51.265,99

FONAMENTS JURÍDICS

1. La liquidació posa de manifest, respecte al pressupost de despeses i per a cada partida
pressupostària, els crèdits inicials, les seves modificacions i els crèdits definitius, les despeses
autoritzades i compromeses, les obligacions reconegudes, els pagaments ordenats i els
realitzats.

2. Respecte al pressupost d’ingressos, i per a cada concepte, la liquidació posa de manifest, les
previsions inicials, les seves modificacions i les previsions definitives, els drets reconeguts i
anul·lats així com la recaptació neta

3. L'article 93.2 del RD 500/90 determina que, com a conseqüència de la liquidació del
pressupost, s'hauran de determinar:

- Els drets pendents de cobrament i les obligacions pendents de pagament el 31 de desembre.

- El resultat pressupostari de l'exercici.

- Els romanents de crèdit.

- El romanent de tresoreria.

4. L'article 165.1 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el text refós
de la Llei reguladora de les hisendes locals, estableix que el pressupost general atendrà el
compliment del principi d'estabilitat en els termes previstos a la LGEP.
Les entitats locals, segons l'article 19 de la LGEP, en l'àmbit de les seves competències,
ajustaran els seus pressupostos al compliment de l'objectiu d'estabilitat pressupostària tal com
estableix l'article 3.2 de la LGEP, referit sempre a les unitats locals agregades.

L'article 22 de la LGEP estableix que les entitats locals que no hagin assolit l'objectiu d'estabilitat
pressupotària previst a l'article 19 de la LGEP estaran obligades a elaborar, en el termini dels
tres mesos següents a l'aprovació, modificació o liquidació del pressupost en situació de
desequilibri, un pla economicofinancer corrector a mitjà termini. Aquest pla serà sotmès a
l'aprovació del Ple de la corporació i tramès al Ministeri d'Hisenda perquè faci el seguiment.

5. S'ha complert el que estableixen els articles 92 a 105 del RD 500/1990, de 20 d'abril, segons
el qual es desenvolupa la Llei d'hisendes locals, en matèria de pressupostos.

6.S'han emès els corresponents informes pel Secretari i l'Interventor.

En ús de les facultats que m'atorga l'art.21 de l'LBRL i legislació concordant.

RESOLC:

PRIMER.-Aprovar la liquidació del pressupost de l’exercici 2005 del Patronat de Turisme.

SEGON.-Informar al Ple en la primera sessió que hi hagi."
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Es proposa a la Comissió Informativa de Serveis Interns, Promoció Econòmica i Turisme, el
següent acord:

PRIMER- Quedar assebentats del contingut de l'esmentada resolució.

El Ple de la Corporació per unanimitat de la totalitat dels membres presents que constitueixen
quórum suficient per la majoria legal, acorda:

PRIMER- Quedar assabentats del contingut de l'esmentada resolució.

5. DONAR COMPTE DECRET D'ALCALDIA NÚM. 1368 DE 30 DE MARÇ DE 2006
D'APROVACIÓ DE LA LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST 2005 DE L'AJUNTAMENT DE
CALAFELL

Donem compte del decret d'alcaldia núm. 1368 de 30 de març de 2006 de l'aprovació de la
liquidació del pressupost 2005  de l'Ajuntament de Calafell  amb el següent tennor literal:

DECRET NUM: 2.006/1.368

"ANTECEDENTS

1. Formada per la intervenció la liquidació del pressupost de l'exercici 2005 del'Ajuntament de
Calafell essent a 31 de desembre de 2005 el següent resultat:

A)Respecte al Pressupost de despeses:
1- Exercici en curs:
Pressupost inicial de despeses: 44.517.100,91
Modificacions de despeses: 13.657.190,41
Pressupost definitiu de despeses: 58.174.291,32
Despeses autoritzades: 44.447.373,43
Despeses compromeses: 42.448.316,64
Obligacions reconegudes: 34.256.081,80
Despeses ordenades: 34.256.081,80
Pagaments líquids: 31.611.649,33
Obligacions pendents de pagament: 2.644.432,47
2-  Exercicis tancats:
Pendents de pagament corresponents als pressupostos de despeses d’exercicis tancats: 219.172,55
Saldos dels comptes de creditors no pressupostaris: 2.917.431,02
Pagaments realitzats pendents d’aplicació: 40.781,40

B) Respecte al Pressupost d’ingressos:
1- Exercici en curs:
Pressupost inicial d’ingressos: 44.517.100,91
Modificacions d’ingressos: 13.657.190,41
Pressupost definitiu d’ingressos: 58.174.291,32
Drets reconeguts: 39.780.967,06
Drets anul·lats: 1.088.334,76
Devolució d’ingressos: 61.422,42
Recaptació neta: 33.688.600,13
Drets pendents de cobrament: 5.004.032,17
2- Exercicis tancats:
Els saldos dels comptes de deutors no pressupostaris: 1.540.904,42
Saldo ingressos realitzats pendents d’aplicació: 2.242.042,23
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C)Resultat pressupostari de l’exercici:
Drets reconeguts nets 38.692.632,30
- Obligacions reconegudes netes 34.256.081,80

RESULTAT PRESSUPOSTARI: 4.436.550,50
-  Desviacions positives de finançament 2.211.413,55
+ Desviacions negatives de finançament 1.103.382,63
+ Despeses finançades amb romanents líquids de tresoreria 3.354.697,89
+ Resultat d’operacions comercials 0,00

RESULTAT PRESSUPOSTARI AJUSTAT: 6.683.217,47

D) Romanents de crèdit:
El total de romanents de crèdit  ascendeix a un total de 10.191.291,63
- Incorporació obligatòria (art.163.3 LLRHL): 8.108.330,33
- Incorporació voluntària (art. 163.1 LLRHL): 2.082.961,30

E) Romanent de tresoreria:
El romanent de tresoreria, segons l’estat financer que figura a continuació:

DEUTORS PENDENTS DE COBRAMENT A FINAL DE L’EXERCICI 2005
De pressupostos d’ingressos. Exercici en curs 5.004.032,17
De pressupostos d’ingressos. Pressupostos tancats 3.776.898,40
D’altres operacions no pressupostàries 1.540.904,92
- Ingressos realitzats pendents d’aplicació definitiva 2.242.042,23
- Saldo dubtós cobrament 2.725.735,54
+ CREDITORS PENDENTS DE PAGAMENT A FINAL DE L’EXERCICI 2005
De pressupostos de despeses. Exercici corrent 2.644.432,47
De pressupostos de despeses. Pressupostos tancats 219.172,55
De pressupostos d’ingressos 25.585,79
D’operacions comercials 0,00
D’altres operacions no pressupostàries 2.917.431,02
- Pagaments realitzats pendents d’aplicació definitiva 40.781,40
+ FONS LÍQUIDS A LA TRESORERIA A FINALS DE L’EXERCICI 10.419.799,66
- ROMANENT DE TRESORERIA AFECTAT A DESPESES AMB FINANÇAMENT
FINALISTA

3.681.698,07

ROMANENT DE TRESORERIA TOTAL 10.002.232,05

1.D'acord amb l'article 191.2 del RDL 2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el Text refós de la
llei reguladora de les hisendes locals, i l'article 101.1 del Reial decret 500/1990, així com la regla
341.1 de la Instrucció de comptabilitat, es preveu que per quantificar el romanent de tresoreria
s'han de deduir els drets pendents de cobrament que es considerin de difícil o impossible
recaptació, tenint en compte que:

El pendent de cobrament s'ha minorat, en concepte de dubtós cobrament, en 2.725.735,54 € .
Per a la determinació d'aquesta quantia s'ha tingut en compte l'antiguitat dels deutes, el seu
import, la naturalesa dels recursos, i els percentatges de recaptació tant en executiva com en
voluntària. En qualsevol cas això no implicaria l'anul.lació del dret reconegut ni produirà la seva
baixa.

Els percentatges que s'han aplicat són:
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Exercici Capítol Percentatge de
provisió

2005 I,II,III 5%
2004 Tots 15%
2003 Tots 40%
2002 Tots 80%
Anteriors a 2002 Tots 100%

Les multes es dotaran en un 95% amb independència de l'antiguitat del saldo.

2. S'han considerat com a ingressos afectats els següents :
EXPROPIACIONS TRAV. SEGUR
URBANITZACIÓ PASSEIG DE L'UNIÓ (PLU 2004-1)
URBANITZACIÓ PASSEIG MARITIM DE SEGUR  ( PLU 2005-4)
SECTORS XII , XIII,XV I XVI MAS ROMEU
SECTOR 5A SEGUR DE DALT
URBANITZACIO SECTOR OEST CALAFELL PLATJA ( PLU 2005-1)
CANALITZACIÓ PLUVIALS AV. ARGENTINA
MOBILIARI URBÁ
PERMEABILITAT LÍNIA FERROVIARIA
SENYALITZACIÓ VERTICAL
SENYALITZACIÓ INFORMATIVA URBANA
CONSTRUCCIÓ ROTONDA: COSSETÀNIA
PARC DEL COMÚ
PARC DE LA SINIA (PLU 2005-2)
JARDINERIA
CARRER MONTURIOL
TEULADA ESGLESIA STA.CREU
CARRETERA DE L'ESTACIÓ
PLA DE REPOSICIÓ SERVEI CLAVEGUERAM
PLA DE REPOSICIÓ SERVEI D'AIGUA
PLA DE REHABILITACIÓ DE FERMS
REMODELACIO PLAÇA EL CANO
REHABILITACIO MASIA VILARENC ( PLU 2005-3 )
REFORMA VESTIDORS CAMP DE FUTBOL DE SEGUR
PISCINA
EQUIPAMENTS ESPORTIUS
CEMENTIRI
MOBILIARI
ADQUISICIÓ ARMAMENT
EQUIPAMENTS INFORMÀTICS
SOFTWARE I DESENVOLUPAMENT
EQUIPAMENTS
DEIXELLERIA
ENLLUMENAT NADALENC
REMODELACIÓ ESCORXADOR
REHABILITACIÓ CASALS CIVICS URBANITZACIONS
REFORMA MERCAT MUNICIPAL
COMPRA DE SOLS I EDIFICIS
TRANF.CAPITAL APORTACIO PATRONAL DEL CASTELL
TRANF.CAPITAL APORTACIO SOCIETAT PORT (PLU 2005-5)

FONAMENTS JURÍDICS

L'article 191 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el Text refós de la
Llei reguladora de les hisendes locals, i l'article 89 del Reial decret 500/1990 regulen el moment de
tancament i la liquidació del pressupost.
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L'article 191.3 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el Text refós de la
Llei reguladora de les hisendes locals estableix el caracter preceptiu d'aquest informe.

L'article 93.1 del Reial decret 500/90 estableix que la liquidació del pressupost posa de manifest
diversos punts.

Respecte al pressupost de despeses i per a cada partida pressupostària: els crèdits inicials, les
modificacions i els crèdits definitius, les despeses autoritzades i compromeses, les obligacions
reconegudes, els pagaments ordenats i els realitzats.

Respecte al pressupost d’ingressos, i per a cada concepte: les previsions inicials, les seves
modificacions i les previsions definitives, els drets reconeguts i anul·lats així com la recaptació
neta.

L'article 93.2 del RD 500/90 determina que, com a conseqüència de la liquidació del pressupost,
s'hauran de determinar:

- Els drets pendents de cobrament i les obligacions pendents de pagament el 31 de desembre.

- El resultat pressupostari de l'exercici.

- Els romanents de crèdit.

- El romanent de tresoreria.

L'article 165.1 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el text refós de la
Llei reguladora de les hisendes locals, estableix que el pressupost general atendrà el compliment
del principi d'estabilitat en els termes previstos a la LGEP.

Les entitats locals, segons l'article 19 de la LGEP, en l'àmbit de les seves competències, ajustaran
els seus pressupostos al compliment de l'objectiu d'estabilitat pressupostària tal com estableix
l'article 3.2 de la LGEP, referit sempre a les unitats locals agregades.

L'article 22 de la LGEP estableix que les entitats locals que no hagin assolit l'objectiu d'estabilitat
pressupotària previst a l'article 19 de la mateixa llei hauran d'elaborar, en el termini dels tres
mesos següents a l'aprovació del pressupost en situació de desequilibri, un pla economicofinancer
corrector a mitjà termini. Aquest pla serà sotmès a l'aprovació del Ple de la corporació i tramès al
Ministeri d'Hisenda perquè faci el seguiment.

 S'ha complert el que estableix l'art. 92 i els següents del Reial decret 500/1990, de 20 d'abril,
segons el qual es desenvolupa el capítol primer del títol sisè del Reial decret legislatiu 2/2004, de
5 de març, pel que s'aprova el text refós de la llei reguladora de les Hisendes Locals, en matèria
de pressupostos ( TRLLRHL ).

S'han emès els corresponents informes pel Secretari i l'Interventor.

En ús de les facultats que m'atorga l'art.21 de l'LBRL i legislació concordant.

PRIMER.-Aprovar la liquidació del pressupost de l’exercici 2005 de l'Ajuntament de Calafell

SEGON.-Informar al Ple en la primera sessió que hi hagi.

TERCER.- Trametre una còpia de la liquidació del Pressupost a la delegació Territorial del Govern
de la Generalitat i a la Delegació Provincial d'Hisenda."

 Es proposa a la Comissió Informativa de Serveis Interns ,Promoció Econòmica i Turisme.

PRIMER.- Quedar assebentats del contingut de l'esmentada resolució.
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El Ple de la Corporació amb 9 vots a favor, 4 dels membres de CIU i 5 dels membres d'ADMC, i 6
vots en contra dels membres del PSC-PM, acorda:

PRIMER.- Quedar assebentats del contingut de l'esmentada resolució.

6. DONAR COMPTE DECRET D'ALCALDIA NÚM. 1.292/06 DE 27 DE MARÇ DE 2.006
D'APROVACIÓ DE LA LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST 2005 DEL PATRONAT DEL CASTELL.

Donar compte del decret d'alcaldia núm. 1.292/06 de l'aprovació de la liquidació del pressupost
2005 del Patronat del Castell amb el següent tennor literal:

DECRET NUM: 2.006/1.292

"ANTECEDENTS

1. Formada per la intervenció la liquidació del pressupost de l'exercici 2005 del Patronat del
Castell essent a 31 de desembre de 2005 el següent resultat:

A)Respecte al Pressupost de despeses:
1- Exercici en curs:
Pressupost inicial de despeses: 414.452,34
Modificacions de despeses: 236.604,11
Pressupost definitiu de despeses: 651.056,45
Despeses autoritzades: 639.860,15
Despeses compromeses: 639.860,15
Obligacions reconegudes: 110.437,98
Despeses ordenades: 110.437,98
Pagaments líquids: 99.414,48
Obligacions pendents de pagament: 11.023,50
2-  Exercicis tancats:
Obligacions pendents de pagament corresponents als pressupostos de despeses
d’exercicis tancats:

501,59

Ròssecs dels comptes de creditors no pressupostaris: 0,00
Pagaments realitzats pendents d’aplicació: 475,68
B) Respecte al Pressupost d’ingressos:
1- Exercici en curs:
Pressupost inicial d’ingressos: 414.452,34
Modificacions d’ingressos: 236.604,11
Pressupost definitiu d’ingressos: 651.056,45
Drets reconeguts: 249.268,00
Drets anul·lats: 0,00
Devolució d’ingressos: 0,00
Recaptació neta: 144.164,20
Drets pendents de cobrament: 105.103,80
2- Exercicis tancats:
Drets pressupostaris liquidats en exercicis anteriors pendents de cobrament: 14.971,21
Els ròssecs dels comptes de deutors no pressupostaris: 0,00
Ingressos realitzats pendents d’aplicació: 19.932,63

C)Resultat pressupostari de l’exercici:
Drets reconeguts nets: 249.268,00
- Obligacions reconegudes netes: 110.437,98
RESULTAT PRESSUPOSTARI: 138.830,02
-  Desviacions positives de finançament: 104.290,39
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+ Desviacions negatives de finançament: 5.939,12
+ Despeses finançades amb romanents líquids de tresoreria: 13.284,80
+ Resultat d’operacions comercials: 0,00
RESULTAT PRESSUPOSTARI AJUSTAT: 53.763,55

D) Romanents de crèdit:
El total de romanents de crèdit  ascendeix a un total de 529.422,17

- Incorporació obligatòria (art.182.3 del RDL 2/2004): 484.263,05
- Incorporació voluntària (art. 182.3 del RDL 2/2004): 45.159,12

E) Romanent de tresoreria:
El romanent de tresoreria, segons l’estat financer que figura a continuació:

DEUTORS PENDENTS DE COBRAMENT A FINAL DE L’EXERCICI
De pressupostos d’ingressos. Exercici en curs 105.103,80
De pressupostos d’ingressos. Pressupostos tancats 14.971,21
D’altres operacions no pressupostàries 0,00
- Ingressos realitzats pendents d’aplicació definitiva 1.902,26
- Saldo dubtós cobrament 14.971,21

+CREDITORS PENDENTS DE PAGAMENT A FINAL DE L’EXERCICI
De pressupostos de despeses. Exercici corrent 11.023,50
De pressupostos de despeses. Pressupostos tancats 501,59
De pressupostos d’ingressos 0,00
D’operacions comercials 0,00
D’altres operacions no pressupostàries 0,00
- Pagaments realitzats pendents d’aplicació definitiva -17.554,69

+ FONS LÍQUIDS A LA TRESORERIA A FINALS DE L’EXERCICI 547.526,25

- ROMANENT DE TRESORERIA AFECTAT A DESPESES AMB FINANÇAMENT
FINALISTA

484.263,05

ROMANENT DE TRESORERIA TOTAL 621.648,01

FONAMENTS JURÍDICS

1. La liquidació posa de manifest, respecte al pressupost de despeses i per a cada partida
pressupostària, els crèdits inicials, les seves modificacions i els crèdits definitius, les despeses
autoritzades i compromeses, les obligacions reconegudes, els pagaments ordenats i els realitzats.

2. Respecte al pressupost d’ingressos, i per a cada concepte, la liquidació posa de manifest, les
previsions inicials, les seves modificacions i les previsions definitives, els drets reconeguts i
anul·lats així com la recaptació neta

3. L'article 93.2 del RD 500/90 determina que, com a conseqüència de la liquidació del pressupost,
s'hauran de determinar:

- Els drets pendents de cobrament i les obligacions pendents de pagament el 31 de desembre.

- El resultat pressupostari de l'exercici.
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- Els romanents de crèdit.

- El romanent de tresoreria.

4. L'article 165.1 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el text refós de
la Llei reguladora de les hisendes locals, estableix que el pressupost general atendrà el
compliment del principi d'estabilitat en els termes previstos a la LGEP.
Les entitats locals, segons l'article 19 de la LGEP, en l'àmbit de les seves competències, ajustaran
els seus pressupostos al compliment de l'objectiu d'estabilitat pressupostària tal com estableix
l'article 3.2 de la LGEP, referit sempre a les unitats locals agregades.

L'article 22 de la LGEP estableix que les entitats locals que no hagin assolit l'objectiu d'estabilitat
pressupotària previst a l'article 19 de la LGEP estaran obligades a elaborar, en el termini dels tres
mesos següents a l'aprovació, modificació o liquidació del pressupost en situació de desequilibri,
un pla economicofinancer corrector a mitjà termini. Aquest pla serà sotmès a l'aprovació del Ple de
la corporació i tramès al Ministeri d'Hisenda perquè faci el seguiment.

5. S'ha complert el que estableixen els articles 92 a 105 del RD 500/1990, de 20 d'abril, segons el
qual es desenvolupa la Llei d'hisendes locals, en matèria de pressupostos.

6.S'han emès els corresponents informes pel Secretari i l'Interventor.

En ús de les facultats que m'atorga l'art.21 de l'LBRL i legislació concordant.

RESOLC:

PRIMER.-Aprovar la liquidació del pressupost de l’exercici 2005 del Patronat del Castell.

SEGON.-Informar al Ple en la primera sessió que hi hagi."

Sr. Torres: Tot i que sigui un donar compte, si que voldríem comentar que per la
importància,...

Sr. Olivella: No, és que anava a donar la paraula ara el que passa és que anava mirant això.
Anava a dir: Hi ha algú que vol dir alguna cosa? Si voleu parlar endavant.

Sr. Torres: E que comentava, és que tot i que sigui un donar compte, em sembla que per la
importància del tema, primer caldria almenys que vostè o el regidor d'hisenda comentés aquest
punt, quines són les principals dades i les conclusions que es treuen sobre cadascun d'aquest
donar comptes, només del patronat del turisme, patronat del castell i del propi Ajuntament. No sé
tenen previst d'explicar-ho  o simplement passar-ho. No se, els veig una mica passotes, no sé han
anat a dormir tard com gairebé tots però bé sembla que sigui una mica el fer via amb això.

Sr. Olivella: En principi es va treballar la Comissió i creiem que sempre anar remenant el mateix,...
ja s'ha remenat a la Comissió. Si teniu alguna cosa que dir vosaltres del que es va dir, doncs bé,
ho acceptarem i us contestarem alguna cosa més i si no us sembla ho donem com a compte i ja
està. És un donar compte.

Sr. Torres: Ja ho sé que no se'ns escolta per la ràdio. Que hi ha gent que es mereix tots els
respectes però que no està la plaça plena, diguéssim. Però em fa l'efecte que si fem un Ple i
donem compte de les liquidacions del pressupost de l'any anterior per les magnituds i la
importància, doncs legalment serà donar compte, però requereix alguna cosa més. Jo simplement
el que voldria dir que per exemple amb el patronat de turisme, com que és un organisme autònom
que se'l dota l'Ajuntament per fer la major part de despesa. Despeses corrents, i pràcticament s'ha
esgotat la totalitat. El que si que voldria remarcar i qüestionar és que amb el donar compte
d'aquest romanent de tresoreria que estem parlant de l'Ajuntament de Calafell i que estem parlant
de 10.000.000 d'euros, que sembla ser que pels no entesos serien 2 milions d'euros que han
sobrat. Que és la bona gestió i el que si que m'agradaria és que expliqués l'equip de govern,
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quines coses realment s'han deixat de fer, perquè home, a veure no ho sé, jo em fa l'efecte que en
alguna ocasió fins i tot el sr. Parera, amb alguna liquidació del pressupost havia comentat el be
que ho feien i que vam estar a punt d'obrir una imposició a termini amb un tres i no res, perquè
sobraven diners, però el que aquí requereix és explicar el malament que han gestionat el
pressupost, perquè precisament la major part de coses del pressupost com els hi deia jo abans de
les taxes d'execució no s'han realitzat i és clar no sé si passar ràpid el tema o fins i tot el que
vostès fan que avui que per les raons que siguin no han pogut venir al Ple. Diu que ja ho hem
comentat a la Comissió, jo ja ho he passat, jo dono compte, jo he aprovat,... bé, no sé pas que fem
aquí. Anem tots cap a casa ho fem per escrit, els hi passem un comunicat a la gent i s'ha acabat el
bròquil.

Sr. Olivella: Eudald, de  tota manera, jo recordo que el motiu del Ple, és una sessió normalment
per regidors i regidores, i la gent que vulgui pot venir i escoltar, però bàsicament la decisió que es
pren és entre regidors i regidores. El que està dient aquí és donar compte d'un decret i llavors
estem donat compte d'uns decrets. Ja està estem complint el que hi ha. Si vostè té ganes de parlar
més doncs parli, té tota la llibertat i si nosaltres no volem parlar tant vostè no té, perquè dir-ho. Per
tant si voleu llegim l'informe de conclusions per part de secretaria o per part de qui volgueu i si no,
no tinc cap inconvenient de que en parlem, però la veritat és què sempre donar voltes sobre el
mateix, i crec que ja s'ha parlat abastament i per això hi ha les Comissions, per dedicar-se a parlar
d'aquest tipus de coses i si no hi ha altres mitjans que cadascú pot utilitzar per fer-ho. A vegades ja
es fa.

Sra. Secretaria, podria llegir,... o Lluís. Bé de tota manera no és preceptiu per tant és un donar
compte i jo crec que ja està.

Sr. Torres: Si em permet i serè molt breu, és, per mi és una claríssima estirada d'orelles a l'equip
de govern per la mala gestió del pressupost que s'ha fet de l'Ajuntament i en concret també pel
tema del patronat del Castell, que sempre el deixem de banda, perquè escolti’m que sobrin
621.000 euros, és què no s'ha fet absolutament res al patronat del castell i simplement això, res
més.

Sr. Olivella: És la seva opinió, em sembla perfecte que ho digui, però que ja li dic que cadascú té
la seva forma de dir-ho i ja està dit. Molt bé.

El Ple de la Corporació per unanimitat dels membres assistents que constitueixen quòrum suficient
per la majoria legal, acorda:

PRIMER-Quedar assabentats del contingut de l'esmentada resolució.

7. DONAR COMPTE EXPEDIENTS DE CONTRACTACIÓ DE PERSONAL

7.A DONAR COMPTE DE L'ACORD DE JUNTA DE GOVERN LOCAL EN SESSIÓ ORDINÀRIA
DE DATA 7 DE MARÇ DE 2006 CONTRACTACIÓ LABORAL PER MÀXIMA URGÈNCIA
MITJANÇANT CONTRACTE D'ACUMULACIÓ DE TASQUES DEL SENYOR HECTOR FORNES
PIMENTEL COM A AUXILIAR ADMINISTRATIU AL DEPARTAMENT D'INFORMÀTICA

La Junta de Govern Local en sessió ordinària de data 7 de març de 2006, adoptà entre d'altres
l'acord del contingut literal següent:

"Vist l'informe de l'Enginyer Tècnic Informàtic d'aquest Ajuntament de data 13 de gener de 2006,
en el qual manifesta la necessitat urgent de contractar personal al departament d'Informàtica per
tal d'atendre el volum de feina existent.

Vist que la Junta de Govern Local de data 30/12/2003 va acordar entre d'altres aprovar conveni de
cooperació interadministrativa amb la Generalitat de Catalunya, Departament d'Ensenyament, IES
Joaquim Mir de Vilanova i la Geltrú, per a la realització de pràctiques del cicle formatiu
d'informàtica de l'alumne Sr. HECTOR FORNÉS PIMENTEL, en el període comprés entre el 8 de
gener i el 12 de març de 2004.
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Vist que per la seva experiència demostrada durant el període que va estar en pràctiques, es
considera que el senyor HECTOR FORNÉS PIMENTEL  reuneix els requisits i compta amb les
habilitats personals i capacitats necessàries per a la seva contractació laboral per màxima
urgència, mitjançant contracte d'acumulació de tasques per un període de 6 mesos com a auxiliar
administratiu al departament d'Informàtica.

Vist el que disposen els art. 16 i següents i l'art. 94 del D. 214/90 de 30 de juliol, Reglament de
Personal de les entitats locals, pel qual es regula la contractació de personal laboral.

Vist l'art. 20.1 de l'esmentat D. 214/90, de 30 de juliol sobre la contractació de caràcter laboral que
no es correspongui amb l'existència prèvia de les places previstes en la relació de lloc, no
requereix la inclusió en l'oferta pública d'ocupació, i per a la contractació de personal no
permanent, regiran les normes següents:
a) Consignació pressupostària suficient.
b) Observança del que preceptua l'art. 19,2 d'aquest Reglament.

Art.. 291,1  i 291.3 de la Llei 2/2003 de 28 d'abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya,
segons els quals el personal interí i el personal laboral no permanent és seleccionat mitjançant
convocatòria pública i pel sistema de concurs, llevat dels casos de màxima urgència, havent-se de
publicar el nomenament en el B.O.P i en el D.O.G.C i donar compte al ple en la primera sessió que
se celebri.

Vist l'informe de consignació emès pel departament d'Intervenció que consta a l'expedient.

La Junta de Govern Local per unanimitat acorda:

PRIMER.- Contractar laboralment al Sr. HECTOR FORNÉS PIMENTEL per màxima urgència per
un termini de 6 mesos com a auxiliar administratiu al departament d'Informàtica, en la modalitat de
contracte eventual per circumstàncies de la producció, per acumulació de feines a l'ampar del RD.
2720/98 de 18 de desembre.

SEGON.- Fixar unes retribucions d’auxiliar administratiu, Grup D, complement de destí 13,
complement específic 4250,80€ bruts anuals a 14 pagues i complement de productivitat 1290,55€
bruts anuals a 12 pagues.

TERCER.- Publicar aquest nomenament al BOP i al DOGC, en compliment del que disposa l'art.
291,3 de la Llei 2/2003 de 28 d'abril, Municipal i de  Règim Local de Catalunya.

QUART.- Tanmateix, se'n donarà coneixement al Ple de la Corporació en la primera sessió que
tingui.

CINQUÈ.- Donar trasllat d’aquesta resolució a l'interessat, al departament de d'Informàtica, a la
Junta de Personal d’aquest Ajuntament,  al Departament d’Intervenció i Tresoreria Municipal, i a la
Gestoria Olano, que porta els assumptes de personal d’aquest Ajuntament,  per tal de realitzar els
tràmits precisos per fer efectiva aquesta contractació."

La Comissió Informativa de Serveis Interns, Promoció Econòmica i Turisme per unanimitat,
proposa al Ple de la Corporació:Quedar-ne assabentats.

Sr. Robert: Breument. És un donar compte Sr. Alcalde, però jo ja sé què se'ns va dir que s'estaven
creant algunes borses de treball i només se'ns va comentar una que és la d'auxiliars
administratius, però a veure amb aquestes contractacions de personal només es fa referència que
s'ha anat a buscar una brossa de treball que està exhaurida amb un cas. Les altres dues
contractacions com sempre i com ens tenen acostumats, passem del centenar a dir, vostès diuen
que ja els coneixen, o que ja són bons o que són dolents o que suposo que si que ho deuen ser.
Vostès contracten a qui volen. I els hi he de dir cada vegada i més del mateix, però és que quantes
més vegades ho faci més ho diré. Més del mateix, no sé si ara em diran que si són baixes, que si



45

no sé què, la qüestió és que de les tres contractacions cap be de borsa de treball o perquè estan
exhaurides o perquè no n'hi havia. La qüestió és que tres contractacions més al seu sistema, a dit.
Gràcies.

Sra. Suarez: Tot i que no hi ha hagut borsa de treball com bé s'observa, també en els decrets si es
llegeixen tots també, s'ha fet una selecció entre tots els currículums de la borsa de treball de la
regidoria de treball d'aquest Ajuntament. Res més.

El Ple de la Corporació per unanimitat dels membres presents que constitueixen quòrum suficient
per la majoria legal, acorda. Quedar-ne assabentats.

7.B DONAR COMPTE DE L'ACORD DE JUNTA DE GOVERN LOCAL EN SESSIÓ ORDINÀRIA
DE DATA 14 DE MARÇ DE 2006 DE CONTRACTACIÓ LABORAL PER MÀXIMA URGÈNCIA
MITJANÇANT CONTRACTE D'OBRA O SERVEI DETERMINAT DE LA SENYORA IRENE
ALCAZAR LENDINEZ COM A AUXILIAR ADMINISTRATIU A L'ÀREA DE SERVEIS
ECONÒMICS

La Junta de Govern Local en sessió ordinària de data 14 de març de 2006, adoptà entre d'altres
l'acord del contingut literal següent:

"Vist l'informe del Director de Serveis Econòmics en el qual manifesta la necessitat urgent de
contractar laboralment per màxima urgència personal a l'Àrea de Serveis Econòmics mitjançant
contracte d'obra o servei determinat per un període de 3 mesos.

Vist que la Borsa de Treball per a mancances de personal "auxiliar administratiu" constituida en
data 10 de juny de 2005, està exhaurida i donada l'urgència manifestada pel departament
d'Intervenció, s'ha sol.licitat al departament de Treball d'aquest Ajuntament, una recerca a la seva
Borsa de Treball  de possibles candidats.

Vist que el departament de Treball ha facilitat diversos currículums adequats al perfil sol.licitat, i
una vegada examinats han procedit a realitzar entrevistes als candidats el Director de Serveis
Econòmics juntament amb el Director de Recursos Humans.

Vist que la persona sel.leccionada ha estat la senyora IRENE ALCAZAR LENDINEZ i mostra la
seva voluntat i disposició per incorporar-se, i per tant es proposa per a la seva contractació, per
reunir els requisits de titulació, d'idoneïtat i capacitat, i altres previstos en l'art. 71 del Decret
214/90, i és per tant, persona idònia per cobrir aquest lloc de treball.

Atès que el procediment habitual per a cobrir aquest tipus de places és a través de les Borses de
Treball, la continuïtat de l'esmentada contractació anirà condicionada a la participació i acceptació
de la senyora IRENE ALCAZAR LENDINEZ a la propera borsa de treball per a auxiliars
administratius convocada per l'Ajuntament.

Atès el que preveu l’art. 2 del R.D. 2720/98 de 18 de desembre, sobre els contractes per obra i
servei determinat, i vist l’art. 15 ,  del R.D.l. 1/95 de 24 de març, pel que s'aprova el Text Refós de
la Llei de l’Estatut dels Treballadors en el sentit de què el contracte de treball podrà concertar-se
per  a la reaalització d'una obra o servei una duració determinada i, qual execució, encara que
limitada en el temps, sigui en principi d'una durada incerta.

Vist el que disposen els art. 16 i següents i l'art. 94 del D. 214/90 de 30 de juliol, Reglament de
Personal de les entitats locals, pel qual es regula la contractació de personal laboral.

Atès que de conformitat amb l'art. 2/2003 de 28 d’abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya,
es poden efectuar contractació de personal laboral no permanent, per a les places vacants i, en els
casos de màxima urgència n'hi haurà prou amb la publicació del nomenament al BOP i al DOGC, i
que se'n doni coneixement al Ple en la propera sessió que es realitzi.

Vist l'informe de consignació del departament d'Intervenció que consta a l'expedient.
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Vist l'informe favorable del Director de Recursos Humans, que igualment s’uneix a l’expedient.

La Junta de Govern Local, per unanimitat acorda:

PRIMER.- Contractar laboralment per màxima urgència mitjançant contracte d'obra o servei
determinat com a auxiliar administratiu al departament d'Intervenció a la senyora IRENE ALCAZAR
LENDINEZ, per un periode inicial de tres mesos, condicionada la seva continuïtat a la participació i
acceptació de l'esmentada senyora a la propera borsa de treball per a auxiliars administratius
convocada per l'Ajuntament.

SEGON.- Fixar unes retribucions d’auxiliar administratiu, Grup D, complement de destí 13,
complement específic 4250,80€ bruts anuals a 14 pagues.

TERCER.- Publicar aquest nomenament al BOP i al DOGC, en compliment del que disposa l'art.
291,3 del Decret Legislatiu 2/2003 de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei
Municipal i de Règim Local de Catalunya.

QUART.-Tanmateix, se'n donarà coneixement al Ple de la Corporació en la primera sessió que
tingui.

CINQUÈ.- Donar trasllat d’aquesta resolució a l'interessada, al CUP,  al Departament d'Intervenció,
a la Gestoria Olano, que porta els assumptes de personal d’aquest Ajuntament, per tal de realitzar
els tràmits precisos per fer efectiva aquesta contractació."

La Comissió Informativa de Serveis Interns, Promoció Econòmica i Turisme per unanimitat,
proposa al Ple de la Corporació:Quedar-ne assabentats.

El Ple de la Corporació per unanimitat dels membres assistents que constitueixen quórum suficient
per la majoria legal, acorda:  Quedar-ne assabentats.
TAIÓ
SPSICIONS

7.C DONAR COMPTE DE L'ACORD DE JUNTA DE GOVERN LOCAL EN SESSIÓ ORDINÀRIA
DE DATA 14 DE MARÇ DE CONTRACTACIO LABORAL PER MÀXIMA URGÈNCIA
MITJANÇANT CONTRACTE D'OBRA O SERVEI DETERMINAT DE LA SENYORA ROSA Mª
COLET GIBERT COM A AUXILIAR ADMINISTRATIVA A L'ÀREA DE SERVEIS ECONÒMICS

La Junta de Govern Local en sessió ordinària de data 14 de març de 2006, adoptà entre d'altres
l'acord del contingut literal següent:

"Vist l'informe del Director de Serveis Econòmics en el qual manifesta la necessitat urgent de
contractar laboralment per màxima urgència personal a l'Àrea de Serveis Econòmics mitjançant
contracte d'obra o servei determinat per un període de 3 mesos.

Vist que la Borsa de Treball per a mancances de personal "auxiliar administratiu" constituida en
data 10 de juny de 2005, està exhaurida i donada l'urgència manifestada pel departament
d'Intervenció, s'ha sol.licitat al departament de Treball d'aquest Ajuntament, una recerca a la seva
Borsa de Treball  de possibles candidats.

Vist que el departament de Treball ha facilitat diversos currículums adequats al perfil sol.licitat, i
una vegada examinats han procedit a realitzar entrevistes als candidats el Director de Serveis
Econòmics juntament amb el Director de Recursos Humans.

Vist que la persona sel.leccionada ha estat la senyora ROSA Mª COLET GIBERT i mostra la seva
voluntat i disposició per incorporar-se, i per tant es proposa per a la seva contractació, per reunir
els requisits de titulació, d'idoneïtat i capacitat, i altres previstos en l'art. 71 del Decret 214/90, i és
per tant, persona idònia per cobrir aquest lloc de treball.
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Atès que el procediment habitual per a cobrir aquest tipus de places és a través de les Borses de
Treball, la continuïtat de l'esmentada contractació anirà condicionada a la participació i acceptació
de la senyora ROSA M COLET GIBERT a la propera borsa de treball per a auxiliars administratius
convocada per l'Ajuntament.

Atès el que preveu l’art. 2 del R.D. 2720/98 de 18 de desembre, sobre els contractes per obra i
servei determinat, i vist l’art. 15 ,  del R.D.l. 1/95 de 24 de març, pel que s'aprova el Text Refós de
la Llei de l’Estatut dels Treballadors en el sentit de què el contracte de treball podrà concertar-se
per  a la reaalització d'una obra o servei una duració determinada i, qual execució, encara que
limitada en el temps, sigui en principi d'una durada incerta.

Vist el que disposen els art. 16 i següents i l'art. 94 del D. 214/90 de 30 de juliol, Reglament de
Personal de les entitats locals, pel qual es regula la contractació de personal laboral.

Atès que de conformitat amb l'art. 2/2003 de 28 d’abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya,
es poden efectuar contractació de personal laboral no permanent, per a les places vacants i, en
els casos de màxima urgència n'hi haurà prou amb la publicació del nomenament al BOP i al
DOGC, i que se'n doni coneixement al Ple en la propera sessió que es realitzi.

Vist l'informe de consignació del departament d'Intervenció que consta a l'expedient.

Vist l'informe favorable del Director de Recursos Humans, que igualment s’uneix a l’expedient.

La Junta de Govern Local per unanimitat acorda:

PRIMER.- Contractar laboralment per màxima urgència mitjançant contracte d'obra o servei
determinat com a auxiliar administratiu al departament d'Intervenció a la senyora ROSA Mª
COLET GIBERT, per un periode inicial de tres mesos, condicionada la seva continuïtat a la
participació i acceptació de l'esmentada senyora a la propera borsa de treball per a auxiliars
administratius convocada per l'Ajuntament.

SEGON.- Fixar unes retribucions d’auxiliar administratiu, Grup D, complement de destí 13,
complement específic 4250,80€ bruts anuals a 14 pagues.

TERCER.- Publicar aquest nomenament al BOP i al DOGC, en compliment del que disposa l'art.
291,3 del Decret Legislatiu 2/2003 de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei
Municipal i de Règim Local de Catalunya.

QUART.-Tanmateix, se'n donarà coneixement al Ple de la Corporació en la primera sessió que
tingui.

CINQUÈ.- Donar trasllat d’aquesta resolució a l'interessada, al CUP,  al Departament
d’Intervenció, a la Gestoria Olano, que porta els assumptes de personal d’aquest Ajuntament, per
tal de realitzar els tràmits precisos per fer efectiva aquesta contractació.

La Comissió Informativa de Serveis Interns, Promoció Econòmica i Turisme per unanimitat,
proposa al Ple de la Corporació:Quedar-ne assabentats.

El Ple de la Corporació per unanimitat dels membres assistents que constitueixen quórum suficient
per la majoria legal, acorda:

Quedar-ne assabentats
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8. DONAR COMPTE DEL DECRET D'ALCALDIA 2006/1060 DE DELEGACIÓ DE
PRESIDÈNCIA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE SERVEIS I MEDI AMBIENT
És dòna lectura del decret d'alcaldia 2006/1060:

"Vist l'acord plenari adoptat en sessió ordinària celebrada el dia 17 de febrer de 2006, en
compliment del que estableix l’art. 38 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic
de les Entitats Locals, aprovat per R.D 2568/1986 de 28 de novembre, on es va procedir a la
creació i determinació de la composició de la nova Comissió Informativa de Serveis i Medi
Ambient que, amb caràcter permanent  o específic, havien de conformar la seva organització
complementària.

Vista la necessitat de delegar la presidència d'aquesta Comissió Informativa, de conformitat amb
el que es preveu a  l’art.125 del ROF, on diu que el President nat de les Comissions Informatives
és l'Alcalde, qui pot delegar la presidència efectiva de les mateixes en qualsevol membre de la
Corporació.

Vist que per unanimitat de tots els membres presents en la sessió constitutiva el passat dilluns 13
de març de la Comissió Informativa de Serveis i Medi Ambient, es proposa

En ús de les facultats que m'atorga l'art.21 de l'LBRL i legislació concordant.

RESOLC:

PRIMER.- Delegar la Presidència efectiva de la Comissió  Informativa de Serveis i Medi Ambient
al sr. JOAQUIN OJEDA I VIVAS.

SEGON.-Donar compte d’aquest acord al Ple de la Corporació"

Sr. Sànchez: Com anem com anem. Només cal dir que estem totalment en contra en el
procediment que s'està fent. Res més.

El Ple de la Corporació per unanimitat dels membres assistents que constitueixen quòrum suficient
per la majoria legal, acorda:

Quedar-ne assabentats.

9. PROPOSTA DE  DONAR DE BAIXA ELS VEHICLES ANTICS DE LA RECOLLIDA DE
DEIXALLES

L'Ajuntament de Calafell en la seva sessió plenària celebrada el dia 28 de juny de 2001, adoptà
l'acord d'aprovar el conveni per la resolució del contracte amb la UTE - AMBIENTALIA - VICENÇ
ORTS, Concessionària del servei de recollida d'escombraries, neteja pública, buidat de papereres,
transport i eliminació de residus.

Que d'acord amb les clàusules d'aquest conveni, se signa una acta de recepció de material
provinent de l'empresa, en la que l'ajuntament declara rebre la totalitat dels vehicles i materials
estipulats.

Que la totalitat d'aquest material se cedeix en ús a la nova concessionària que presta el servei de
recollida d'escombraries i neteja viaria, entre el període comprès entre els dies 1 de juliol de 2001 i
31 d'agost de 2004.

Que en el Plec de clàusules jurídiques, economico-administratives i tècniques que regiran el
concurs públic per a la contractació, mitjançant concessió administrativa, dels serveis de recollida
de residus municipals, neteja viaria, transport, tractament i eliminació del rebuig dels residus
recollits al municipi de Calafell, aprovat definitivament pel Ple de la corporació el 6 de maig de
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2004 , a l’annex núm. 2  figurava que  part d’aquest material propietat de  l’Ajuntament de Calafell,
se cedia en ús per prestar servei en la nova concessió.

Vist l'informe tècnic, que queda adjuntat, en el que consta tota la maquinària que cal donar de
baixa.

Atès que la maquinària que cal donar de baixa corresponent a les següents matricules:

MATRICULA ACTIVITAT DATA ANTIGUITAT
T-45840-VE Escombradora d’arrossegament 06-08-1996
B-64159-VE Escombradora sobre xassís         02-06-1982
T-48326-VE Escombradora sobre xassís 03-10-1983
T -43838-VE Escombradora de voreres 21-07-1994
T-8607-AL Cisterna de reg 10-08-1994
T-8530-AL Furgoneta de transport 09-08-1994
T-4765-AS Furgó equipat amb hidroneteja 05-08-1996
T-3725-AJ Motocarro  VESPA 04-01-1993
E -9437- BBJ Tricicle elèctric 02-08-2000
B-4936-SH Camió monoperador 08-03-1993
T-6003-AM Recol·lector compactador 29-12-1994
T-8727-M Land Rover 06-08-1993
L-29473-VE Tractor esbardi-ssador 01-10-1978
T-2851-R Remolc 28-04-1993
T-8062-AM Portacontenidors 28-04-1993

Caixes de transferència

Que per tot el que s'ha exposat s'ha de procedir a donar de baixa aquesta maquinària per la seva
obsolescència, que prèviament a la tramitació de la seva baixa s'haurà d'acreditar haver-lo lliurat a
un gestor autoritzat de vehicles fora d'ús, auktoritzat per emmagatzemar, descontaminar i reciclar
vehicles fora d'ús.

Aquesta Comissió Informativa de Serveis i Medi Ambient, amb el vot favorable de CIU, ADMC i
ERC, i amb l'abstenció del PSC, es proposa a la Corporació Municipal en Ple, l'adopció del
següent acord:

PRIMER.- Autoritzar les baixes dels vehicles que tot seguit queden relacionats;

MATRICULA ACTIVITAT DATA ANTIGUITAT
T-45840-VE Escombradora d’arrossegament 06-08-1996
B-64159-VE Escombradora sobre xassís 02-06-1982
T-48326-VE Escombradora sobre xassís 03-10-1983
T -43838-VE Escombradora de voreres 21-07-1994
T-8607-AL Cisterna de reg 10-08-1994
T-8530-AL Furgoneta de transport 09-08-1994
T-4765-AS Furgó equipat amb hidroneteja 05-08-1996
T-3725-AJ Motocarro  VESPA 04-01-1993
E -9437- BBJ Tricicle elèctric 02-08-2000
B-4936-SH Camió monoperador 08-03-1993
T-6003-AM Recol·lector compactador 29-12-1994
T-8727-M Land Rover 06-08-1993
L-29473-VE Tractor esbardi-ssador 01-10-1978
T-2851-R Remolc 28-04-1993
T-8062-AM Portacontenidors 28-04-1993

Caixes de transferència
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SEGON.-  Sol·licitar a l'actual empresa concessionaria del servei de recollida d'escombraries
URBASER que tramiti les baixes sol·licitades, donat que és el titular de la documentació.

TERCER.- Aquesta tramitació s'haurà de resoldre de conformitat amb el Decret 217/1999 de 27 de
juliol, sobre la gestió dels vehicles fora d'ús.

QUART.- L'empresa concessionària haurà de presentar a l'Ajuntament tota la justificació
documental de les tramitacions efectuades.

CINQUE.- Es donarà compte d'aquesta resolució a l'empresa concessionària URBASER, als
departaments d'intervenció i tresoreria.

Sr. Sànchez: Igual que abans amb el procediment que s'està fent estem en contra.

El Ple de la Corporació amb 9 vots a favor, 4 dels membres de CIU i 5 dels membres d'ADMC, i 6
vots en contra dels membres del PSC-PM; acorda:

PRIMER.- Autoritzar les baixes dels vehicles que tot seguit queden relacionats;

MATRICULA ACTIVITAT DATA ANTIGUITAT
T-45840-VE Escombradora d’arrossegament 06-08-1996
B-64159-VE Escombradora sobre xassís 02-06-1982
T-48326-VE Escombradora sobre xassís 03-10-1983
T -43838-VE Escombradora de voreres 21-07-1994
T-8607-AL Cisterna de reg 10-08-1994
T-8530-AL Furgoneta de transport 09-08-1994
T-4765-AS Furgó equipat amb hidroneteja 05-08-1996
T-3725-AJ Motocarro  VESPA 04-01-1993
E -9437- BBJ Tricicle elèctric 02-08-2000
B-4936-SH Camió monoperador 08-03-1993
T-6003-AM Recol·lector compactador 29-12-1994
T-8727-M Land Rover 06-08-1993
L-29473-VE Tractor esbardi-ssador 01-10-1978
T-2851-R Remolc 28-04-1993
T-8062-AM Portacontenidors 28-04-1993

Caixes de transferència

SEGON.-  Sol·licitar a l'actual empresa concessionaria del servei de recollida d'escombraries
URBASER que tramiti les baixes sol·licitades, donat que és el titular de la documentació.

TERCER.- Aquesta tramitació s'haurà de resoldre de conformitat amb el Decret 217/1999 de 27 de
juliol, sobre la gestió dels vehicles fora d'ús.

QUART.- L'empresa concessionària haurà de presentar a l'Ajuntament tota la justificació
documental de les tramitacions efectuades.

CINQUÈ.- Es donarà compte d'aquesta resolució a l'empresa concessionària URBASER, als
departaments d'intervenció i tresoreria.
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10. MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PSC PER REQUERIR AL PROPIETARI DE
L'HABITATGE SITUAT AL PASSATGE SANT ANTONI EN CONFLUÈNCIA AMB EL PASSEIG
MARÍTIM LA SEVA CESSIÓ ANTICIPADA

En Jordi Sànchez i Solsona, portaveu del grup Municipal del PSC-PM a l'Ajuntament de Calafell,
en representació d'aquest grup.

EXPOSA:

Que degut que l'Ajuntament està tramitant la unitat d'actuació del Passatge Sant Antoni on es
preveu l'ampliació del vial fins a 16 metres d'amplada, afectant a l'actual edificació que té façana al
Passeig Marítim.

Que degut que aquesta edificació té un cert valor estètic i històric.

Que degut que l'edificació es troba en un estat de deteriorament progressiu que,  fins i tot, pot
resultar perillós per als vianants.

Que degut que la Comissió Territorial d'Urbanisme va demanar tenir en compte el jardí de
l'esmentada edificació en el corresponent projecte d'urbanització del Passatge.

Es proposa:

PRIMER.- Que s'exigeixi la cessió anticipada de l'esmentada edificació així com el seu jardí
posterior perquè l'Ajuntament es faci càrrec del seu manteniment i posterior rehabilitació.

SEGON.- Que es tingui en compte aquesta edificació en el tràmit de la unitat d'actuació, així
com del posterior projecte d'urbanització.

Sr. Sànchez: sr. Alcalde,  suposo que no cal tornar-hi insistir, perquè les actes ja ho reflecteixen,
vam deixar bastant clar l'argument del perquè de fer la cessió anticipada, tornem a recordar,
doncs, que és un immoble que degut a la modificació que s'ha tramés a la taula del Ple, al llarg
d'aquests mesos, doncs és evident que tard o d'hora, serà propietat municipal. El motiu que fèiem i
que continuem dient és que si un passa per aquell indret, va veient que aquell immoble, el seu
conjunt no només la casa, sinó tot el seu conjunt, es va degradant, degradant, degradant.
Entenem que s'ha de fer una acció ràpida en el sentit de què val la pena que aquesta cessió, tal
com diu la moció, es faci anticipadament i en tot cas, l'ajuntament ja tingui la llibertat de poder
pensar fins i tot com ho adequa, que fa, com ho deixa de fer, però com a mínim que puguem fer ja
una intervenció de manteniment i que si al final del projecte es decideix que s'ha de fer una altra
cosa, doncs ja decidirem, però com a mínim que ja puguem estar-hi a sobre, perquè si fos al
revés, ens trobaríem amb una cosa, que després poca cosa podríem dir, per tant, jo diria que la
reflexió d'aquests dies també ens porta amb això, a la concreció de que val la pena que ja facin la
cessió i és una cosa que està prevista dins del procediment urbanístic que té aquell carrer i que
nosaltres puguem fer l'acció ja, de com a mínim, mantenir-ho fins que no fem un projecte ben
acurat del passatge. Aquest seria el resum, no cal esgotar el temps perquè és així.

Sr. Olivella: passem, a la votació.

Sr. Triadó: votem a favor

Sr. Parera: agrupació democràtica vota a favor

Sr. Sànchez: estem molt contents que aquests dies hagin pogut servir de certa reflexió sobre
aquest punt i bé, mans a l'obra i quan més aviat i puguem entrar a conservar, ve l'estiu i que
almenys la imatge d'aquell entorn quedi nét i endreçat i res més, moltes gràcies.

Sr. Olivella: jo li agraeixo la voluntat que va posar quan se li va demanar deixar-ho sobre la taula i
com ha vist hi hem treballat també. Gràcies.
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Sr. Sànchez: moltes gràcies, votem a favor.

El Ple de la Corporació per unanimitat de la totalitat dels membres assistents que constitueixen
quòrum suficient per la majoria legal, acorda:

PRIMER.- Que s'exigeixi la cessió anticipada de l'esmentada edificació així com el seu jardí
posterior per què l'Ajuntament es faci càrrec del seu manteniment i posterior rehabilitació.

SEGON.- Que es tingui en compte aquesta edificació en el tràmit de la unitat d'actuació, així
com del posterior projecte d'urbanització.

11. MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP DEL PSC-PM  EN RELACIÓ A LA COMISSIÓ
INFORMATIVA DE SERVEIS INTERNS, PROMOCIÓ ECONÒMICA I TURISME

En Jordi Sànchez i Solsona, amb DNI nº 39.113.974-J, com a portaveu del Grup Municipal del
PSC-PM a l'Ajuntament de Calafell

EXPOSA:

1.Que, l'Ajuntament de Calafell va aprovar inicialment, en sessió ordinària el pressupost General
de l'Ajuntament, integrat pel de la Corporació i dels seus organismes Autònoms, que en depenen,
per l'exercici 2006 i les Bases d'Execució del Pressupost.
2.Que, tal com reconeix el propi Alcalde, en la memòria que acompanya al pressupost, on
manifesta textualment: "...El capítol de bens corrents i serveis creix un 9.5%, que se suma al 16%
que es va incrementar l'exercici  passat. Cada any l'Ajuntament presta nous serveis al ciutadà i
aquests han de mantenir-se..."
3.Que el nostre grup municipal ha manifestat reiteradament la necessitat d'entrar en una dinàmica
de racionalització dels serveis de l'Ajuntament, tant en paràmetres de qualitat, con d'eficiència
econòmica.
4.Que el nostre grup municipal ha manifestar reiteradament la necessitat d'iniciar treballs de
reenginyeria de processos en tot el que fa referència als serveis públics que dóna directe o
indirectament l'Ajuntament.
5.Que, tal com reconeix el propi Alcalde, en la memòria que acompanya al pressupost, on
manifesta textualment: "... Seguiré cercant amb tothom el màxim de consens per aquells temes
d'especial interès de municipi. Vull comptar amb tothom..."

PROPOSA:

Primer.- Que es tractin, dins de la Comissió Informativa de Serveis Interns, romoció
Econòmica i Turisme, de forma individualitzada la prestació dels següents serveis públics, per tal
de cercar la millor fórmula, en termes d'eficiència, analitzant objectius i alternatives econòmic
financeres.
Serveis:
1.Enllumenat públic.
2.Neteja i Recollida de Brossa.
3.Recollida pneumàtica.
4.Transport.
5.Senyalització.
6.Neteja i vigilància platges.
7.Energia elèctrica.
8.Telèfon.
9.Despeses especials de funcionament.
10.Despeses de relacions institucionals.
11.Estudis i Treballs Tècnics.
12.Despeses d'Informació.
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Segon.- Que es modificiqui el pressupost mitjançant acord del ple, per tal d'adequar-lo a les
fórmules i acords als que ha arribat la comissió esmentada per augmentar la racionalitat i
l'eficiència en la prestació de serveis públics analitzats.

Sr. Torres: Potser en aquestes dues mocions tenim sort i realment ens ho aproven. Potser hi ha
sort. El que els voldria dir, és Sr. Triadó, Sr. Parera, Sr. Olivella, això no funciona, no ni ha prou en
vendre fum, no va. Jo crec que el  Sr. Parera enyora al seu amic Sànchez. Jo crec que l'enyora
quan governava amb ell, perquè es feien coses, i quan governava contra ell, per desfer les que
havia fet, d'alguna manera el tenia com a model i referent amb un sentit o un altre, però ara ja no.
Jo crec que vostès tenen tota la bona voluntat i aquí alguna vegada hem comentat amb el Sr.
Parera que és una persona que vol tirar endavant les coses i tal, però els jugadors, l'equip aquest,
no va. Home es pot canviar l'entrenador. Els hi hem dit abans amb les al·legacions, ho hem reiterat
moltíssimes vegades tant aquesta moció com la que abans parlem pretenen simplement a veure si
aconseguim que això arrenqui, que això funcioni millor. Ja els hi diem, no és un tema d'anar a
gastar més. És un tema d'anem a gastar millor. Mirem-nos les coses. No sé convé crear una
Comissió específica per impulsar tots aquests temes, però del que estem parlant és de que això
no avança, la despesa de personal ha pujat un 16%.

La despesa corrent estava amb el 9'54% més. Ara l'han rebaixat per ajustar la de personal, però ja
diu la memòria d'alcaldia que la tindran de tornar a incrementar i nosaltres l'únic que fem amb
aquesta proposta, (els hi llegiré dos punts), és que el nostre grup municipal a manifestat
reiteradament la necessitat d'entrar amb una dinàmica de racionalització dels serveis de
l'Ajuntament tant amb paràmetres de qualitat com deficiència econòmica. I el segon punt és que el
nostre grup municipal ha manifestat reiteradament la necessitat d'iniciar treballs de reingenieria, de
processos amb tot el que fa referència als serveis públics que dona directa o indirectament
l'Ajuntament. Ho han parlat abans, he posat l'exemple que insisteixo no sé si és el millor exemple
del transport públic. Aquí me tret, no sé si les dades amb la confusió dels pressupostos que s'ha
comentat abans són correctes però estem parlant de contractes de neteja i recollida de brosses
que ens gastem cada any almenys, està amb el pressupost del 2006, més de 4.000.000 d'euros.
Estem parlant de programes transversals d'Alcaldia de 2'6 milions d'euros, estem parlant
d'enllumenat de 800.000 euros, estem parlant de transport de 900.000 euros. Jo crec que això no
pot continuar funcionant amb l'anar passant i bé, anem agafant del pressupost de l'any vinent, li
sumem un increment i aquí no hi ha una racionalització i no hi ha una voluntat. Nosaltres ens
oferim entrar via Comissió.  Si no ha de ser una Comissió informativa, creem una Comissió de
racionalització del funcionament, de serveis, se li pot dir el nom que sigui.

Pot ser amb reunions més informals, però això s'ha d'arreglar, això no va. Portem tres anys
d'aquesta manera. Jo no vull que acabi la legislatura i escolti'm.... Estem pitjor que quan vam
començar. No és seriós. Aquí nosaltres fem aquesta proposta amb aquesta moció, ja que no ens
han fet cas amb anteriors al·legacions, ho hem dit moltes vegades al Ple, bé no se sembla que al
Ple es diu allò que li agrada molt al Sr. Triadó, ... i bé diu seguim com estàvem i a veure si aquí
fem un esforç entre tots, ens assentem, deixem al marge, perquè insisteixo evidentment que tot té
el seu component polític i tot té les formules diferents de fer les coses. Però al final estem parlant
de serveis públics, serveis als ciutadans i el que s'ha de buscar és la màxima racionalitat i la
màxima eficiència i l'únic que proposem és això. Amb la mateixa línia, que per cert, faig un
parèntesi, es va quedar entollada amb el tema de les Comissions de Comptes que varen dir, a
veure, les Comissions de Comptes, han de servir per fer una proposta de millora del que tenim. Si
realment podem arribar a fer propostes de millora, ho provem, tirem endavant. Be, doncs no s'ha
fet, doncs això va exactament amb aquesta línia, amb que hi hagi una Comissió, no sé, penso que
és la via de: parlant s'entén la gent de poder seure sobre la taula i qüestionar-nos, redissenyant
tots aquests serveis i a veure si realment ens en sortim, perquè no va, a veure està molt bé la
bona voluntat, jo no la nego de vostès, però no n'hi ha prou. Amb aquests temes ja els hi he dit,
per exemple, m'havia anotat: recollida de  pneumàtica. Ho havíem comentat a les al·legacions, hi
ha un informe que diu, no pel 2006, no.... Hi ha un informe de l'empresa, no es tindrà en compte,
escolti'm si  fa 4 dies que estem parlant que farem el passeig de la platja, que hi haurà recollida de
pneumàtica. Això s'ha de mirar i fixis, vostè dirà: això és què ho fan.., per mirar,... Però escolti'm si
encara no ho tenen, mirem-m'ho ja ara, els hi avancem ara, comencem a treballar aquest tema ja
mateix. No, és que si fem una comissió, aquest tema s'endarrerirà. No ara! Ja aquest mateix i
escolti'm tot l’altre pot continuar funcionant. És una forma de parlar, posem-se ja a treballar amb el
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detall amb aquest tema. I és l'únic que demanem amb aquesta moció que bé, amb la inèrcia que
portem potser ens l'aproven. Gràcies Sr. Alcalde.

Sr. Triadó: Bé, a mi em sembla que amb el que diré ara podem resumir les dues mocions del grup
socialista. Pensem que el tema és un tema viu i és un tema a  estudiar i és per això que si
haguéssiu fet una lectura del pressupost, agressiu vist que ja s'incorpora una persona perquè el
departament d'intervenció no tingui que anar-hi el responsable màxim sempre, al salt del dia a dia,
sinó que es pugui alliberar per fer justament estudis com els que esteu exposant, tant d'una, com
de l'altra moció, ja que entenem que intervenció o el departament de serveis interns i promoció
econòmica tenen que, d'una forma o altre, controlar els pressupostos en quan aquest sistema
d'obres que esteu proposant aquí i per això, amb el pressupost ja s'inclou una plaça, suposo que
l'haureu mirat i aleshores aquesta plaça serveix per alliberar a una persona i poder-se dedicar a
aquests temes.  De les mocions, home, així de cop volem abans d'aprovar-les, si en comptes de
presentar-les avui, ens les presenteu d'aquí un mes, potser moltes coses d'aquestes concordaríem
i les podríem aprovar. Volem parlar i mirar-ho tranquil·lament, quines coses poden ser més
afectades pel departament d'intervenció o de comissió informativa de serveis interns i quines no,
perquè potser que hi hagi que no s'hagin de controlar o estudiar des d'allà. Per tant, tant una
moció com l'altra, el que us diem és això, hi ha temes que ja estan controlats mitjançant tot el
procediment d'obres i de planificació del departament d'obres i urbanisme, però també que s'ha de
controlar tot el seu programa econòmic per poder-lo racionalitzar tal com dieu i és per això que en
la plantilla i posem una persona, però que no ens podem comprometre a tots els temes que esteu
exposant, perquè primer volem saber quins entren i quins no.

Sr. Torres: crec que no estem parlant del mateix, perquè no estem parlant d'un tema de control
pressupostari, que entenc que és la figura que es contempla des d'intervenció, vull dir, no estem
parlant de controlar la despesa, que s'ajusti a un pressupost i tal. Estem parlant d'impulsar, de
redissenyar, és la paraula, tots aquests serveis. El que passa en molt ajuntaments, és que hi ha
coses que són una mica de tot arreu i clar, entre molts la cosa és va embolicant i no s'acaba
impulsant. El que proposem no és, per exemple com deia jo abans del transport, anem a revisar el
tema del transport, no és una revisió pressupostària del tema del transport, és un reestudi, si s'ha
de dir d'aquesta manera de tot el model, de tota la problemàtica del transport que en aquesta
comissió, segurament hi han d'intervenir tota una sèrie de tècnics, una comissió multidisciplinaria,
que és diu de forma, que potser via subvencions, via les rutes, via l'empresa que ho fa, via el
contracte, via horaris, via les alternatives de diferents empreses, és a dir, redefinir el tema, no és
un tema de seguiment, a més el que plantejava vostè, sr. Triadó, la figura aquesta creada a la
plantilla és més una figura de seguiment, de control pressupostari, que entenc que és la
preocupació d'intervenció, però que des d'una visió més amplia, de tipus econòmic ha d'anar més
enllà, és a dir, jo aquí bec que molts dels serveis, jo crec que portem molts anys que ningú s'ha
plantejat: primer, per què els donem; segon, com els donem; tercer, quina empresa han contractat
per donar-los, quins contractes tenim, és a dir, tenim una relació de tots els proveïdors que té
l'ajuntament, de tots els contractes amb les dates de venciment dels contractes, amb clàusules de
penalització, això ho tenim? Hi ha altres serveis que ens podríem plantejar fins i tot, que estem
obligats a donar i no donem? Jo crec que la impressió que tinc frustrant de desenvolupament de la
seva carrera professional, de què aquí no hi ha un esforç serio de què això es faci bé, és a dir,
fixi's, potser la millor situació seria, que després d'estudiar tot això, la conclusió fos: ostres, està tot
perfecte, sinó hem de tocar res, les empreses són meravelloses, els serveis que donem van tots
de primera, donem els justs que toquen.

Això seria el món ideal, però això penso que no existeix, però segurament ni tan sols ho sabem  si
és així, perquè mai ens ho hem plantejat i jo insisteixo, els pressupostos que ens han anat
aprovant durant aquesta legislatura, suposo que també en les anteriors, és allò: l'anar passant, un
entén una mica més d'un tema i li posa més allà el dit, però no hi ha això, és un anar fent, el
pressupost és un anar afegint. Jo penso que, fent la broma que dèiem abans,  a nosaltres ens
interessa, al grup socialista, que això ens ho deixin perfecte, i estem disposats a col·laborar,
perquè a les properes eleccions, si es dona la responsabilitat de governar, això vagi com un
rellotge, el que demanen és participar, perquè això vagi com un rellotge i fer que la frustració del
sr. Parera perquè això no va, doncs la resolgui el Sànchez, que és el “colmo” del que pot passar
en aquest ajuntament. Si vostès afirmen que no s'ho han pogut estudiar suficientment però
insisteixo amb aquesta línia, no amb una línia d'un controlador de gestió pressupostaria sinó amb
la línia d'una redifinició real, utilitzant tècnics de l'ajuntament, majoritàriament, o també si s'ha de
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buscar algun tipus d'assessorament  i realment posar això en solfa, va per aquí, si vostès s'ho
volen rumiar, pensar i tal, a veure com en l'altre punt que han fet, que almenys ha servit, perquè
s'aprovés l'anterior moció, doncs ho deixem sobre la taula i si volen ho parlem al proper Ple que es
faci. No hi ha inconvenient, portem gairebé tres anys que no s'ha fet res d'això, doncs no vindrà
ara d'un mes. Doncs, perfecte, si aquesta és la seva proposta, nosaltres estem disposats a deixar-
ho sobre la taula per tornar-ho a parlar al proper Ple.

Sr. Triadó: només quatre paraules, em penso que he dit el que havia de dir, el que passa que a
vegades no es volen entendre bé, al departament d'intervenció no vol fer un control, vol fer un
estudi de que els projectes siguin realment un dels apunts que vosaltres feu aquí dalt i que siguin
realment els costos que pertoquen i que siguin ben estudiats i que s'estudiïn totes aquelles
mecàniques de reingenyeria que dieu, que puguin donar facilitat a què projectes que de vegades
queden encallats, perquè el tema econòmic, doncs és el que és, es puguin tirar endavant i va per
qui el tema. De l'altra moció, potser haurem de fer una carta a l'administració local de Madrid, que
en digui quin ajuntament barreja tot això, quin departament, quin regidoria fa una barreja
d'enllumenat públic, neteja, recollida de brosses, transport, senyalització, despeses de
funcionament, està tot barrejat aquí, per tant, aquesta no és una tasca, si s'ha de fer un projecte i
si s'ha d'estudiar, en tot cas en cada departament toca fer la feina que pertoca i en tot cas, el
departament que nosaltres volem impulsar és que tots aquests projectes tinguin aquell
finançament i tinguin els costos que han de tenir realment, jo és que no bec res més, aquí hi ha
una barreja de peticions que crec que no hi ha cap ajuntament que tingui tot això barrejat de la
manera que se'ns demana.

Sr. Olivella: alguna cosa més.

Sr. Torres: si em permet, el tema de barrejar és evidentment un tema de diferents serveis i que
estem en diferents àrees, ens estem omplint sempre la boca de transversalitat, simplement és
això, jo si vostès el que volen és que intervenció faci de ponent en aquests temes i aquesta
persona que vostès han designat  per fer aquests estudis sigui el ponent, a mi em sembla perfecte,
segurament aquesta persona, evidentment haurà de parlar amb moltes altres àrees amb aquesta
transversalitat que parlem, diferents amb tots aquests serveis, però a mi ja m'està bé, ara el que
no voldria és què això fos un tema de, bé hi ha una persona allà i com que té moltes altres feines
del dia a dia que apreta, doncs això no avança, hem d'agafar un compromís de què almenys un
cop al mes un d'aquests temes es faci un informe, un informe amb una certa intensitat o extensió
amb el tema amb unes conclusions, amb una proposta de presa de decisions d'aquest i que això
ho portem al Ple si cal, si està bé no cal, però insisteixo no em voldria quedar amb bé, els de l'àrea
d'urbanisme, no s'han passat, no vull saber si s'han passat, evidentment que també és important si
s'han passat i per això està intervenció per controlar-ho, el que realment vull saber és si hi ha
alternatives, més eficients a fer, el mateix i fins i tot si s'ha de fer el que s'ha fet, això és en el que
insisteixo, jo si vostès diuen: miri, nosaltres fem una transaccional amb aquest tema i com que ja
teníem pensat, cosa que m'alegro, que aquesta persona entres amb aquests estudis i ens
comprometem que un cop al mes es tracti un tema, però es tracti un tema de forma seriosa, el que
no es pot fer és cobrir l'expedient, i dir: els socialistes estan a la comissió, els hi portem allà un
informe de 50 folis i està tot bé. Hem de ser seriós, si voleu arreglar això, hem de ser seriós, sinó
acabi-ho d'espatllar i ja els hi arreglarem nosaltres.
Sr. Olivella: d'acord, en principi nosaltres no tenim cap inconvenient de que això es pugui fer, no
aprovarem la moció, però hi ha coses de què penso que són interessants i que les podem parlar i
que les podem tenir en compte i que es poden treballar en comissió, de tota manera ja li dic que
agafo aquest compromís, però la moció tal com està plantejada no l'acceptarem.

Sr. Torres: nosaltres, evidentment, votem que si, ens sap greu, precisament que els altres dos
grups de l'oposició no hi siguin presents, aquesta demanda segurament en altres termes, jo crec
que l'he sentit en alguna ocasió al representant del grup popular, és una demanda històrica i crec
que si vostès la voten en contra i després fan el que es proposa, doncs, encantats.

Sr. Olivella: per tant, no s'accepta la moció.

El Ple de la Corporació amb 6 vots  a favor dels membres del PSC-PM i 9 vots en contra, 4 dels
membres de CIU I 5 dels membres d'ADMC, acorda:
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No aprovar la moció presentada

12. MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP DEL PSC-PM DE TRACTAMENT INDIVIDUALITZAT
D'ALGUNS PROJECTES D'INVERSIÓ

En Jordi Sànchez i Solsona, amb DNI nº 39.113.974-J, com a portaveu del Grup Municipal de
PSC-PM a l'Ajuntament de Calafell.

EXPOSA:

Que, l'Ajuntament de Calafell va aprovar inicialment, en sessió ordinària el pressupost General de
l'Ajuntament, integrat pel de la Corporació i dels seus organismes Autònoms, que en depenen, per
l'exercici 2006 i les Bases d'Execució del Pressupost.
Que l'estat d'execució en els passats exercicis 2005 i 2004, ha estat molt baix (menys del 15% i
del 22%, respectivament).
Que l'elevat volum d'inversió, finançat amb un major endeutament (amb un ràtio legal de deute viu
del 133% dels ingressos corrents liquidats en termes consolidats, molt superior al màxim
aconsellable) pot fer inviable l'execució racional de les mateixes.
Que, el propi Alcalde, en la memòria que acompanya al pressupost manifesta textualment que: "...
L'esforç inversor, doncs, és molt important. Però el més important serà aconseguir complir amb la
programació, planificació  i execució d'aquest, i per això farem un continu seguiment amb
compliment d'objectius..."
Que, el propi Alcalde, en la memòria que acompanya al pressupost manifesta textualment que:...
"Hi ha cosa, però que també és molt important en les inversions i és tenir-les ben programades.
Per això impulsaré una reorganització interna de la maquinària municipal per fer el seguiment i
compliment del calendari d'inversions..."
Que, el propi Alcalde, en la memòria que acompanya al pressupost manifesta textualment que: "...
Segur què cercant amb tothom el màxim de consens per aquells temes d'especial interès de
municipi. Vull comptar amb tothom..."

PROPOSA:

Primer.- Que es tractin de forma individualitzada, analitzant objectius, alternatives
econòmiques financeres, programació i execució els següents projectes d'inversió:

URBANITZACIÓ PASSEIG MARÍTIM DE SEGUR  (PLU 2006-1)
URBANITZACIÓ PASSEIG MARÍTIM DE CALAFELL  (PLU 2006-2)
SECTOR 5A SEGUR DE DALT
URBANITZACIÓ SECTOR OEST CALAFELL PLATJA (PLU 2006-3)
CARRETERA DE L'ESTACIÓ
PLA DE REHABILITACIÓ CARRERS
PISCINA
EQUIPAMENTS
ALTRES INVERSIONS QUE ES PUGUIN INCORPORAR VIA AL·LEGACIONS.

Segon.- Que s'incorpori, al pressupost de l'Ajuntament, mitjançant la figura pressupostària
adient (modificació de crèdit, suplement de crèdit, crèdit extraordnari,...), cada un dels projectes
d'inversió, previ dictamen de la Comissió Informativa de Serveis Interns, Promoció Econòmica i
Turisme, per la seva aprovació del ple.

Sr. Torres: si em permet sr. Alcalde, bastant en la línia que comentàvem abans, jo entenc que
vostès no els hi agrada que l'execució del pressupost d'inversions del 2004 estigui al 22% i al 2005
estigui al voltant del 15%. Ho entenc, perquè vostès quan programen les inversions és per
realitzar-les  i per fer-les, però a veure, aquestes són les dades reals, tots ens alegrarem quan
aquestes dades reals canviïn. Insisteixo també en el sr. Parera que és una persona amb aquesta
popularitat a Segur i tal, de què vol fer coses i vol parlar, i això ho arreglarem, jo entenc que s'ha
de sentir una persona frustrada amb aquest tema, perquè no rutlla, els números són els números i
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no hi ha més, es pot vendre com es vulgui i es pot explicar el que es vulgui, però els números són
els que són. Nosaltres aquí en la línia del que havíem exposat abans i si vostès ens diuen que
aquest tècnic de l'àrea d'intervenció facilitarà aquest seguiment i tal i ens voten en contra la moció,
però després fan el que diu la moció i realment fem un seguiment, jo crec que és una millora pel
funcionament de l'ajuntament.

Aquí en el programa d'inversions que ens presenten cada any, per exemple aquest any, si que
s'ha fet una exposició en les diferents comissions, però em consta que hi ha moltíssimes
inversions que han posat allà i que no hi ha gairebé res, hi ha una bona intenció, hi ha una bona
voluntat de fer-ho, en algun cas, potser hi ha algun projecte, un projecte del Sànchez, del Parera,
del Triadó, d'abans de Convergència, és igual, però no va i tot són problemes, retards. Nosaltres,
insisteixo, amb la mateixa línia que dèiem abans, d'aquesta transversalitat, de temes diferents i tal,
els hi oferim el mateix, els oferim la possibilitat, si vostès volen votar en contra la moció i ho volen
fer després amb aquesta figura, insisteixo, doncs, perfecte, el que es tracta això i jo continuo
insistint, escolti'm, que per mi, personalment, estar a l'ajuntament de Calafell i estar a l'oposició
també és una frustració veure com va això, és així de clar. Home, i pots fer molta cosa més? clar,
si no estàs governant, ho hem vist ara perfectament, al final, votació, 9 a 6 i s'ha acabat i ja està i
cap a casa, però jo insisteixo, queda una mica més d'un any, acabarem fent el ridícul, nosaltres
demanem de posar-nos a treballar, en aquesta comissió vostès poden marcar el ritme de la
comissió, ja ho hem dit abans, el tècnic, les propostes, els temes, els hi hem donat una sèrie de
temes, no parlem del sexe dels àngels, anem per feina. Es pot tirar endavant, es poden fer
aquestes coses, està en la seva mà. A veure, jo sé que és una crítica i una crítica que dol, no n'hi
ha prou amb vendre fum, no hi ha prou amb els fulletons, no hi ha prou amb dir, férem i férem i
férem i fer fotos i amunt i avall i no va, i no es fa, i queda el pressupost queda el romanent, no va.
Acceptem alternatives, són mocions obertes en aquest sentit, que les deixin sobre la taula, que
ens ho tornem a pensar, que ho vulguin fer, ho vulguin fer d'una altra manera, no ens les vulguin
votar a favor, però això s'ha d'arreglar.

Sr. Olivella: d'acord. Per tant, nosaltres farem exactament el mateix que he dit abans, serviria per
aquesta. Llavors passaríem a la votació.

El Ple de la Corporació amb 6 vots a favor dels membres del PSC-PM i 9 vots en contra, 4 dels
membres de CIU i 5 dels membres d'ADMC, acorda:

No aprovar la moció presentada

13. MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP DEL PSC-PM PERQUÈ ES MODIFIQUI LA
PROGRAMACIÓ DE CALAFELL RÀDIO

En Jordi Sànchez i Solsona, portaveu del G M de PSC-PM  amb DNI nº 39.113.974-J, a
l'Ajuntament de Calafell.

EXPOSA:

Que per la salut de la democràcia i de la participació de tots els diferents punts de vista als
problemes i possibles solucions en el nostre municipi, cal que els mitjans de comunicació siguin
plurals. Això significa que és necessari que els ciutadans puguin tenir tant l'opinió del govern
municipal com la de l'oposició.

Un d'aquests mitjans és l'emissora de ràdio municipal, que pertany a tota la ciutadania.

És per tot això, que el GM PSC-PM proposa que en el proper Ple Municipal s'incorpori a l'ordre del
dia el següent acord.

MOCIÓ:

1.- Que es modifiqui la programació de Calafell Ràdio destinant un programa setmanal d'una
hora, al grup municipal del PSC-PM per oferir la seva opinió sobre el municipi de Calafell.
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Sr. Sànchez: bé, el tema de Calafell Ràdio ja és un tema repetitiu i que hem expressat moltes
vegades que estàvem molt disconformes de la manera que funcionaven les coses. Amb el nou
govern, format per Convergència i ADMC, ADMC i Convergència, el que van fer és intentar que
funcionés, tots sabem que partíem d'una situació de Calafell Ràdio, prou abandonat, en un edifici
no adequat, que havia complert, històricament la seva funció, però havia arribat en un moment en
què havíem de fer un canvi. Aquest canvi passava per un nou emplaçament, si se'n recorden, un
emplaçament més adequat, unes instal·lacions millors, actualitzades i també havíem d'entrar en la
segona part que seria el contingut, l'equip humà, l'equip tècnic que fes possible una emissora
diferent. Bé, el poc temps que vam poder governar, vam fer la primera part i evidentment, restava
la continuïtat d'això que he anunciat, que seria la segona part. Vostès es troben amb una
emissora, jo crec, prou digne, ben equipada i a partir d'aquí el que s'ha d'entrar és amb la segona
part. Des de que estan governant, han succeït moltes coses i que ara no repetiré, perquè tots ja
les sabem, però que ha arribat un punt que hem de dir prou, prou perquè algú els hi té que dir, jo
crec que és d'agrair que en aquest cas l'oposició, doncs els hi faci aquesta feina, de dir-los
aquelles coses que no funcionen prou bé i que s'han d'intentar millorar, no. I estar a l'oposició,
entre d'altres coses, vol dir això, fiscalitzar per un cantó i proposar coses per millorar-les, això és la
feina de l'oposició.

Bé, l'emissora va rebre un canvi de direcció, ens van presentar una nova directora, s'ha incorporat
també un responsable de comunicació i hem anat engruixint el cost que això suposa, per part dels
ciutadans de Calafell i al final el balanç que un fa, perquè ara ja es pot començar a fer un balanç,
és de què no és satisfactori. Hi ha dos coses en tot cas que podríem parlar de l'emissora: una
seria, la pròpia programació i el seu funcionament i l'altra és la directriu, política, en aquest cas,
que pot donar un equip de govern. La directriu que pot donar un equip de govern, jo crec que
també quan es governa, si algú t'ho fa veure, és de savis corregir i si hi ha coses que es poden
millorar, doncs es corregeix i ja està, però tindre que passar la vergonya de que hem d'anar portant
aquí un lletreret, que em sembla que ara ja estem en l'onze, l'onze Ple que no es radia i que per
tant, els ciutadans de Calafell no coneixen l'opinió dels diferents grups que estem aquí a la taula
del Ple i això en democràcia és molt greu, perquè les coses comencen per qui, les coses en un
poble o en un país, comencen per qui, en fer callar qualsevol opinió que pugui ser diferent a la
meva i això no porta res bo, mai. Els primers Plens, el primer, el segon, el tercer, a molta gent li va
passar per alt això però ara hi ha molta gent que troben a faltar el Ple, per part nostre, ho vam dir-
ho i ho tornem a dir, estem disposats a fer la reflexió que calgui, respecte a com ha de funcionar el
Ple i en tot cas, quin ha de ser el to i fins on podem de bon rotllo discutint-se, el que no podem fer
és privar a la gent, als ciutadans, escoltar les diferents veus.

Aquest és un tema molt important, a missió dels plens municipals. I quan se'ns dona una contesta
o explicació de dir, és que hi ha molts municipis que això no ho fan. Bé, si ens plantegéssim per
primer cop que tenim una emissora municipal i anem a fer una programació i parlem també si
radiem o no els plens. Bé seria un posicionament d'arrencada que podrem valorar. Però és que no
estem en aquest escenari a Calafell. A Calafell es porten 20 anys radiant els plens. El que no
podem fer és de cop i volta, d'avui per demà, tallar-ho radicalment. En tot cas podríem passar per
un procés d'anar reduint, d'anar fent les coses d'una altra manera, en què podríem parlar-ne. El
que no podem fer com he dit abans és que els diferents grups i no parlem només que aquesta
moció està encarada a nivell de titularitat, perquè som el grup majoritari a la taula del ple i això s'ha
de tenir en compte de tant en tant. Però evidentment no som els únics que estem a l'oposició. Hi
ha 2 grups més. No hi són, però que consti en acta que també amb aquest cas volem deixar clar
que estem parlant de tots els grups de ADMC, de CIU, del PPC, d' ERC i de PSC-PM, de tots els
grups i això no  podem passar un altre ple sense què això es resolgui definitivament. És clar, és el
primer escenari. És a dir si comencem per aquí anem malament, perquè després és allò de com
que no passa res, això ho podríem aplicarà moltes coses i sobretot a les darreres noticies que han
aparegut a la premsa que no en parlaré ara. Però com que no passa res, deu ser senyal que ho
fem bé. Doncs no hem d'esperar que passin les coses, sinó el que hem de fer és la pedagogia
necessària, des de l'administració local, nosaltres també com a poble, com a polítics senzills de
municipi que hem de demostrar als ciutadans que això de la democràcia ens ho creiem, ja que ja
portem uns quants dies en democràcia. I aguantem les crítiques perquè a més a més deixeu-me
dir una cosa, l'equip que governa, sigui del color que sigui si no és capaç d'aguantar una crítica, jo
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entenc que de política no hi entén, ja que la crítica és necessària. Ja que gràcies a la crítica un pot
millorar.

Pot fer reflexió. En aquell moment trampeges la situació com pots en el ple, però quan ha acabat
el ple i te'n vas al teu departament, un bon polític ha de fer la reflexió de dir: he salvat el tema com
he pogut en el ple, però hi ha coses que han dit que tenen raó i tinc que millorar-les i això s'ha
d'agrair. És molt important i per tant qui governa és d'agrair que et critiqui ja que la crítica, és
necessària. És clar quan el senyor Alcalde amb documents tant importants com pot ser la memòria
d'Alcaldia, que dona el perfil d'un Alcalde, dona el perfil de com pensa i allà si hi ha frases tant si
les ha posat ell, com si li han dit o li han escrit, és igual, és la institució, és l'Alcalde  el que està
parlant, per tant jo m'he anotat avui ja que ho he sentit varies vegades i he fet unes notes i m'he
apuntat que surt varies vegades a la memòria que l'Alcalde diu: Vull comptar amb tothom. Llavors
cal preguntar-se: a aquesta frase,  jo hi afegiria una cosa: com compto amb tothom. No només
amb els meus companys que tinc a nivell de govern, sinó també amb l'oposició. Com? Només
interessadament pel que em convingui o no, tot allò que vingui de l'oposició ordenadament i ben
estructurat, ben treballat. Com afegeixo aquest valor. Com? Aquesta és la qüestió. Una de les
possibilitats és la transparència amb la informació, amb un mitjà que paguen tots els ciutadans
amb tots aquests impostos que el company Eudald explica tant bé, Doncs l'emissora és municipal,
és de tots. I és clar que només tinguem la finestreta de poder sortir als mitjans de comunicació
amb aquest cas, Calafell ràdio. Un dilluns, 20 minuts de cada 5 setmanes. Això no va. Per tant la
moció amb síntesi el que pretén és: aturem-m'ho això. Estudiem com radiem els plens i
comprometem-se, parlem-ne en una Junta de Portaveus. Comprometem-se amb el que haguem
de comprometre'ns. Tinguem un bon estil, però ha d'haver aquesta transparència. I això ho dic
perquè hi ha coses darreres que en tot cas, com que suposo que voldran parlar. A la rèplica els
donaran exemples que assenyalen que no anem cap a un bon camí que hem de canviar i corregir.
Moltes gràcies.

Sr. Olivella: Jo li voldria dir una cosa sobre la moció i és que la moció diu que es modifiqui la
programació de Calafell Ràdio destinant un programa setmanal d'una hora al grup municipal del
PSC-PM, per oferir la seva opinió sobre el municipi de Calafell. Això és el que diu la moció. Crec
que d'això no n'ha parlat massa, però li voldria dir  que la moció no correspon amb el text.

Sr. Sànchez: Sr. Alcalde suposo que la virtut de les idees és que quan més capacitat de síntesi
tinguem, millor. No cal fer 3 folis. Llavors aquí, la moció va directe al gra. Tot el que he explicat
amb aquests 10 minuts és el que podrien ser 3 o 4, 5 folis d'explicar una mica tots els antecedents
que ens porten a la reflexió. La moció va al gra i llavors ja passem a l'exigència i demanem
almenys nosaltres, els diferents grups de l'oposició, que facin el que creguin oportú. Nosaltres
entenem que ha de ser per a tots, però nosaltres parlem per nosaltres i ara si que mi referiré. La
gota que ha fet que el got es vessi, penso que ha estat que no pot ser que convoquem una roda
de premsa a les 6 de la tarda. Posaré un exemple de com funciona això que és la millor manera
d'entendre-ho. A les 6 de la tarda convoquem una roda. Podem arribarà entendre que les noticies
del vespre, per raons de temps no hagin pogut sortir. Això ho podem acceptar, però l'endemà al
matí a les vuit ha de ser noticia en el meu poble, que un grup a les 6 de la tarda el dia d'abans a
fet una roda de premsa. Perquè si no és així vol dir que el que tinc muntat no va. I afegeixo que al
matí les notícies, que jo les escolto gairebé cada dia, per varies raons, és el moment que m'agafa
per sortir al treball i si no és a casa en el cotxe. Ho poden sentir ja que no els hi robarà molta
temps. La majoria dels dies dura 10 minuts, dels quals la meitat s'ocupen d'esports i la majoria de
vegades de repetició. Hi ha dies que repeteixen exactament el mateix programa que es va fer el
dia abans. Cosa insòlita. Doncs per quina raó passa això. Doncs perquè està gravat. I llavors al
matí a les 8,... no sé, perquè obrim a les 8 l'emissora. El Vendrell l'obre a les 9. Ens estalviaríem
una hora que multiplicat per 365 dies, doncs són diners. Si hem d'obrir a les 8 amb un noticier, és
amb noticies que han passat fins a les 8 del matí o que estan passant en aquell moment. I això és
l'ABC, del món de la notícia i sobretot de la ràdio. No té sentit. La ràdio que és la millor, ja que és
la immediata, perquè dona la notícia immediata. El que no pot ser és que a les 8  del matí
m'estiguin parlant de coses que han passat i de repeticions. A les 8 del matí m'han de parlar de
notícies que han succeït fins a les 8. Per tant si a la nit anterior no es va poder passar la roda de
premsa, doncs s'ha de passar a les 8 del matí. Però és que és més greu, no passa anunci de que
la passaran al migdia i que en tot cas el Sr. Alcalde ja opina de que tot el que hem dit a la premsa
és mentida. Llavors ho passen noticia o no passen noticia.
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Governi qui governi, si un grup municipal fa una roda de premsa, de forma resumida, prudent,
normal, s'ha de passar la notícia. I que després pot haver rèplica, Doncs evidentment, només
faltaria. Però el que no és de rebut, és de la manera que es manipula la ràdio. I nosaltres hem dit,
bé s'ha acabat, entenem que de forma estatutària des de que es creen les emissores municipals, a
veure, nosaltres volem tenir també un programa. I per això demanem setmanalment un programa
d'una hora per  poder nosaltres donar també la nostra opinió de les coses que bateguen en el
municipi. Vostès tenen, no una hora, tenen cada dia i de forma repetida. És normal son l'equip de
govern. Però nosaltres ens hem de quedar sense res, que també paguem com a ciutadans? I que
hi ha ciutadans que també volen sentir les diferents opinions com a gent. La gent lliurement
després farà la seva valoració de cada cosa que surti a l'emissora. Però ha de poder escoltar amb
democràcia els diferents grups i això senyor Olivella, jo crec que si vostè demostra un tarannà
democràtic, això s'ha de corregir amb urgència i per tant comencin vostès aprovant aquesta moció
i que puguem tenir aquest mínim dret tenir aquest programa setmanal, que serà un sacrifici
evidentment. Estem disposats a fer-ho i radiïn vostès els plens i entrem amb una normalitat de que
l'emissora que paguen tots els ciutadans sigui plural. Que avui no ho és. I això és clar senyor
Alcalde es pot escriure 10,15,20 folis, però em sembla que és millor anar directe al gra demanat
una cosa concreta i  la qual ens sembla  que seria una bona manera de començar. Perquè avui
som nosaltres, però demà i pot haver un altre govern diferent i pot haver una altra oposició
diferent, i ens sembla que el que estem demanant és correcte i que no s'ha de tocar. Que hem de
millorar la situació, estem d'acord, però ha d'haver un mínim. Que tothom tingui dret a utilitzar els
mitjans que tenim. No en tenim més, si tinguéssim televisió, parlaríem de televisió. Mirin TV3 i el
Sr. Mas hi surt, jo el veig i molt. Però aquestes coses les tenen superades i és clar és el joc de la
democràcia. Ha de poder tenir tothom el seu espai.

Sr.Olivella. Jo crec que això que ha dit de que la ràdio no és plural, jo discrepo. Accepto la seva
opinió, però discrepo, perquè penso que sempre es vol parlar de ràdio i sempre que es demana hi
ha la possibilitat de fer-ho. Per altra banda jo també li agrairia que a les rodes de premsa les
convoqui amb una mica més de temps, ja que si això ho convoca al migdia o a les 6 de la tarda la
gent també pot tenir una altra programació feta per fer altres coses. A vegades ens queixem que
es convoquen les coses ràpides. Suposo que la premsa  en fi, necessita aquest temps. En fi són
petites consideracions que cadascú s'ho mirarà des del seu punt de vista. Jo si que tinc clar que el
mitjà de comunicació de Calafell Ràdio és plural des del meu punt de vista i des del punt de vista
del govern i crec que tothom si expressa. Vostè també surt. Tenim un petit estudi de la gent que
parla a la ràdio i es veu que tothom i participa. Fins i tot també vostè també hi és uns quants
minuts. Potser si que tot es pot millorar. De tota manera ali recordo que no fa massa vam aprovar
una moció presentada pel PPC que avui no hi és, que ha hagut de marxar i que ens vam
comprometre a fer un petit estudi, un reglament en un termini. Per tant jo crec que hauríem de
treballar amb aquesta base de cara a un futur. Per la meva part jo li dic que votarem en contra de
la moció, però si que li recordo que hi ha aquest altre punt que vam treballar i ens vam
comprometre en un altre Ple.

Sr. Sànchez: Ho resumiré en una paraula: Un polític si té por, que plegui. Ja que vol dir, que per
altres coses si, però per això no serveix. Així de clar. I això és un símptoma, la seva reflexió final
que fa de valoració del que he intentat explicar, no sé si amb encert o no, és un signe de debilitat.
Davant d'aquesta reflexió que està fent el nostre grup, la seva resposta jo crec que hauria de ser
d'agafar el guant i ser valent. A la vida s'anoten les pàgines dels valents, s'equivoquin o no, però
dels valents. Dels que diuen: agafo el repte. A veure fins a quin punt soc capaç d'ensortir-me'n. Si
no és així és que un no està preparat, és dèbil, s'ha d'enfrontar amb una realitat que no la pot
superar. Hi ha una sèrie de comportaments que denoten que no hi ha capacitat i, senyor Olivella
em sap greu dir-li així, ja veu que li dic molt educadament, però no està preparat. El que s'està
plantejant és molt fàcil, molt fàcil. És intentar agafar aquesta opinió que m'arriba a la taula i buscar
a veure com la puc encabir. M'ho està dient el grup que més suport ha tingut en unes eleccions
municipals. I que per tant si ho diuen tinc que intentar si això ho puc encabir.  A més a més tinc
l'antecedent de que en el que diuen tenen raó. S'han radiat sempre els plens. Per tant jo puc
agafar un escalfament i tots, i haver pres una decisió no prou encertada, però és d'intel·ligents
corregir i que diu molt a favor de la persona que sap corregir i repeteixo, ens hem brindat, perquè
puguem seure en una taula i en puguem parlar. Als papers en definitiva  a vegades no es pot
escriure tot el que un vol expressar. No es pot, i el millor és que les persones seguin en una taula.
No es poden fer Juntes de portaveus, Sr. Olivella, on vostè segui a la taula i digui que no hi ha res,
com va passar ahir al matí, ja no dic una cosa que va passar pitjor, però aquesta per decència no
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la diré. Però si que faré valoració política de vostè. I vostè me l'ha d'admetre, i és que no pot ser
que vostè se senti com  a Alcalde  a la taula i a més no m'està escoltant el poble, ho estic dient
aquí, que vostè s'assegui a la taula i que digui que no té assumptes. Faci-s'ho mirar com alcalde,
com pot seure un alcalde en una taula de portaveus i dir que no té assumptes?

Les juntes de portaveus, jo així ho entenc, han de servir per mirar, mitjançant les teves habilitats
com Alcalde, de fer venir a l'oposició cap a coses que serien millor que tots plegats i anessin i això
no són temes que estan a l'ordre del dia, sr. Olivella, li queda, el que queda.

Sr. Olivella: un any

Sr. Sànchez: no ho sé, el que quedi

Sr. Olivella: un any

Sr. Sànchez: no ho sé, en política no es pot dir mai, li dic per experiència, per trista experiència. Jo
ara ja vaig aprenent, i ara ja no ho diré mai, depèn, però el que no es pot fer mai en política, doncs
és que hi ha coses que en pots parlar  i que el millor que pots fer és seure a la taula, dialogar,
parlar-ne, una, dos, tres quatre, junts, per separat, sr. Olivella, li torno a repetir, per separat, si
convé, perquè estratègicament, políticament, etcètera, vostè el que l'interessa com alcalde és
intentar agafar el màxim d'opinió, perquè vostè és l'últim i per tant ha de pensar: ho he recollit tot i
potser ara m'ho criticaran o no, però ara amb tota la informació que ja tinc, tiro cap aquí. I pot fer
aquesta valoració. Vostè no fa aquest exercici. Per aconseguir una bona marca en atletisme, t'has
d'entrenar, sinó el que faràs és un esquinç i clar, en política, l'esquinç només ens el podem fer en
un lloc, i és en el cap. Llavors, a veure, torno a insistir, perquè crec que és molt important, perquè
jo no voldria ser un alcalde, sr. Olivella, no voldria ser un alcalde que l'oposició em posi aquest
lletreret cada Ple. Aquesta figura, no el número, que ja ho és d'escandalós, però aquesta figura
coneguda de la llibertat d'expressió, jo com alcalde no consentiria que m'ho posessin ni un minut,
jo, personalment jo. I estic convençut que algú que té pel costat també pensa igual, perquè això és
una d'aquelles condicions que li deia  que s'ha de tenir, s'ha de portar a la butxaca com a cèntims
solts, no tot ho tenim en els llibres, hi ha coses que s'han de portar a la butxaca i li repeteixo, vostè
té persones aquí al costat que estic convençut que aquest dibuix no el tindrien ni un minut a la
taula, llavors s'han de tindre moltes habilitats, que fan que així el dibuix del perfil del polític va
aprenent, no neix ningú ensenyat, jo tampoc, ningú i cada dia amb el que et passa, doncs vas
aprenent, però hi ha una cosa que és una condició innata i jo estic convençut, es neix amb un
perfil determinat, sr.Olivella, es neix per les condicions, per tot i sinó les tens, doncs ja pots rascar.
Escolti'm, m'ha contestat i acabo, de què si que és plural, on la veu la pluralitat? Si agafem
mensualment, ja no li dic de forma diària, ni setmanal, si agafem la ràdio mensualment i fem, com
és diu això Miquel?

Sr. Roso: el minutatge

Sr. Sànchez: fem el minutatge, que diu el Miquel, que d'això en sap, doncs, escolti’m el resultat
serà un escàndol, no entri per qui, perquè després veurà vostè mateix que serà presoner d'una
cosa que m'ha dit i m'ho ha dit vostè, jo no li he dit aquesta, diu que té un estudi i que jo tinc
bastant minuts, home jo li demanaria, si us plau, que me'l faciliti aquest estudi i ha acabat dient
que hi havia una moció del PPC, que hi havia un compromís, per fer el reglament oportú i el que
és més greu, però ja ho ha dit el meu company, i amb això acabo, i que forma part una miqueta de
la cantarella des de què vostè és alcalde, bé, m'estic equivocant, no només des de què és alcalde,
perquè quan era regidor en alguna intervenció que jo havia fet de com estava el mercat, vostè
sempre em contestava la mateixa frase, que ara també aplica: hi estem treballant. Vostè diu: hi
estem treballant. Clar, això ho pots dir un cop, dos cops, però el tercer cop t'ensenyaran targeta,
és normal i et diran: escolti, no m'ho digui més això de què estem treballant, porti'm treballs,
encara que siguin avantprojectes, primeres línies, parlem-ne, l'exigència, en definitiva és de què
parlem dels mitjans de comunicació, un altre dia parlarem d'una altra cosa, però avui parlem
d'aquesta moció  i demanen una intervenció i que vostè ha dit i està disposat a votar en contra.
Com més s'enroqui amb aquest tema, s'anirà fent la foto, crec jo, que no li convé.

Si ja acabo, ja estic.
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Perquè a Calafell, sr. Olivella, com a qualsevol municipi necessita candidatures fortes, que puguin
tirar endavant projectes i necessitats del municipi, però qui lideri, qui sigui, ha de tenir uns mínims
de coses, podem discutir el que vulguem de qualsevol cosa, però ha de tenir com a mínim que la
foto, escolta, jo no puc jugar amb els instruments i els instruments, si l'emissora és municipal,
escolta, l'oposició i ha de tenir cabuda, no puc fer el dibuix de què ja els deixo que hi vagin un
dilluns de cada cinc setmanes, que vagin allà a parlar 20 minuts i que a més a més, s'intenta en
aquests 20 minuts, també li dic, a vegades, sort que un ja va agafant certa experiència i no em
deixo, evidentment, i potser també em conduirien aquells 20 minuts, i jo "hasta aquí podiamos
llegar", a sobre que els 20 minuts són per nosaltres, que a sobre m'hagin de conduir. Per tant,
escolti’m, posi remei, al final acabaríem amb una conclusió, sr. alcalde, no voti en contra, si vol
estem disposats fins i tot a deixar-ho sobre la taula, perquè escolti, després dels mesos que
portem ja, tampoc vindrà de 15 dies, però tot el que li he dit, consulti-ho amb els seus companys
que formen govern, perquè vostè no està sòl, haig de suposar que no està sòl, perquè si estigués
sòl, seria molt greu, doncs, parli amb els seus companys i allò que deia el Jordi l'altre dia, en
podem parlar tots plegats, podem mirar a veure si podem buscar una sortida en aquest tema i jo
penso que com a mínim, doncs atengui si us plau la demanda que li estic fent en representació del
grup, deixi-ho damunt de la taula, parli-ho amb tranquil·litat, ja han passat els jocs, sr. Olivella, ja
està, ara serenem-se, busquem aquest espai, miri vostè de parlar-ne i escolti, estem disposats a
parlar-ne, no ha de ser el que el grup socialista digui, però com a mínim, seiem a la taula, parlem
sobre que és el que podem fer i marquem una línia que ja sigui institucional, i què hi hagi el govern
que hi hagi, allò sigui bo. Li demano, si us plau, que no voti en contra, deixi-ho damunt de la taula i
parlem-ne.

Sr. Olivella: moltes gràcies, miri de tota manera com vol que jo em cregui el que m'està venent i
em diu que no sóc valent... m'agrada molt que m'ho digui, però el temps del R.O.M  mai a la vida el
compleix. Com vol que jo em cregui tot el que m'està venent. Per tant, vostè per sort seva, sempre
dona lliçons, no ara. Amb els anteriors alcaldes, també. Jo intento tenir la ment oberta i gràcies a
Déu tot el que m'ha dit m'ho ha dit l'oposició fins ara, per tant estic molt content i molt tranquil del
que estant dient. Perquè a mi encara em fan més fort. Això és una opinió, jo no li he dit res a
vostè.  A mi em sembla molt bé que opinió el que vulgui. Vostè m'ha dit de tot, que no sóc valent,
que no estic preparat, molt bé ho accepto, ja veu si són demòcrata. No els hi criticaré res. Jo no li
diré el que és vostè, perquè no és la meva manera de ser. Ja ho veurà la gent del poble i si no les
coses són com són. Jo crec que vostès tenen la llibertat sempre que volen d'anar a la ràdio i vostè
el que tampoc vol, perquè vegi com és vostè i que quedi constància, quan va al programa de ràdio,
que sempre en qualsevol mitja va dirigit per una persona, vostè no vol entrar en aquesta línia,
vostè vol fer un programa i això no és ni TV3 ni cap lloc. Si tu vas a un programa que fan com "La
nit al dia", que és un programa que miro normalment i veus que van passant polítics de diferents
colors i hi ha una presentadora que porta un programa. No és el polític el que diu que s'ha de fer. I
vostè un dia em va dir que no aniria més a la ràdio, perquè hi havia una directora que a vostè no li
queia bé o que no era del seu partit. Vostè m'ha dit de tot, m'ha dit que no sóc valent, Doncs si que
sóc valent i puc dir el que vull. Li he acceptat totes les crítiques. Queda escrit, però accepti vostè
que li diguin el que vulguin. És que vostè sempre ha de tenir raó. És el seu estil disfressar-se
d'ovelleta i que parlem, que parlem, però quan noli interessa "a canvi de que". Doncs no, jo no hi
entraré mai més amb aquestes coses. És a dir, si és en benefici del poble, si estàs al govern o
estàs a l'oposició crec que les aportacions són aquestes. Jo he intentat parlar amb vostè moltes
vegades, però vostè em diu al final "a canvi de que". Doncs de treballar al govern i oposició. No
em refereixo en cap moment a cap tipus de qüestió que no sigui  de parlar. No és a canvi d'altres
històries. Això ho aclareixo si és que va per aquí. "A canvi de que" suposo que és per veure que
fem.

Jo li dic que és en benefici del municipi. A vostè no li agrada ja que vostè potser voldria alguna
cosa més, que jo ho entenc, però de moment, crec que amb el meu equip de govern estem
treballant amb unes línies encertades per vostè o equivocades, per nosaltres encertades, i anem
marcant un camí i crec que estem donant una bona imatge al municipi, ja que això és el que m'he
de creure i ho crec i hi estem treballant molt. I fem el que com equip de govern que som
majoritaris, li recordo. Vostès, grup majoritari a les eleccions, com va passar a Barcelona,
Catalunya. On hi havia un grup majoritari i governa i una coalició, un tripartit. Doncs aquí, vostè és
el grup majoritari però guanya i governa una majoria que és un bipartit, amb majoria de regidors. Si
a Barcelona i a nivell de Catalunya és legal, suposo que aquí també. De tota manera els encoratjo
que segueixin parlant de mi de la manera que ho estan fent, perquè a mi no em faran caure
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evidentment i bé si volen donar aquesta imatge, cadascú dona la imatge que han de donar i vostè
també la dona. El que li vull deixar ben clar és que treballem pel municipi i que la ràdio tal i com li
he dit abans, ja vam aprovar una moció per buscar una sortida cap a un altre camí. Que a vostè no
li agrada, que vostè té una necessitat imperiosa de tenir molt de temps, Doncs escolti’m nosaltres
crec que no fem res que no facin la majoria de mitjans de comunicació municipals. La majoria de
mitjans de comunicació municipals fan coses que fa Calafell Ràdio, ni més ni menys, i aquí no hi
ha cap tipus de directriu. Hi ha un tipus de treball encertat o no per vostès, Doncs ho sento és el
que hi ha. El que nosaltres creiem que hem de fer amb tots els errors o encerts, torno a dir per
vostès, per nosaltres encerts.

Sr. Sànchez: Em permet Sr. Alcalde.

Sr. Olivella: Si, li permeto, però que quedi clar que no li tocaria i que el R.O.M no el respecta mai
quan no li convé a vostè, per tant, torno a repetir-li com vol que me'l cregui.

Sr. Sànchez: Ja acabarà vostè!

Sr. Olivella: vostè no m'ha de dir el que  he de fer. Soc jo l'Alcalde. Per tant li demano que es centri
i que sigui respectuós amb el que li mano, si us plau. Sóc la màxima autoritat de moment.

Sr. Sànchez: Miri. Ja ho he vist, perquè això ha sortit a la premsa i per tant no descobreixo res que
d'una conversa que hem tingut vostè i jo, des del moment que vostè és Alcalde i a partir d'aquí ha
fet sortir en els mitjans de comunicació que jo li vaig contestar "a canvi de que". Allà no diu, que no
és de diners, només faltaria. Avui ho ha dit, per vostè els mitjans de comunicació  deixa la frase
oberta. Si vol agafem l'hemeroteca i ho veurà, "a canvi de que", inclòs les últimes hores a sortit
així. Bé escolti’m, és una prova evident de flaquesa senyor Olivella, ja que en política el que s'han
de donar són arguments polítics, només arguments polítics i vostè a les meves intervencions,
arguments polítics: zero. Al futbol es pot jugar molt bé, però si la pilota no entra, malament. La
pilota ha d'entrar a la porteria i l'àrbitre assenyalar cap a mig del camp que ha estat gol, sinó és
així, res i en política, escolti’m arguments polítics. Quan vostè diu: bona imatge del municipi. Que
s´ho creu? Vostè s'ho creu això. Vol que anem tots dos ara quan acabem del Ple, com que ha dit
que tenia tot el dia si vol, jo em brindo personalment a anar amb vostè i ens donem un tomb. Un
tomb real pel municipi de Calafell. I veurà que vostè és Alcalde d'un municipi que ha de millorar
moltíssim amb moltes coses, que no és que les hàgim de posar, que les estem pagant i quan es
porten tres anys de govern, vostè creu que és de rebut que comencem a contractar gent a dit, que
vagin a passejar pel carrer, que no saben on posar-se per treballar i hem de convertir l'Ajuntament
de Calafell com una mamella, que tothom ve aquí a esmunyir. Això s'ha d'acabar. Per tant no
presumeixi ja que no pot presumir de res. Bona imatge al municipi. Vostè a posat l'exemple,
perquè a vegades també s'utilitza, que també va passar a Barcelona. Aquí governem un bipartit i
allà el tripartit.

És veritat que no és president que va treure més diputats, és veritat, però algun dia tot això s'haurà
d'arreglar. Perquè, que és important que una persona surti de casa i vagi a votar i dipositi el seu
vot en una urna? Si això és important, si la participació del ciutadà és important, haurà d'haver una
llei que reflecteixi realment el que els ciutadans voten, perquè li recordo que el PSC-PM va ser el
partit més votat a Catalunya. I de lluny. Però evidentment ja que ho ha tocat, jo li diré, que el Sr.
Pujol, molt hàbilment i molt intel·ligentment, va fer una llei que el pogués beneficiar, perquè sabia
que més de la meitat de la població de Catalunya viu a l'àrea metropolitana i majoritàriament no és
de CIU, serà d'altres formacions. Però no de CIU, i això el Sr. Pujol ho sabia molt bé perquè
repeteixo ha estat un polític molt intel·ligent i molt hàbil, que jo no descobreixo. Ara el que està clar
i m'ajuda el Ramon a dir-ho, ja que és una veritat cartesiana, no tenim a la Generalitat un
President que va quedar el tercer més votat, d'aquesta candidatura, ni el segon de la llista i tot això
vostè ho ha d'assumir com una crítica, una crítica positiva però és la realitat. A vostè no el van
votar els ciutadans de Calafell, ja que no era ni cap de llista i vostè, pel seu ego vol estar assegut
en aquesta cadira, quan no li toca. A qui li toca i amb tot el dret mentre no canviï la llei, és al cap
de llista de qualsevol de les candidatures que es van presentar. I això vostè ho portarà sempre
sobre l'esquena fins que no demostri que amb unes eleccions municipals el voten per Alcalde. Això
és així li dolgui o no dolgui. La realitat és així. Quan els ciutadans li donin la confiança que vostè
pot ser l'Alcalde jo serè el primer en felicitar-lo, però vostè que anava de segon amb una
candidatura només per l'ego de ser Alcalde. I ara comprenc molt bé quan em van preguntar, quan
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negociava jo que era el que tenia més vots en representació del meu grup  i negociava per mirar
de formar govern estable i de progrés i positiu, ara comprenc la pregunta que vostè va fer:
l'Alcaldia? Jo pregunto a vostè: "a canvi de que". Vostè és més franc, i tant que ho és. I el Sr.
Triadó era al davant i en pot donar fe d'això i el Sr. Clavero que està aquí o ja no i és. Bé com que
no hi ha la ràdio ho puc dir. Va ser l'única manera que li va acceptar amb el Sr. Triadó poder tirar
endavant un pacte de govern que no és el que és. Això és així. Tant cartesià com aquesta llum
que hi ha. I vostè no va preguntar, no "a canvi de que", i vostè deia: I l'Alcaldia? Ja la té l'Alcaldia.

Sr. Olivella: Ja ha acabat? Com vol que confiï en vostè si mai compleix res?  6 minuts que és el
que li tocava.

Sr. Sànchez:  Si no es tracta, el municipi de Calafell no penja d'això sortosament ni del Ple que
tinguem avui, ni del que jo li dic avui. El municipi de Calafell, penja de la realitat d'això que li estic
oferint que anem a donar un tomb. D'això penja. Poden fer pressupostos de 54.000.000 d'euros
que ja no se'ls creu ningú. Perquè a més a més si bé d'un camí que és capaç de fer els km. que ha
fet. La tercera vegada que convoca a la gent per sortir a caminar, la gent amb noblesa li diran:
Escoltem Joan no digui que farem 20 km, perquè quan estem al km. 8 ja hem fet figa. Ja estem
cansats. Això és el que els hi passa a vostès. Siguin més realistes, baixin i situïn-se a la realitat.
Quants milions som capaços de gestionar. La realitat quina és? 30. Som capaços de gestionar
30.000.000 d'euros. Els hi recordo que al Vendrell en tenen 39. Doncs vostès, quan són capaços
vista l'experiència, de gestionar, 30.000.000 d'euros, doncs trepitgem de peus a terra, no fem anar
malament a la gent. No fem treballar a la gent, a la màquina de l'Ajuntament per 54.000.000,
perquè en realitat, n'executarem 30 i trepitgem de peus a terra. Li estic demanant això  i això vol
dir que quan presentarà la liquidació com a Alcalde, podrà dir a tothom: hem executat un 80%.
Escolti tot aquell equip de govern que no pot dir que ha executat més d'un 75% ha fracassat. Així
està clar. I saps quan et treus el barret i dius "Chapo", quan executés, el 100 més algú més, llavors
ja et treus el barret. Per tant no pot presumir de  res Sr. Olivella. Porta més de 6 mesos i el que ha
d'aguantar és aquest cartell de la llibertat d'expressió. El que m'agradaria és que realment el
municipi canviï, que la gent lliurement voti el que cregui oportú i ja està. Acceptarem tots
democràticament el que toqui. Ara, no pretengui que vinguem aquí al Ple, que estiguem calladets,
no diguem res... jo ho agrairia com Alcalde, ja que darrera de tots aquests treballs que han passat
per aquí Sr. Olivella hi ha un munt d'hores de treball. És la nostra obligació i això també es pot
mirar. Jo crec que és d'agrair que tinguis una oposició que treballa i que et presenta propostes.
Algunes t'agradaran, altres no. Però jo crec que tot això és molt lloable i a partir d'aquí jo com
Alcalde intento buscar-li la màxima rentabilitat del que m'està fent l'oposició i quan aquest tema
que li hem demanat fins i tot, li he dit: escolti, faci el gest de deixar-ho sobre la taula, parlem-ho Sr.
Olivella, parlem-ho. Millorem-ho tots plegats.

Sr.Olivella: Bé doncs, de tota manera mentre parlava l'estava escoltant i vull deixar-ho clar.
Realment vostè té una doble imatge, una doble vida per no dir-ho d'una altra manera que
l'ofendria. Té una doble vida quan parla. Una forma de ser diferent, perquè realment quan explica i
xerra, et quedes enbobat, però quan ho vius a les pròpies pells, penses: Com pot ser que aquesta
persona m'enganyi sempre! Llavors tot el que està traient avui aquí ja sabia que ho trauria algun
dia o altre, perquè amb vostè encara que he pactat alguna vegada del que quan es parla,... ho he
pactat i no ho ha complert mai vostè. Quan parlem de coses que són a nivell que no han de sortir
fora ja que a vegades parles de qüestions de partit, no per res sinó quan surten, són per intentar
embrutar. Encara que jo sempre quan parlo amb vostè, tinc un codi i això no ho he dit mai i ho dic
avui, ja que com que sé que sempre utilitza després i vaig amb molta prudència  i fa tres anys
quan vostè volia pactar que em va cridar amb mi que això si que no ho ha dit, ja que sempre diu el
que li convé. I estem parlant de la ràdio, però ja veu em desvio, perquè vostè ho ha desviat, però
el punt final és la ràdio. Quan vostè va voler pactar llavors, no va cridar al cap de llista em va cridar
amb mi, cosa que vostè es va equivocar, ja que li vaig dir: escolti, vostè que sempre ha tingut tanta
jerarquia clara, no ha de parlar amb mi, ha de parlar amb el cap de llista i el meu cap de llista i tot
el grup sabia que jo venia  de parlar amb vostè. Em vas dir si vols parlem a Calafell o fora i et vaig
dir no, jo sempre vaig amb to de transparència. A l'Ajuntament. I això, negui o digui el que vulgui.
Vostè farà les filigranes que vulgui, perquè vostè de parlar molt bé, però la veritat és què no va
tenir la majoria absoluta que vostè esperava. Ho sento no sé perquè.

Vostè que desprestigia tant els demés, cosa que li accepto, perquè vostè pot fer-ho, doncs, penso
que si tant bé ho fa la gent tampoc li va donar el suport majoritari al 100%. Jo crec que el que està
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intentant avui és desprestigiar la meva figura cosa que li accepto i suposo que d'aquí a les
eleccions ho farà moltes vegades més. Segueixi així, jo seguiré pel meu camí i amb la meva
coherència. I quan a través dels mitjans de comunicació vaig dir "a canvi de que" jo no sé com ho
vaig dir en aquells moments, però vostè sap que a vegades, i no em carrego  a ningú, jo no tinc
que defensar res aquí, "a canvi de que" , si que m'ho va dir, i la veritat no ho nego, no em va dir
res més. Doncs no cal que especifiqui, però jo sempre penso amb bona fe. I em vaig creure que
era a canvi d'algun càrrec, d'entrar al govern. No sé, el que sigui. Respecte a l'altre tema, també li
voldria dir que encara no són 6 mesos. Com que vostè ho sap tot. Doncs també s'equivoca. I en
quant al temps, avui s'ha passat 40 pont i 4 camins i vostè em demana que jo confií. M'aixafa
sempre que pot i després surt i em diu: escoltem  d'això i d'això hem de  parlar. Com vol que jo
després de tot el que ha dit confií en vostè. Però també li dic públicament, és clar que és el meu
problema. No em "chupo" el dit, tinc una forma de ser molt diferent a la seva per sort meva, ja que
a mi ja m'agrada com soc i critiquí  el que vulgui i digui les tonteries que vulgui dir o els encerts que
vulgui dir. I que si Barcelona, que si Madrid. Sempre s'ho fa venir bé. No ho sé, no és humil. Crec
que no és capaç d'entonar coses, perquè si fos capaç de fer-ho, bé en fi anem a la votació, ja no li
dono més temps.

Sr. Sànchez: Una cosa, vostè diu que avui ens hem allargat, això no és dolent. Si vostè no hagués
tingut i té aquest complex d'inferioritat, ja m'hagués tallat fa estona, ja que vostè juga a continuar
contestant. Doncs per tant qui enganya a qui?

Sr. Olivella: Jo no enganyo, jo simplement crec que el que ha fet és, perquè es desfogui, jo penso
que avui li ha anat molt bé aquesta teràpia amb gent que l'escolta't.

Sr. Sànchez: Miri jo em desfogo amb coses més senzilles com anar  a córrer i el Joan Maria riu
perquè em veu molt i el Parera també.

Sr. Olivella: Jo crec que avui a vostè li feia falta això.

Sr. Sànchez: No, el que feia falta era que aprovés la moció i en segon lloc a la vista del que m'ha
contestat jo li feia una altra proposta que deia deixem-m'ho i parem-m'ho.

Sr. Olivella: Doncs després anem a córrer i a veure si ens alliberem. Anem a la votació.

El Ple de la Corporació amb 6 vots en contra dels membres del PSC-PM i 9 vots a favor, 4 dels
membres de CIU i 5 dels membres d'ADMC, acorda:

No aprovar la moció presentada.

14. DONAR COMPTE RESOLUCIONS DICTADES DES DEL DARRER PLE. (Art. 42 ROF)

El Sr. Alcalde-President, dóna compte a la Corporació de les resolucions adoptades, que són del
Decret núm.2005/5001 de data 22 de novembre de 2005 i el 2005/5700 de data 29 de desembre
de 2005, donant compliment al que estableix l’article 42 del Reglament d’Organització,
Funcionament i Règim Jurídic de les  Corporacions Locals, aprovat per R.D. 2568/86, de 28 de
novembre, perquè els Regidors en tinguin coneixement i quedin assabentats.

El Ple de la Corporació per unanimitat dels membres que constitueixen el quòrum suficient per la
majoria legal, acorda: Quedar-ne assabentats.

15. PRECS I PREGUNTES

Sr. Ferrer: Referent a la Rambla Costa Daurada, no sé, perquè pinten ara i no pinten després
d'asfaltar, perquè això és una pèrdua de temps i una pèrdua de diners. Una despesa que no seria
amortitzada, perquè si s'està pintant la zona de davant de correus per exemple, que és el tros que
he vist, de càrrega i descàrrega i més avall també s'està pintant, doncs no sé, perquè després de
Setmana Santa s'ha d'asfaltar. En tot cas amortitzin el que fan i aprofitin aquesta pintura. Això és
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una descordinació total, una més de les que té l'equip de govern. El que passa és que en aquest
cas els ciutadans se'n donen compte.

Sr. Sànchez: Ja  fa moltes setmanes, jo diria mesos, per no dir gairebé un any. Que vam demanar
al nostre grup que ens facilitessin la contestació en els temes d'infraccions urbanístiques. Dues
qüestions, una: tots aquells expedients en relació des de quan s'ha obert la infracció. Quin tipus
d'infracció i quin era l'estat actual de l'expedient. És cert que se'ns ha contestat a una part que és
la dels expedients que estan caducats si no recordo malament. Però ens manca el llistat dels que
estan actius. Per tant demanaria que se'ns facilités aquesta feina, per poder seguir nosaltres la
nostra pròpia feina des de l'oposició.

Avui, l'equip de govern ho sap, hi ha 5 casaments  i que normalment s'han de fer en aquesta sala
de plens. Primer el Ple, parlo d'organització Sr. Olivella.

Sr. Olivella: Tornem-hi: Veu que no puc confiar en vostè mai. Quedem en una cosa i després s'ho
fa venir bé. Però digui.

Sr. Sànchez: Escolti estic a l'oposició. Que espera vostè de l'oposició. Que li posem flors. Jo vull
un Ajuntament normal i l'Ajuntament que vull jo és que s'organitzi, ja que si vostè tingués a
l'Ajuntament 3 càrrecs de confiança, com jo tenia, era una cosa. Ni ha més d'onze i cobren cada
mes. I mengen.

Sr. Olivella: Estàvem amb els casaments.

Sr. Sànchez: Ho ha de sentir tot. I mengen, eh! I bons dinars que mengen. És la meva obligació
com a oposició fiscalitzar i mirar de millorar la gestió. És la nostra obligació. Miri 5 casaments que
s'havien de fer a la sala de Plens i que no s'han pogut fer i que han hagut d'habilitar el seu
despatx. Jo penso que la persona que es decideix casar pel civil i ho vol fer  a l'Ajuntament ho ha
de fer amb un lloc on els seus acompanyants puguin estar còmodes i que normalment com que no
tenim cap altre sala, que aquesta també és una deficiència i és fan aquí normalment. Jo crec que
primer vostè diu que no es farà el Ple el dia 4, que en tot cas el faríem més endavant i del dia 4
passem,...

Sr.Olivella: La setmana que ve vaig dir, no canviï les coses.

Sr.Sánchez: No importa, si vol el podem fer el dijous sant o el divendres sant, perquè miri,
governant vostès tot és possible. Hem fet plens fins i tot el 31 de desembre. Llavors de moment
aguanti la trompada ja que l'ha d'aguantar, ja que és la seva gestió. Llavors, això és una vergonya
que amb un mes que fa que vostès saben que tenen 5 casaments aquí a la sala de plens, a vostè
se li hagi passat per alt aquest tema i això demostra la coordinació d'aquest Ajuntament, i els
càrrecs que tenim i que paguem. De que serveix tot això. Si després no hi ha aquesta coordinació.
Tant difícil és portar una agenda. Qui porta l'agenda d'aquest Ajuntament. Qui la porta. Perquè
alhora d'arreglar els sous, perquè alguns funcionaris estiguin contents, això si. Però al costat
d'aquest sou alt hi ha d'haver una eficiència al costat i si no hi és vostè la de corregir com a
màxima autoritat, i si no li demanaria que cridi al ”alto” i que miri ha de veure que ha passat, que
vostè com a Alcalde l'hagin portat a fer el ridícul d'aquesta manera avui. Segurament aquests plors
que estem sentint de fons són és de gent que està acompanyant en un casament. Miri jo penso
que això no ha de passar més. I perquè no passi més no només hem de criticar positivament
perquè vostè corregeixi, sinó que en la mesura del possible i aquí és on jo agrairia com a Alcalde.
És que no només em critiquin sinó que també em donin alternatives al que critiquen. Doncs ni
donaré una. Habilitin oficialment la sala del carrer St. Pere per poder fer tots els casaments. Per
una raó. Perquè ho desvincularem d'aquesta sala de plens i segona i fonamental, que aquella sala
reuneix condicions de tot tipus, fins i tot d'un imprescindible que no complim de fa anys i que jo
també em dono el meu mea culpa, barreres arquitectòniques. Per tant allà al carrer Sant Pere, i no
cal que faci cap moció, només que s'ho replantegi I s'ho estudiïn, jo crec que és bona la idea que
els hi llenço. Al carrer St. Pere adeqüem aquella sala que és molt digne, de tot d'entrada, el
quadre, etc... i fem pedagogia del nostre poble també i és un lloc amb ascensor, etc... I la sala és
adequada i ja està i que no tornem a passar per aquesta vergonya d'avui. Ja veus que no és ni un
prec ni una pregunta. Fins i tot acabo amb una proposta que crec que és bona que la pogués
recollir.
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I el darrer per acabar, els jocs ja han acabat i jo crec que comença a ser moment, i podríem mirar
de no acabar avui, de fer una certa valoració de com ha anat. A nivell de participació un èxit i
felicitar per tant a qui se'n hagi cuidat i especialment a la Carme Palau. Dit això hem de veure que
hem fet malament, perquè  encara no és demà que puguem fer un altre acte i poguéssim corregir
coses que almenys nosaltres hem vist. Suposo que vostès també n'hauran vist, però que val la
pena que corregim. Protocol un zero, clar i contundent. Cadascú a la vida s'ha de posar amb allò
que sap i domina i si no dir: escoltem jo aquest tema no el puc dur. Se n'ha d'ocupar algú que en
sàpiga. Això serà opinable o no, però home només és de sentit comú. Si hi ha una tarima on hi ha
parlaments o fins i tot actuació, no es pot muntar una zona d'autoritats que no es vegi res, que
només ho pugui veure la primera fila.  Perquè amb això, amb el que estem fent amb la gent que
hem convidat, és un flac favor. Si hi havia la tarima on hi havia els parlaments, doncs la
preferència, digueu-m'ho com vulguin, des de la pròpia Infanta a un Alcalde o al càrrec que sigui,
havia d'haver estat una grada i si haguessin pogut veure haguessin pogut visualitzar que és el que
passava i si no es munta d'una altra manera, el que no pot ser és que fos muntat de la manera que
va estar muntat. Això físicament, ara, protocol, des de l'Alcalde Baracaldo, que suposo que ho sap,
que no va poder accedir-hi. Que li vam preguntar qui era, ja que aquí l'explicació de la Infanta, el
90% de l'explicació va ser del protocol de la Infanta. Després no ho van fer ni els nostres
funcionaris ni càrrecs de confiança. No vull culpar de que ells canviessin les coses, no, això deuria
venir donat per la Casa Reial. Més igual, l'acte es fa a Calafell  i qui organitza és l'Ajuntament i per
tant l'Ajuntament ha de tenir la capacitat de resposta davant de cap variable i si no el té, doncs que
el contracti. Contractem tant les coses quan convenen, doncs s'ha de fer el que toqui fer, però el
que no podem fer és el ridícul. I miri hi havia una ministra, càrrecs de conselleries, hi havia gent
vinculada amb les delegacions.

Després hi havia el president del Consell Comarcal. Alcaldes i Alcaldesses. Jo no puc invitar
aquesta gent que vinguin a fer embalum. Si no van poder saludar la Infanta, perquè va ser com va
ser i ens va saludar només a la Corporació. Doncs un cop vam estar allà, es munta amb la picardia
suficient de que això se sap quant s'acabi i si convé 2 minuts abans sortim i vostè que és la
màxima autoritat del municipi acompanyat per la Infanta saluda  a les persones que vostè a invitat
com Alcalde. I això és el que es fa aquí i a tot arreu. Això, bé, falta d'ofici, però paguem molts sous
i mots alts i això li he de dir, perquè si aquestes persones veuen que això no ho han  fet mai,
doncs han de ser honestes i dir: aquí hem de contractar una persona que en sàpiga i que ens digui
protocolàriament com hem de funcionar. El que no podem fer és donar la imatge que donem i a
part hi ha moltes més coses i estem recollint més informació, perquè evidentment avui és una
primera valoració, però que creiem que val la pena que ho diguem. Les instal·lacions, quan algú va
a un lloc a dinar, ha d'estar net com a mínim. Jo sempre he defensat que un pot ser pobre però
net. Els vidres de Cal Fricandó, jo no ho he vist, perquè no ho vaig anar, però m'ho han dit els
meus companys i me'ls crec, doncs de pena. Es fan netejar ja que si a més a més hem de portar
a unes persones que a més  a més estem agermanats, doncs ha d'estar net.

Sr. Olivella: Quinze minuts dels precs i preguntes, per tant li pregaria que acabés.

Sr. Sànchez: Miri com que veig que no està disposat....

Sr. Olivella: No vostè m'ha dit que ha d'exercir l'autoritat, doncs per tant, exerceixo la que em toca.
Quinze minuts i ni un minut més si us plau.

Sr. Sánchez: Estem parlant de rèplica. Li estava dient tot això no de la primera intervenció. La
primera intervenció és d'habilitat, perquè no està disposat a què jo li digui quines coses hem vist i
vostè hauria d'estar content i agraït de que li diguem.

Sr. Olivella: No, no estic content ja que vostè també s'equivoca. Ja que no sap complir el que toca i
només critica als demés. Miri s'ha acabat. Avui li hem deixat molta estona per parlar i ja li ha tocat.
El R.O.M diu 15 minuts i 15 minuts han passat.

Sr. Sànchez: Que vol que li digui que és un dictador. Doncs és un dictador.

Sr. Olivella: Ja s'ha acabat. Escolti’m ara li contestaré. De l'inspector, doncs si, i com que és un
prec o tindrem en conte.  Dels ocupes té raó, moltes gràcies per la informació i ho traurem. De la
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notícia del Mossèn Jaume Soler, s'ha intentat fer tot un procés, perquè la gent ho sàpiga, que
sàpiga com ha d'anar. I ho hem previst amb temps. Ho podíem haver fet abans de setmana santa
però vam creure que no.  Vam parlar-ho i vam dir, que ho faríem després de setmana santa quan
tot hagi passat i que la gent sàpiga exactament el que s'ha de fer allà perquè és una zona molt
problemàtica i que per tant hem intentat que no hi hagi cap errada. És molt difícil de vegades
coordina-ho tot.

Sr. Sánchez: Contesta el que dóna la gana.

Sr. Olivella: Vostè no m'ha de dir el que he de fer i o no li dic a vostè el que ha de fer. Per tant li
prego que calli. Contestaré el que jo vulgui igual que fa vostè.

Bé, al carrer  Mossèn Jaume Soler el procés era tot el que els hi acabo de dir i s'ha fet perquè surti
tot molt bé i perquè la gent pugui veure que realment pugui moures amb tota la complicació que hi
ha. En quant a la pintura lògicament si la setmana que bé és setmana santa i tenim una afluència
de població molt gran doncs s'ha hagut de marcar els passos de zebra, perquè la gent pugui
creuar.

En quant a les infraccions urbanístiques ja en parlarem. Després d'un any ja mirarem el que calgui
fer.

En quant als casaments, no ha estat la primera vegada que s'ha fet això. La primera vegada que
s'han fet a baix no ha estat la primera vegada avui i lògicament ens en vam adonar que hi havia
els 5 casaments i vam trucar al jutjat abans de fer tot el que hem fet, i ens van dir les persones que
creien que podien anar en cada casament. Vam veure que a baix es podia encabir. Ens van dir
unes 10 persones per casament i abans de fer res hem fet aquesta consulta i el motiu de posar
avui el Ple, perquè a vostè se li omple la boca sempre però no diu mai tota la veritat i també cal
que digui la veritat sempre, quan li vaig dir que faríem el Ple dels  pressupostos abans que
s'acabés el març,  li vaig dir i no va poder ser, ja que no vam tenir totes les al·legacions resoltes. I li
vaig dir: el Ple ordinari, que toca dimarts, serà el dia que hi ha tota la moguda dels jocs, amb la
marxa, etc... i vaig dir: si els hi sembla la meva proposta és de passar-ho a l'altre dimarts, és a dir
a dimarts de la setmana que ve. Però resulta, i això em passa per escoltar massa la gent, que
potser vostè no ho hagués fet, que hi van haver regidors que em van dir que marxaven aquella
setmana de vacances. Aleshores vam veure que si ho passàvem a l'altra setmana en quant al
pressupost quedava molt just i vam decidir-ho fer avui. Escolti, que m'he equivocat altra vegada,
però va ser en suggeriment. Escoltem que no ens hem d'enfadar per aquestes coses. En quant als
casaments ja està, i tota aquest suggeriment que ha fet, jo crec que és una cosa que es podia
haver fet fa molt de temps. Accepto que ho ha presentat avui, doncs ja ho estudiarem.

En quant als jocs, lamento que la seva valoració hagi estat negativa i positiva i puc acceptar fins a
cert punt que ha estat difícil coordinar. Jo no m'ho havia trobat mai en un esdeveniment d'aquest
tipus i no en tinc cap experiència, però veig que vostè si que en deu tenir, per tant, li accepto el fet
que ho hagi dit, però jo en tenia cap d'experiència, i en aquesta vida l'important és escoltar i
aprendre, i  a mi m'agrada molt aprendre. Però miri la casa reial ens va trucar amb tots els
respectes amb la qual cosa, estic super content a nivell personal i penso que qui vulgui manifestar-
ho aquí també ho pot dir, però no vull parlar en nom d'una altra persona. Però vaig estar molt
content quan ens van comunicar de la Casa Reial 10 dies abans de venir. I també sabrà que en el
moment que em van trucar els vaig trucar de seguida, al moment i  ens van dir que venien 10 dies
abans. Una cosa que l'havíem demanat al novembre. Lògicament ha estat una gran moguda i jo
personalment ja ho diré amb els meus companys que encara no he tingut temps de parlar ja que
això es va acabar ahir pràcticament i encara hi ha alguna cosa aquest cap de setmana, però ha
estat una cosa impressionant que s'ha fet al municipi. Ho ha dit la gent, perquè a aquests jocs ha
estat la primera vegada que s'ha pujat molt el llistó. Hem dit la gent. Estic dient tot el que s'ha
rebut. Que lògicament ens hem equivocat en moltes coses. En tota la qüestió de protocol
intentàvem intervenir en tot el que es pogués, però son mesures de seguretat que a vegades no et
deixen, o a últim moment t'ho canvien pel que sigui. Possiblement si tornés a venir la Infanta o els
Reis quan inaugurem el Passeig de la Unió, ho farem la mar de bé, suposem ja que ja tindrem una
experiència i sabrem el que hi ha. Però en quant allò que m'ha dit de la tarima, nosaltres igual que
vostè ho ha pensat, vam pensar de fer-ho, perquè hagués quedat molt bé, ja que tothom ho
hagués pogut veure. No ens ho van deixar fer per motius de seguretat. El motiu no el sé, però li
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puc assegurar que a nosaltres ens era igual fer una plataforma com es fa fer que una escalada,
perquè quina diferència hi ha de fer escales a fer-ho tot pla, però a nosaltres ens van dir de fer
això. Vam intentar-ho. Tot anava molt programat. Cap aquí cap allà. Amb això no vull fer
victimisme, intentaves parar-te, però ells anaven avançant. Anaven a la seva. Tenen un marcatge.
Vostè potser ho hagués fet d'una altra manera. Hi ha molts punts de vista. Vam intentar de fer-ho
el màxim de bé ja que volíem quedar molt bé. Vam mobilitzar el màxim de gent i vam intentar
implicat a un munt de gent i molta gent va treballar 24 hores al dia. Que això no vol dir res però vull
que ho sàpiguen. En quant a Baracaldo, també em vaig disculpar personalment amb ells, però
també, i amb això no estic en contra, que tots van ser molt amables, però es van presentar una
mica tard i a sobre es van deixar l'acreditació. És clar diguem-ho tot, no és que vulgui quedar bé
amb vostès  és què hi havia unes mesures de seguretat i els policies tenien unes instruccions i bé
és clar que em va saber greu.

Sr. Sànchez: Jo no he fet cap curs de protocol ni res de res, però hi ha coses que són de sentit
comú i tu com a mestre això crec que ho corrobores. Si t'emportes uns nens, fas un llistat, el Pere,
la Montse, la Maria,... i si els poses a l'autobús. Estan tots? En falten dos!  On Son? Llavors això
que és de sentit comú, algú s'havia d'haver responsabilitat i dir: no sé si vindran o no, però de
moment estic pendent que manquen els de Baracaldo. Que algú estigui pendent. No ho pots
deixar de mans de la policia, entre cometes.

Sr. Olivella: Jordi, escoltem, que hi ha gent que va arribar tard, van portar l'acreditació,....

Sr. Sánchez: Però és igual, si tu tens el llistat, saps que et manca gent,....

Sr. Olivella: Ja hem de discutir,...

Sr. Sànchez: No és per discutir, és per millorar-ho. Jo no té criticat els jocs en cap moment. T'estic
dient que hi ha coses que hem vist que hem de mirar que no tornin a passar i si s'ha de contractar
algú es contracta. I si la tarima en lloc d'estar a un metre cinquanta o metre setanta, escoltem una
tarima si està a 30 centímetres de terra també és una tarima.

Sr. Olivella: Escoltem vam seguir exactament les normes que ens van dir ells, de tota manera
lògicament com dius hem après i si tornés a venir una altra figura important lògicament ja amb el
que hem vist,....

Sr. Sánchez: Es pot millorar.

Sr. Olivella: Si, però jo també et puc dir que a tothom se'ls hi va dir que portessin les acreditacions
i ells se'ls van deixar. Doncs no ho vam preveure, ja ho tindrem previst per una altra vegada. Per
això et dic que ja em vaig disculpar i em va saber greu, ja que era una cosa que se'n va escapar
per aquí.

En quant als vidres, jo crec que no estava tant brut, perquè això es va netejar no fa molt.

Sr. Ojeda: "Los vidrios exactamente se limpiaron en mi presencia, però hay uno que es fijo i lo que
no se va ha hacer es que la mujer, al ser fijo, roce conlos cables de alta tensión. Por dentro si ,
pero por fuera no. Y hasta que no se monte un andamio o escalera mecánica no se harà. Después
se guisa dentró y como no tienen máquina de aspiración, el vapor,...."

Sr. Sànchez: "Ya, però Joaquin, no se puede limpiar solo la planta que se de el acto, porqué si
miras els edificio estava todo,... y en la esclera, nada más subirla por la mitad, el escalon estava
roto i havia un trozo de mortero puesto de mala manera."

Sr. Olivella: Ja ho tindrem en compte per una altra manera, que ho fem tot malament.

I sense d’altres temes a tractar, el President aixeca la sessió a les 12:15 hores  i dóna l’acte per
acabat, del qual jo, com a secretaria en dono fe.
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